

ព្រឹត្តិការណ៍បច្ចុប្បន្នបាន សម្រេច តាមសេចក្តីទំនាយ



សូមឱនក្បាលចុះ។ ឱព្រះវរបិតានៃឋានសួគ៌ជាទីស្រឡាញ់អើយ ទូលបង្គំ
សូមអរ ព្រះគុណទ្រង់នោយប៉នេះព្រោះទ្រង់បានឆ្លើយតបការអធិស្ឋានរបស់
យើង។ ស្ត្រីដែលគូឲ្យអាណិតផ្អែកនៅទីនោះ ដែលការវះកាត់បានហាជ័យ។ ប៉ុន្តែ
ឱព្រះអម្ចាស់អើយ! យើងចាំបានថាការវះកាត់ដំបូងត្រូវបានអនុវត្តនៅលើផែន ដី
នេះ។ គឺទ្រង់បានធ្វើវាខ្លួនឯង។ ទ្រង់បានយកឆ្អឹងជំនីចំហៀងរបស់អ័ដាម ចេញ
ហើយបិទវាទៅវិញក៏បង្កើតប្រពន្ធភាគី។ ឱព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន នៅ
ព្រឹកនេះសូមឲ្យព្រះហស្តរបស់ទ្រង់យាងចុះមកហើយនឹងធ្វើរឿងដ៏អស្ចារ្យដែល
យើងកំពុងទូលសូម។ ហើយនេះគឺម្នាក់ផ្សេងទៀត ព្រះអម្ចាស់អើយ ស្ត្រីម្នាក់ នេះ
ដែលកំពុង រងទុក្ខវេទនាជាមួយនឹងផ្លូវចិត្តនៃការគៀបសង្កត់ អ្នកដទៃដែល មាន
សេចក្តីស្នើសុំ យើងសូមថ្វាយពួកគេដល់ទ្រង់ ឱព្រះវរបិតាអើយ ដោយអស់ពី
ដួងចិត្តរបស់យើង។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

ជាការពិតណាស់ដែលមានឯកសិទ្ធិនៅទីនេះនៅយប់នេះហើយមាន
ទស្សនិកជនដ៏ល្អនេះមើល។ ហើយច្រៀងចំរៀងពិរោះៗ ព្រមជាមួយនិងបទភ្លេង។
ខ្ញុំទើប តែគិតពីភាពខុសគ្នាដែលឃើញពួកគេក្មេងប្រុសឈរនៅទីនោះជាមួយ...
សមាជិកស្នាតៗកាត់សក់ស្នាត។ ខ្ញុំបានគិតកាលពីយប់មិញពីទីកន្លែង—ដែល
ខ្ញុំកំពុងស្នាក់នៅចង្កោមជាច្រើនបានមកនៅទីនោះហើយព្យាយាមធ្វើឲ្យក្មេងប្រុស
ម្នាក់ លង់ទឹកនៅក្នុងអាងហែលទឹក ពួកគេបានហៅអ្វីមួយចេញ ហើយឲ្យពួកគេ
ចេញពី ទីនោះ។ តើមានអ្វីខុសប្លែកទេឃើញទេកូនក្មេងឈរហើយច្រៀងបទចំរៀង
ដំណឹង ល្អអ្វីដែលខុសគ្នា។

2 ចូរគិតដូចជាបងប្រុសហិនរីបាននិយាយនៅទីនោះនោះថា “ពួកគេប្រុសៗ
មានសក់ដូចជាស្ត្រីមាន។” អ្នកឃើញទេ? នោះ—នោះ—មែនហើយ។ សូមទៅ
ដូចជា...ខ្ញុំឃើញក្មេងប្រុសទាំងនេះព្យាយាម មានសក់បែបនោះ ពួកគេ ថែមទាំង
សិក្សានៅជុំវិញមុខរបស់ពួកគេ។ ហើយខ្ញុំមិនដឹងទេខ្ញុំ...ជួនកាល ខ្ញុំបាន ធ្លាក់ទឹក

ចិត្ត។ វាមើលទៅដូចជា—ដល់ពេលវេលាពិត ជាចម្លែក។ មនុស្សប្រុសកំពុង ព្យាយាម ស្លៀកសំលៀកបំពាក់ស្រ្តី ហើយស្រ្តីស្លៀកពាក់សំលៀកបំពាក់មនុស្ស ប្រុស។ ហើយ មនុស្សទុកសក់របស់ពួកគេដូចជាស្រ្តី វិធីស្រ្តីមានសក់ដូចជា មនុស្សប្រុស។តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្សទាំងនេះ? ពិតណាស់ខ្សែស្រឡាយនៃ ភាពថ្លៃថ្នូរនិងកិត្តិយសបានចាកចេញពីប្រទេសនេះនិងមនុស្សក្នុងលោកិយ?

3 នេះគឺជាពេលវេលាដ៏អាក្រក់ ប៉ុន្តែវាគឺជាពេលវេលាដ៏រុងរឿងបំផុតនៅក្នុង លោកិយ។ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។ បើខ្ញុំអាចឈរពេលព្រលឹម មុនពេលវា ចូលមកក្នុងអត្ថិភាព ហើយព្រះវរបិតានឹងបានមើលមកខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “តើ ពេលណាដែលអ្នកចង់អធិប្បាយក្នុងសម័យនេះ?” ខ្ញុំចង់និយាយថាឥឡូវនេះ គឺ ឥឡូវនេះគឺសម្រាប់ការយាងមករបស់ទ្រង់។

4 សម្លឹងមើលទៅលើទស្សនិកជន អង្គុយនៅទីនេះមុខពួកយើង...មិត្តភក្តិជា ជំនួយការរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងតុកសុនកាលពីម្សិលមិញបានដិសេស៖ (ចូរគិតអំពី បុរសម្នាក់នេះជាមួយស្រ្តីម្នាក់នេះដែលមានថាសនៅនឹងខ្នងរបស់នាង។) សេះ នេះបានបោះគាត់។ បុរសម្នាក់ទៀតតែមកខ្ញុំនៅម៉ោង១ព្រឹកនេះទៅសណ្ឋាគារ របស់ខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “មនុស្សនៅមន្ទីរពេទ្យអតីតយុទ្ធជន ហើយភ្នែក របស់ គាត់គឺជា កែវ ខ្នងរបស់គាត់បានបែក ក្រលៀនរបស់គាត់ត្រូវបានរុញចេញ ហើយ បេះដូង របស់គាត់ខ្សោយ។” ហើយនៅទីនោះខ្ញុំបានក្រាបចុះនៅលើឥដ្ឋ លុតជង្គង់ របស់ខ្ញុំ ហើយដាក់ទូរសព្ទចុះបញ្ចប់ការសន្ទនា ហើយខ្ញុំបានអធិស្ឋាន ឲ្យគាត់។ ហើយពេលនេះគាត់បានអង្គុយនៅទីនេះយប់នេះ អង្គុយនៅទីនោះ។ នោះជារឿង កាលពី យប់មិញ។ លោកបុប តើអ្នកអាចក្រោកឈរឡើងនៅទីនោះបានទេ? មាន មនុស្សម្នាក់នៅទីនោះ។ [ក្រុមជំនុំអបអរសាទរ-Ed] ព្រះឆ្លើយតបការ អធិស្ឋាន ពេលព្រឹក យប់ ពេលថ្ងៃត្រង់ ពេលអធ្រាត ឬពេលណាក៏ដោយ។

5 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—ជាគ្រូគង្វាលដែលធិប្បាយយូរ ដូចជាពួកគេបានហៅ។ ខ្ញុំ មិនចង់ចាប់ផ្តើមទេ ដូចជាពេលយប់នេះ ហើយ—ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំចង់គ្រាន់តែមក ដូចជាធម្មតា។ ដូចនៅយប់ផ្សេងទៀត ហេតុអ្វី យើងកំពុងតែនិយាយនៅក្នុងនេះ កន្លែង ដ៏សំខាន់មួយហើយ...ដប់ប្រាំនាទីបន្ទាប់ពីខ្ញុំបានមក មានមនុស្សបាន យកថាស ចង្កុលមុខខ្ញុំថា “ឈប់ទៅ! បិទមាត់ អ្នកឯងត្រូវតែចេញពីទីនេះ” ហើយ បន្តជក់បារីទៀត។ វាមិនមែនជា—កំហុសរបស់ពិធីដប់លៀងនោះទេគឺជាមនុស្ស

ដែល យើងបានជួល។ ហើយ—ប្រពន្ធរបស់ប្រធានបានទៅប្រាប់អ្នកគ្រប់គ្រង ដោយ និយាយថា...

6 បាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកត្រូវចេញពីទីនេះនៅម៉ោង 9:30នាទី។”

7 បាននិយាយថា “អ្នកមិនបានដាក់វានៅក្នុងកិច្ចសន្យាទេ។”

8 ស្ត្រីនេះ នៅយប់នេះ នាងបានមកនៅទីនេះ (ស្ត្រីស្រស់ស្អាតម្នាក់) ហើយ នាងបាននិយាយថា “យើងបានដឹងថាអ្នកចង់បានវា” នាងបន្តថា “សូមយកវា តាមដែលអ្នកចង់បានចុះ” ដូច្នោះនោះគឺជារឿងល្អណាស់។ ដូច្នោះខ្ញុំពិតជាអរគុណ ណាស់។ ល្អណាស់។

9 បងប្រុសហេនរី ខ្ញុំពិតជាភោគសរសើរចំពោះសេចក្តី—សប្បុរសរបស់អ្នក ដែលបានអញ្ជើញខ្ញុំនៅទីនេះនិងជំពូកនេះ។

10 ខ្ញុំមានឯកសិទ្ធិកាលពីយប់មិញដែលបានចុះនៅទីនេះនៅក្នុងសភានៃព្រះ ជាកន្លែងដែលខ្ញុំជឿថាបងប្រុសបួនគឺជាគ្រូគង្វាល។ មានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ណាស់នៅទីនោះជាមួយក្រុមមនុស្សទាំងនោះ។ ហើយនៅយប់ថ្ងៃស្អែកយើងរាល់ គ្នាទៅកន្លែងណាមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំមិនដឹងថាវានៅឯណា ហើយវាជារឿងមួយផ្សេង ទៀតត។ ពួកគេយកចិត្តទុកដាក់។ ខ្ញុំគ្រាន់តែបន្តអធិស្ឋានអាន និងទៅ ហើយ វា ជាអ្វីដែលខ្ញុំអាចរក្សាបាន។

11 ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ យើងកំពុងមើលឃើញអ្វីចម្លែកនៅថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំបាន ចាំពេលវេលាចុងក្រោយដែលខ្ញុំនៅទីនេះ វាស្ថិតនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំក្នុងតង់។ ខ្ញុំចាំថា ការនិយាយពីវាកាលពីយប់មិញនៃប្តីប្រពន្ធមួយគូដែលបាននាំកូន ដែលស្លាប់ របស់ពួកគេ វាឡើង—នៅកន្លែងណាមួយនៅទីនេះ ពួកគេបាន បើកឡានទាំងថ្ងៃ ទាំងយប់។ ម្តាយកំសត់អង្គុយ ក្រៀមក្រំ កាន់កូនតូចនោះ នៅក្នុងដៃរបស់នាង។ ឥឡូវនេះ នាងអាចនឹងអង្គុយនៅទីនេះឥឡូវនេះ សម្រាប់ អ្វីដែលខ្ញុំដឹង។ ហើយ នាង...ប្តីប្រពន្ធពីរឺបីគូទៀតជាមួយពួកគេហើយពួកគេ...ហើយនាងបាននិយាយ ថា...សួរខ្ញុំថាតើខ្ញុំចង់មក (មនុស្សនេះបានធ្វើ) លើកដាក់ក្នុងឡាន។ ខ្ញុំបានយក ទារកតូចចេញ ហើយគ្រាន់តែកាន់វា។ ទារក ដែលស្លាប់ រីង ត្រជាក់ ទៅហើយ ហើយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមអធិស្ឋាន។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានអធិស្ឋាន រាងកាយ នោះចាប់ផ្តើមមានអារម្មណ៍ទទួលបានភាពកក់ក្តៅ។ ដូច្នោះខ្ញុំគ្រាន់តែ ...ខ្ញុំបានបន្ត

អធិស្ឋាន។ គាត់ចាប់ផ្តើមដាក់ហើយខ្ញុំបានចាប់ផ្តើមយំ។ ខ្ញុំបាន ប្រគល់វាត្រលប់ ទៅម្តាយនាង ហើយបានត្រលប់ទៅផ្ទះវិញ។ ដូច្នោះពួកគេ ប្រហែល ជាមិនបាន សូម្បីក្លាយជាគ្រីស្ទានបើតាមខ្ញុំដឹង។ ឃើញទេ? នោះជា ការអស្ចារ្យណាស់។

12 ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងគិត នៅយប់នេះ ខ្ញុំស្គាល់ព្រះវិហារមួយដែលស្លាប់ ផង ដែរ។ នោះគឺជាពួកពេនទីកុស្តរបស់យើង។ យើងបានអង្រួនចេញពីរឿងនេះ អាហា! មែនហើយ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកនឹងធ្វើវាគឺការអធិស្ឋាននិងការ តម្រង់ដោយព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។ វាជាវិធីតែមួយគត់ដែលយើងនឹងធ្វើវា។ មានផ្លូវ តែ មួយគត់ ដែលទ្រង់គឺជាផ្លូវ នោះគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលនៅតែដដែលកាលពី ម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ តើយើងចង់ឲ្យក្រុមជំនុំរបស់យើង ទទួល បាន នៅក្នុងស្ថានភាពដូចដែលគាត់បាននិយាយនៅទីនោះនៅក្នុងប្រទេសអង់ គ្លេស ដែរឬទេ? នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលខ្ញុំបានគិត ឈឺយំមែនទែន ហើយរិះគន់ អ្នក។ ហើយខ្ញុំមិនចង់ធ្វើដូច្នោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនចង់ឃើញក្រុមជំនុំ ក្លាយជារូបរាង បែបនោះទេ។ អ្នកមិនចង់ស្ថិតនៅក្នុងរូបរាងនោះទេ។ អ្នក—អ្នកគ្រាន់តែបើកបរវា ធ្លាក់ចុះយ៉ាងខ្លាំងរហូតដល់អ្នកទាល់ច្រកហើយធ្វើឲ្យវាខ្ទប់។ វាត្រូវតែអញ្ជើង។

13 ឥឡូវនេះ នៅយប់នេះ ខ្ញុំទើបតែទទួលបាន...បទគម្ពីរមួយចំនួនហើយអត្ថ បទនៅទីនេះដែលខ្ញុំចង់និយាយបន្តិច។ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយថាមិនមានពេលជាក់ លាក់ទេ។ អ្នកអស់កំលាំង ហេតុអ្វី...ខ្ញុំអាចឆ្លងកាត់សាមសិបនាទីហើយគ្រាន់តែ ពីងពាក់លើ...ខ្ញុំតែងតែទុកឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចង់នៅរៀបរយដែលទ្រង់ដឹកនាំ។

14 សូមបងប្អូនបានឱនក្បាលចុះ ហើយនិយាយទៅកាន់អ្នកនិពន្ធមុនពេល យើងបើកសៀវភៅរបស់ទ្រង់។

15 ព្រះដ៏មានអំណាចបំផុត គឺជាអ្នកនិពន្ធនៃសៀវភៅនេះ តាមរយៈព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទ យើងអធិស្ឋាន។ យើងសូមអរគុណចំពោះអ្វីដែលយើងបានឮនៅវាត្រីនេះ។ បើយើងគួរតែ—ចប់ការប្រជុំនេះដោយនិយាយថា “អាម៉ែន” ហើយទៅផ្ទះ វាល្អ ណាស់ដើម្បីនៅទីនេះ ព្រោះយើងដឹងថាទ្រង់នៅជាមួយយើង។ ហើយព្រះវរបិតា អើយ នៅពេលដែលយើងបើកព្រះបន្ទូលនេះ សូមនិយាយមកកាន់យើងដោយ ផ្ទាល់ចេញពីព្រះបន្ទូលនេះ ដែលយើងអាចស្គាល់ពីពេលវេលាដែលយើង កំពុង រស់នៅ។ បើយើងស្គាល់ពីពេលវេលាដែលយើងកំពុងរស់នៅ នោះយើងអាច រៀបចំសម្រាប់ម៉ោងនោះ។ ប៉ុន្តែបើយើងចូលទៅក្នុងដោយងងុយដេកមិន ដឹងពី

អ្វីឬកន្លែងណាទេ នោះយើងមិនដឹងពីរបៀបដែលត្រូវរៀបចំឡើយ។ ដូច្នោះ ព្រះបិតា អើយ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឲ្យយើងមើលឃើញទូកនៅ ទីនោះនិង ទ្វារ បើកចំហរនិងសារដែលហៅយើងនៅក្នុង។ ផ្តល់ឲ្យវាតាមរយៈ ព្រះនាមព្រះ យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

16 នៅក្នុងបទគម្ពីរវិសេស ខ្ញុំចង់អានអត្ថបទមួយនៅទីនេះ ដែលបានរក ឃើញ នៅក្នុងនោះសៀវភៅលូកានៅជំពូក24...ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើមខ13 និងអានផ្នែកមួយ នៃវា។

វិវាទនៅថ្ងៃនោះឯង មានពួកសិស្ស២នាក់កំពុងតែដើរទៅឯភូមិអេ ម៉ោស —ចំងាយ១១គីឡូម៉ែត្រពីក្រុងយេរូសាឡឹមទៅ

គេកំពុងតែនិយាយគ្នា ពីអស់ទាំងការដែលកើតមានមកនោះ

កាលគេកំពុងតែនិយាយគ្នា ហើយវិះគិតដូច្នោះ នោះព្រះយេស៊ូវក៏ចូល មក យាងជាមួយនឹងគេដែរ តែភ្នែកគេត្រូវច្រើន មិនឲ្យស្គាល់ទ្រង់ទេ

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគេថា តើអ្វីអ្វី ដែលអ្នកនិយាយគ្នា កំពុង ដែលដើរទៅ ដោយមានមុខស្រងូតដូច្នោះ

ឯម្នាក់ដែលឈ្មោះត្រូវប៉ាស គាត់ឆ្លើយថា តើអ្នកស្នាក់នៅក្នុងក្រុងយេ រូសាឡឹមតែម្នាក់ឯងទេឬអី បានជាមិនដឹងការដែលកើតមកនៅគ្រានេះ

ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា តើការអ្វីហ្នឹង នោះគេឆ្លើយថា គឺពីដំណើរ

លោកយេស៊ូវ ពីស្រុកណាសារ៉ែត ជាហោរា ដែលការលោកធ្វើ និង ពាក្យសំដីរបស់លោក សុទ្ធតែមានបុព្វិ នៅចំពោះព្រះ និងបណ្តាជន ទាំងឡាយផង

ហើយពីបែបយ៉ាងណា ដែលពួកសង្គ្រាម និងពួកនាម៉ឺនយើងខ្ញុំ បាន បញ្ជូនលោកទៅ ឲ្យជាប់ទោសដល់ជីវិត ហើយឆ្កាងលោកផង

តែយើងខ្ញុំបានសង្ឃឹមថា គឺលោកនេះហើយ ជាព្រះដែលរៀបនឹង ប្រោសលោះសាសន៍អ៊ីស្រាអែលទាំងប៉ុន្មាន ឥឡូវនេះ ក៏មានការនេះ ថែមទៀត ដ្បិតនេះគំរប់៣ថ្ងៃហើយ តាំងពីការទាំងនោះកើតមក

ហើយមានស្រ្តីខ្លះក្នុងពួកយើងខ្ញុំបាននាំឲ្យឆ្ងល់ដែរ...ដោយបានទៅ ឯផ្លូវពីព្រលឹម

...តែរកសពលោកមិនឃើញសោះ ហើយគេមកប្រាប់យើងថា ឃើញ
ទេវតាលេចមកប្រាប់ថា លោកអស់ឡើងវិញហើយ

មានពួកយើងខ្ញុំខ្លះបានទៅឯផ្លូវដែរ ក៏ឃើញដូចជាពួកស្រីបានថា
មែន តែមិនបាន...ឃើញរូបលោកទេ

នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលទៅគេថា ឱមនុស្សគតពិចារណា ហើយក្រ
នឹងជឿអស់ទាំងសេចក្តី (មិនជឿ) ដែលពួកហោរាបានទាយទុកមក
អើយ

តើមិនគួរឲ្យព្រះគ្រីស្ទរងទុក្ខទាំងនោះ ហើយ...ចូលទៅក្នុងសិរីល្អនៃ
ទ្រង់វិញទេឬអី

រួចទ្រង់ក៏ស្រាយន័យសេចក្តី ដែលតម្រូវដល់ទ្រង់ ពីក្នុងគម្ពីរ
ទាំងឡាយ ឲ្យគេស្តាប់ ចាប់តាំងពីគម្ពីរលោកម៉ូសេ និងគម្ពីរពួកហោរា
រៀងមក

សូមឲ្យព្រះបន្ថែមព្រះពរដល់អ្នកដែលបានអាននូវព្រះបន្ទូលទ្រង់។

17 ឥឡូវនេះខ្ញុំយក...បើខ្ញុំហៅវាជាប្រធានបទមួយ ខ្ញុំចង់យកនេះនេះព្រឹត្តិ
ការណ៍...ព្រឹត្តិការណ៍បច្ចុប្បន្នបានសម្រេចតាមសេចក្តីទំនាយ។ ឥឡូវនេះ វាតែង
តែមានព្រះជាម្ចាស់...ព្រះដែលមិនផ្លាស់ប្តូររូបសម្បត្តិរបស់ព្រះដើម្បីឲ្យបាន...អនុញ្ញាត
ឲ្យស្ត្រីរបស់ទ្រង់ដឹងច្បាស់មុនពេលព្រឹត្តិការណ៍ជាក់លាក់កើតឡើង។

18 បើសិនជាមនុស្សនៅក្នុងថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវមានតែប៉ុណ្ណោះពួកគេ
បានស្វែងរកព្រះហើយដឹងពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងពួកគេនឹងមិនបោល ទោស
ព្រះយេស៊ូវរហូតដល់ស្លាប់ទេ។ ប៉ុន្តែមូលហេតុដែលវាបែបនោះ គឺដោយសារតែ
បទគម្ពីរត្រូវតែបានសម្រេច ពីព្រោះ ជនជាតិយូដាត្រូវតែខ្វាក់ភ្នែក។ យើងទាំង
អស់ ដឹងអំពីរឿងនេះ។

19 តើអ្នកដឹងទេថាវាបានសន្យាជាថ្មីម្តងទៀតនៅគ្រាដែលយើងកំពុងរស់នៅ
នេះ? គ្រាពួកជំនុំឡេឌីសេគីជាគ្រាពួកជំនុំទី៧ ដែលយើងរាល់គ្នាកំពុង តែស្ថិត
នៅ នៅក្នុងពេលនេះគឺអាក្រាត ខ្វាក់ពិការភ្នែក ខ្វាក់និងមិនដឹងអ្វី។ ដូចគ្នាដែល
ទ្រង់បានធ្វើឲ្យពួកគេដឹងនៅទីនោះដើម្បីគោលបំណងនៃសាររបស់ទ្រង់ ចំពោះ
មនុស្សដែលបានរើសតាំង ទ្រង់បានសន្យាថានឹងធ្វើដូចគ្នា នៅថ្ងៃនេះដែរ។

20 ហើយបើសិនជាខ្ញុំសូមនិយាយបែបនេះ ដល់បងប្អូនប្រុសស្រីទាំងអស់របស់ខ្ញុំក្នុងព្រះគ្រីស្ទគឺជាថ្ងៃមួយដែលមនុស្សម្នាក់នឹងនិយាយថា “តើវាមិនត្រូវបានសរសេរទេឬអីថារឿងទាំងនេះគួរតែកើតឡើងជាមុន?”

21 ហើយវានឹងមានលក្ខណៈដូចគ្នានឹងពេលនោះដែរ “ប្រាកដណាស់ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា គាត់បានមករួចហើយ ហើយពួកគេបានធ្វើបាបគាត់ផង។”

22 គេទូលសួរព្រះយេស៊ូវថា: “ហេតុដូចម្តេចបានជាពួកអាចារ្យនិយាយដូច្នោះ—ថាបទគម្ពីរចែងថា ‘អេលីយ៉ាត្រូវតែមកជាមុន’” ពួកគេនិយាយបែបនេះទៅព្រះយេស៊ូវ។

23 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទ្រង់បានយាងមកហើយ តែអ្នករាល់គ្នាមិនបានស្គាល់ទ្រង់ឡើយ” ឃើញទេ? ហើយនោះប្រហែលជាវិធីដែលវានឹងបញ្ចប់ម្តងទៀត។

24 ឥឡូវនេះយើងចង់បង្ហាញ ដើម្បីដឹងពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើងនៅគ្រានេះព្រះទ្រង់បានប្រទានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដល់គ្រប់សម័យកាល ហើយយើងត្រូវ កត់សម្គាល់ថាសម័យកាលមួយមិនអាចពាំនាំទៅសម័យមួយទៀតបានទេ។ វានឹងមិនដំណើរការទេ។ ឧទាហរណ៍ដូចជា ខ្ញុំបាននិយាយ ខ្ញុំជឿថាកាលពីយប់មិញ...ខ្ញុំនិយាយឥតឈប់ឈរ ពីមួយយប់ទៅមួយយប់ គ្រប់កន្លែងហើយ ពេលខ្លះខ្ញុំធ្វើការកត់សម្គាល់ជាលើកទីពីរ។ ខ្ញុំមិនមានន័យចង់និយាយពីខ្លួន ឯង ម្តងទៀតទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនិយាយបែបនេះតើអស្ចារ្យ...យ៉ាងណាទៅដែលលោកម៉ូសេ ព្យាយាមអធិប្បាយអំពីសាររបស់លោកណូអេ? មានអ្វីល្អដែលព្រះយេស៊ូវព្យាយាមដើម្បីអធិប្បាយសាររបស់លោកម៉ូសេ? ឬមានអ្វីល្អដែលលូទីរបន្តជាមួយ សាររបស់ពួកកាតូលិក? ឬមានអ្វីល្អដែលធ្វើឲ្យវេសលីបន្តជាមួយសាររបស់លូធី រៀន? មានអ្វីល្អដែលធ្វើឲ្យពួកពេនទីកុស្ត បានបន្តជាមួយនឹងសារមេតូឌីស? ឬមានអ្វីល្អដែលធ្វើឲ្យពួកពេនទីកុស្តបន្តនៅពេលដែលកូនក្រមុំរបស់គេត្រូវបានហៅ? ឃើញទេ យើងកំពុងចូលទៅក្នុងពេលវេលាពូជនេះ យើងនៅទីនេះនៅ ចុងបញ្ចប់។ ឥឡូវនេះ លុះត្រាតែគ្រាប់ពូជស្រូវសាលីធ្លាក់នៅលើផែនដី វានៅតែ ឯង។

25 ក្នុងនាមជាអ្នករិះគន់ ដូចខ្ញុំបានធ្វើសុន្ទរកថាចាប់តាំងពីសៀវភៅនេះចេញមកប្រហែលជាអ្នកបានទទួលវានៅទីនេះ—នៅក្នុងទីក្រុងរបស់អ្នក ដែលអ្នកនិពន្ធអាល្លីម៉ង់នោះបានសរសេរអត្ថបទសំខាន់បំផុតមួយ។ គាត់ជាអ្នកមិនជឿ។ ព្រោះ

មិនមែន...ខ្ញុំមិនថ្កោលទោសគាត់ ពីព្រោះតែគាត់បានថ្កោលទោសខ្ញុំទេ។ ប៉ុន្តែ ដោយសារតែ ក្នុងនាមជាអ្នកមិនជឿ សៀវភៅនេះមិនគួរនៅលើផ្ទៃទេ។ ហើយគាត់ បាននិយាយថា “ព្រះដែលអាចបង្កើតឡើងហើយមានបន្ទូលថា ទ្រង់អាច បើក សមុទ្រក្រហមហើយរំដោះវាស្រូវរបស់ទ្រង់ ហើយបន្ទាប់មកបាន រៀបចំដោយ ព្រះ ហស្តទ្រង់នៅលើពោះរបស់ទ្រង់ និងមើលឃើញតាមរយៈ សម័យងងឹត ដែល គ្រីស្ទានទាំងនោះត្រូវបានហែកជាបំណែកដោយសត្វតោ ម្តាយទាំងនោះដែល សក់របស់ពួកគេពោរពេញទៅដោយធុង ហើយពួររលីលើ ឆ្កាងទាំងដុត ព្រមទាំង កូនពួកគេ...រំពឹងទៅម្តាយ ពួកគេបានបំបែកក្រពះ និងល្បែងលើការ រួមភេទរបស់ កូនៗ ហើយបានបង្កើតឡើងហើយអនុញ្ញាតឲ្យវា កើតឡើង មនុស្សដែលត្រូវបាន គេសន្មត់ថាជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះនេះ។”

26 អ្នកឃើញទេព្រះគម្ពីរគឺជាការបើកសម្តែង។ អ្នកនឹងមិនអាចស្គាល់បទគម្ពីរ ដោយគ្រាន់តែអង្គុយចុះហើយអានវាពីទ្រឹស្តីមួយ ឬពីទស្សនៈវិស័យអប់រំ វាមិនធ្វើ អញ្ចឹងទេ។

27 ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយអ្នកបំរើបាទីស្ទមិនយូរប៉ុន្មានទេ គាត់បាននិយាយថា “ទាល់តែយើងរៀនភាសាក្រិចបានត្រឹមត្រូវ ទាល់តែយើង...”

28 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សានីសៀ មុននោះ ពួកគេបានឈ្លោះ ប្រកែកគ្នាពីពាក្យក្រិកនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។” អ្នកនឹងមិនដែលដឹងទេ។

29 ព្រះគម្ពីរត្រូវបានបើកសម្តែងដោយ ការបើកសម្តែង។ នោះហើយជារឿង តែមួយគត់នៃការបើកសម្តែង។ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលទៅកាន់ពេត្រុសថា “នៅលើថ្មដានេះ” គឺជាថ្មដានៃការបើកសម្តែងបង្ហាញថាទ្រង់ជាអ្នកណា។ ស៊ីម៉ុន កូនយ៉ូណាស់អើយ! “មានពរហើយ! សាច់និងឈាមមិនបានបើកសម្តែងដល់ អ្នក ទេ ប៉ុន្តែព្រះវរបិតារបស់ខ្ញុំដែលគង់នៅស្ថានសួគ៌បានបើកសម្តែងការនេះដល់ អ្នក វិញ នៅលើថ្មដានេះ ខ្ញុំនឹងសង់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។” មិនមែនលើពេត្រុសទេ មិនមែន លើអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ទេ ប៉ុន្តែនៅលើការបើកសម្តែងខាងវិញ្ញាណថាទ្រង់ជា អ្នកណា។

30 ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល! យ៉ូហានជំពូក១ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ព្រះបន្ទូលគង់នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ។ ហើយព្រះ បន្ទូលទ្រង់បានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា។” ហេព្រើរ ១៣: ៨ “ទ្រង់គឺដូចគ្នាថ្ងៃម្សិលមិញថ្ងៃនេះនិងជារៀងរហូត។”

31 ដូច្នោះយើងកំពុងរស់នៅក្នុងថ្ងៃដែលការលចឡើងរបស់ព្រះព្រះបន្ទូលនៃ ព្រះត្រូវតែមានសម័យកាលខុសគ្នាឆ្ងាយជាងសម័យពេនទីកុស្ត។ ហើយនោះ ជាការត្រឹមត្រូវ។ សូមចាំថាអ្នកនឹង...ខ្ញុំគឺជាមនុស្សដែលគ្មានការអប់រំ។ ប៉ុន្តែអ្នក មិនអាចផ្តល់ធម្មជាតិបានទេ ពីព្រោះព្រះធ្វើការនៅក្នុងការបន្តនៃធម្មជាតិ។ ដូចជាដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយហើយថា ព្រះអាទិត្យរះហើយលិច។ ហើយឆ្លងកាត់ពេញមួយថ្ងៃ ដូចវ័យសិក្សាមួយ ហើយលិចនៅពេលល្ងាច ក៏រះឡើងម្តងទៀតនៅពេលព្រឹក។ ដើមឈើជាតិទឹកហូរចុះនៅរដូវត្រជាក់ ចូលទៅក្នុង ឬសហើយត្រឡប់មកវិញនៅនិទាយរដូវ។

32 ចូរកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានប្រៀបប្រដូចវាទៅនឹងគ្រាប់ស្រូវសាលី កូនក្រមុំ ហេតុផលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានអនុញ្ញាតឲ្យការនេះបានទៅដូចនោះ។ ពិតជាល្អណាស់ ពិតប្រាកដណាស់ ក្រុមជំនុំដែលពិតប្រាកដ ត្រូវបាន បង្កើត ឡើងនៅពួកពេនទីកុស្ត បានរីកចម្រើនហើយចាប់តាំងពីពេលនោះមក នៅពួក ពេនទីកុស្ត បានចូលទៅក្នុងពួកជំនុំដ៏អស្ចារ្យ ហើយវាបានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងផែនដីក្នុងសម័យកាលងងឹត ហើយត្រូវកប់ដូចជាគ្រាប់ពូជទាំងអស់។ វាត្រូវតែស្លាប់ដូច្នោះវាអាចចេញមកនៅក្នុងការធ្វើកំណែទម្រង់ម្តងទៀត។ វាចេញមកនៅក្នុងមនុស្សម្នាក់ដែលបានកែទម្រង់គឺលោកម៉ាទីនលូទ័រ។ ហើយពីទីនោះ គឺដូចជាគ្រាប់ស្រូវសាលីបានឡើងមក។ រឿងដំបូងបានកើតឡើង មានកាំបិតតូចៗពីរបន្ទាប់មកវាបន្តបន្ថែមទៀត។ ឡើងមកម៉ាទីនលូទ័រ ហើយបន្ទាប់មកស្វីងលី ហើយចុះ មកកាលរិន ហើយខណៈដែលពួកគេបានបន្តទៅទៀត។

33 ទីបំផុតវាចូលទៅក្នុងសម័យប្រទាញប្រទង់។ ឥឡូវនេះគឺជាលោកចនវ៉េសលីនៅក្នុង សម័យលោកវ៉េសលី។ វាមានការថយចុះត្រឡប់មកវិញ។

34 ចាប់តាំងពីគ្រាពួកជំនុំពួកពេនទីកុស្ត មកកាន់តែជិត វាដូចជាគ្រាប់ ស្រូវពិត នៃស្រូវសាលីបើអ្នកសម្លឹងមើលដើម។ ប៉ុន្តែបើអ្នកនឹងយកស្រូវសាលី នោះហើយ ផ្លាស់ទីវាត្រឡប់មកវិញ មិនមានគ្រាប់ធញ្ញជាតិមួយនៅក្នុងវាទាំងស្រុងឡើយ វាគ្រាន់តែជាសំបកនៅក្នុងរូបរាងរបស់គ្រាប់ធញ្ញជាតិ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានកំណត់ នៅទីនោះសម្រាប់គោលបំណងមួយ ដើម្បីការពារស្រូវសាលីរហូតដល់... បើ ព្រះអាទិត្យប៉ះពាល់វាដូចនោះវានឹងស្លាប់។

35 វាត្រូវតែនៅទីនោះរហូតទាល់តែពេលវេលាណាមួយ ហើយជីវិតទាំងអស់នឹងចាកចេញពីសំបក (ដូចដែលវាបានចាកចេញពីស្រោមបានបន្ទាល់ទុកពីលំអង) ទុកចូលទៅក្នុងស្រូវសាលីនិងបង្កើតជាថ្មីម្តងទៀត គ្រាន់តែដូចជាវាបានធ្លាក់ចុះនៅ ក្នុងដី។

36 ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថានៅពេលណាដែលសារត្រូវបានផ្តល់ឲ្យក្នុងរយៈពេលបីឆ្នាំពួកគេបង្កើតជាអង្គការមួយ។ នៅពេលដែលពួកគេធ្វើបែបនោះវានឹងស្លាប់នៅទីនោះ។ វាបានធ្វើនៅក្នុងថ្ងៃនៃលោកលូទ័រដោយព្រោះវាបាន ធ្វើវានៅក្នុងថ្ងៃនៃវេសលី វាបានធ្វើវានៅក្នុងថ្ងៃរបស់អាឡិចសាន់ឌីខេមប៉ែល ហើយនិងអ្នកដែលនៅសល់របស់ពួកគេ ហើយវាបានធ្វើនៅក្នុងពួកពេនទីកុស្ត។ យ៉ាងពិតប្រាកដ! ឃើញទេ? អ្នកទៅកន្លែងមួយ គ្រប់គ្នាបានទទួលបានម្សៅ ហើយចេញទៅ ហើយពួកគេមិនអាចទទួលបានការបើកសម្តែងជាថ្មី។ ពួកគេ ត្រូវបានដោះស្រាយ ពួកគេនៅទីនោះ ហើយស្លាប់នៅទីនោះ។ ហើយជីវិតបាន ត្រឹមត្រូវតាមរយៈនោះ ហើយទៅមុខដើម្បីបង្កើតស្រូវសាលី។ ហើយនៅពេល ដែលស្រូវសាលីមក នោះជីវិតដែលបានធ្វើដំណើរតាមរយៈស្រូវសាលីនោះ និង ការរស់ឡើងវិញ នាំយករឿងទាំងមូលចេញ បាទ នាំមកនូវការលើកឡើង។

37 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា សារនេះចាប់ផ្តើមដំបូងជាមួយនឹងការព្យាបាលមកពីព្រះយ៉ាងអស្ចារ្យ។ ឥឡូវនេះ បើសិនជាព្រះទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យមានតាម ព្រះវិហារ ធម្មតាដូចជាយើងមានរួចហើយ នោះវាមិនមែនជាព្រះទេ។ ព្រះមិនចាំបាច់ស ម្លែងទេ ទ្រង់មិន—ទ្រង់មិនធ្វើរឿងទាំងនេះដើម្បីកំសាន្តយើងទេ ដូចជនជាតិ អាមេរិកយើងត្រូវបានប្រើដើម្បីកំសាន្ត ប៉ុន្តែទ្រង់ធ្វើវាដើម្បីទាក់ទាញការយកចិត្ត ទុកដាក់របស់មនុស្ស ថាទ្រង់កំពុងតែជួសជុលដើម្បីធ្វើអ្វីមួយ។

38 ចូរសម្លឹងមើលទ្រង់នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក។ “ហោរាដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ គ្រូហោរា ជាហោរាកាលីឡេ។” ហេតុអ្វី បានជាការបម្រើរបស់ទ្រង់អស្ចារ្យ ទ្រង់ត្រូវបានស្វាគមន៍នៅគ្រប់ក្រុមជំនុំទាំងអស់។

39 ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយទ្រង់បានអង្គុយចុះមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនិងព្រះបិតារបស់ខ្ញុំគឺតែ មួយទេ។”

40 “អូខ្ញុំអើយ!” នោះចេញមកហើយ។ “បង្ហាញជាមួយមនុស្សទាំងនេះ!”

41 “លើកតែអ្នករាល់គ្នាបរិភោគសាច់របស់កូនមនុស្សនិងជីកពីឈាម របស់ ទ្រង់ មិនដូច្នោះគ្មានជីវិតនៅក្នុងខ្លួនអ្នកទេ។”

42 “ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់ជាបិសាច! សូមចេញឆ្ងាយពីមនុស្សបែបនោះ!” ឃើញ ទេ?

43 ឃើញទេ មានអ្វីមួយ តាមទីសម្គាល់នោះ។ ឃើញទេ អ្វីមួយតាមទីសម្គាល់។

44 រុក្ខជាតិនៅក្នុងវា ប៉ុន្តែឥឡូវនេះសំបកចេញទៅឆ្ងាយ។ វាត្រូវតែ។ ហើយ សូម ចាំថា ម្តែង្នាំបានកន្លងផុតហើយគ្មាននិកាយចេញមកពីវាទេ គ្មានទេ។ យើងនៅ ចុងបញ្ចប់នៃនិកាយ ស្រូវសាលីបានយករូបរាង។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយនឹង ស្រូវសាលីឥឡូវនេះអ្នកមិនអាច...វាត្រូវតែដាក់នៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះរាជបុត្រា ដើម្បីទុំមុនពេលរួមបញ្ចូលគ្នាជ្រើសយកវាឡើង។

45 ឥឡូវនេះ ព្រឹត្តិការណ៍ដែលយើងបានឃើញបានកើតឡើង វាពិតជាបាន បង្ហាញក្នុងព្រះគម្ពីរ គ្រប់ជំនាន់។ យើងគិតថាយើងទាំងអស់គ្នា មិនមានការផ្តល់ ម្ហូបអាហារទេ តែយើងមិនមែនទេ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងកំពុងផ្លាស់ប្តូរយ៉ាងពិតប្រាកដ ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

46 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរគឺជាសៀវភៅផ្សេងៗពីសៀវភៅពិសិដ្ឋផ្សេងទៀត។ គ្មាន សៀវភៅណាដូចជាព្រះគម្ពីរទេ ពីព្រោះព្រះគម្ពីរគឺជាព្រះនៅក្នុងសំណុំ បែបបទ នៃពាក្យ។ ឃើញទេ? វាជា...ពាក្យមួយគឺជាគំនិតដែលបានសម្តែង។ ការ គិត របស់ព្រះបានសម្តែងវា ពាក្យរបស់ទ្រង់តាមរយៈហោរា ហើយពួកគេបាន សរសេរ ព្រះគម្ពីរដែលមាននៅក្នុងសំណុំបែបបទនៃពាក្យ។ ហើយព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់បានហៅវាថា “ជាពូជ។” ហើយគ្រាប់ពូជណាមួយនឹងនាំ ចេញនៃប្រភេទ របស់វា បើវាស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពត្រឹមត្រូវនៃបរិយាកាសត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរ...គឺជា...សៀវភៅទំនាយ ដែល—បានទាយពី ព្រឹត្តិការណ៍ អនាគត។ ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានបើកសម្តែងទាំងស្រុងពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អ្នកមិនប៉ុន្តែម្នាក់ ឬយកចេញពីវាហើយការបើកសម្តែងទាំងអស់ត្រូវតែមកដោយសារវា។ ឃើញទេ វាត្រូវតែជាព្រះបន្ទូល។

47 ដូច្នោះមនុស្សនិយាយថា “ខ្ញុំមានការបើកសម្តែង។” បាទ យើងស្គាល់ យ៉ូសែប ស្ទីធវ និងមានមនុស្សជាច្រើនបានទទួលការបើកសម្តែង និងអ្វីផ្សេងៗ ប៉ុន្តែវាផ្ទុយ នឹងព្រះបន្ទូលព្រះ។

48 វាត្រូវតែមកយោងទៅតាមព្រះបន្ទូលបើវាមកពីព្រះ។ ដោយសារតែវា ជាភាព ត្រឹមត្រូវឬដើម្បីបង្ហាញពីវត្តមានរបស់ព្រះ។ ហើយទ្រង់ប្រាប់គ្រប់រឿង ទាំងអស់ នេះដោយការ...ដឹងមុនរបស់ទ្រង់ដែលទ្រង់បានតែងតាំងឡើង។ បានកំណត់ ទុកជាមុន (វាត្រូវបានគេហៅនៅក្នុងព្រះគម្ពីរថា “បានតម្រូវទុកជាមុន”) គ្រប់យុគ សម័យនៅកន្លែងរបស់ខ្លួន ហើយគ្រប់មនុស្សទាំងអស់ទៅកន្លែងរបស់ខ្លួន និង គ្រប់អ្នកនាំសារទៅកន្លែងរបស់ខ្លួន។ ទ្រង់គឺជាព្រះ អារក្សមិនអាចទាញ អ្វីដាក់ លើ ទ្រង់ឡើយ។ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះ ទ្រង់បានតែងតាំងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ដើម្បីឲ្យ មាន កន្លែង ហើយនឹងធ្លាក់ចូលទៅក្នុងបន្ទាត់ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

49 ដូច្នោះបើយើងអាចមើលឃើញ ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ សម័យកាលណា និងពេលវេលាណាដែលយើងកំពុងរស់នៅ អ្នកនឹងមើលឃើញវានៅ ទីនេះនៅ ក្នុង ព្រះគម្ពីរ ពីសម័យនេះ អ្វីដែលយើងកំពុងសន្មត់ថា...អ្វីដែល ត្រូវបានសន្មត់ ថានឹង ធ្វើឡើងនៅពេលនេះ។

50 ឥឡូវនេះ សៀវភៅ—ផ្សេងទៀត យើងបានរកឃើញសៀវភៅជាច្រើន ដែល ពួកគេបានហៅ “សៀវភៅពិសិដ្ឋ” ជាដើម។ ហើយខ្ញុំបាន—អានព្រះគម្ពីរកូរ៉ាន និង ជាច្រើនផ្សេងទៀត។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ សៀវភៅ—ដ៏ពិសិដ្ឋរបស់ពួកគេ គ្រាន់តែជា ក្រមសីលធម៌ប៉ុណ្ណោះ។ នៃសីលធម៌ឬទេវសាស្ត្រ។

51 ប៉ុន្តែសៀវភៅនេះគឺជាហោរា វាខុសពីសៀវភៅផ្សេងៗទៀត។ ព្រះគម្ពីរគឺជា ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះទាយអំពីអនាគត។ វាទាយដោយសារតែវា ត្រូវបានព្រមាន ទុកជាមុន។

52 បើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបញ្ជូនអ្វីមួយ ទ្រង់មានបន្ទូលហើយបានសន្យានៅ ក្នុងព្រះគម្ពីរថា ទ្រង់នឹងមិនធ្វើអ្វីសោះនៅលើផែនដីរហូតដល់ទ្រង់បានបើកសម្តែង វាមកកាន់អ្នកបំរើទ្រង់ជាពួកហោរាមុន។ នោះគឺនៅក្នុងអេម៉ុស ៣:៧។ ទ្រង់... ហើយព្រះមិនអាចកុហកទេ។ ទ្រង់បានបង្ហាញវា ជាវិធីរបស់ទ្រង់ក្នុងការធ្វើ វា តាមរយៈយុគសម័យ។ ទ្រង់មិនដែលបរាជ័យក្នុងការធ្វើវាទេ។

53 ឥឡូវនេះ យើងត្រូវបានសន្យា នៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ សម្រាប់ការនេះ នឹងត្រូវបានស្តារឡើងវិញ។ នឹងគ្មាន—ក្រុមជំនុំ គ្មាននិកាយ មេតូឌីស បាទីស្ទ ប្រូតេស្តង់ ពេនទេកុស គ្មានពួកគេទេ (នៅក្នុងស្ថានភាពទំនើបរបស់ពួកគេ) មិនសូម្បីយកក្រុមជំនុំនេះទៅធ្វើកូនក្រមុំ។ ពួកគេមិនអាចធ្វើវាបានទេ ពួកគេ ហាជីយ។ ពួកគេច្រើននៅបំពង់កគ្នាទៅវិញទៅមក ហើយលោកីយខាងលិច បានលូនចូលហើយ—ហើយពួកគេបានស្លាប់នៅក្នុងផ្លូវរបស់ពួកគេ។ ដូច្នេះព្រះ ជ្រាបហើយ។

54 ហើយដើម្បីបង្ហាញពីព្រះបន្ទូលនេះ មួយនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំទទួលបានអារនេះ។ ហើយប្រទានពរដល់ព្រះ វាដូចជា*បែបនេះ*។” នោះគឺជារបៀបដែលព្រះយេស៊ូវបានយាងមកជាលើកដំបូង។ អ្នករាល់គ្នាមានគោលលទ្ធិ គ្រប់គ្នាមាននេះ។ វាត្រូវតែមានអ្វីមួយបានផ្ញើមកយើងពីព្រះ។ ហើយព្រះបានសន្យាវា។ ហើយផ្លូវតែមួយគត់ដែលទ្រង់នឹងធ្វើ គឺត្រូវ—រក្សាលំនាំដូចគ្នារបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានសន្យាថានឹងបញ្ជូនយើង ទៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយនេះ យោងទៅតាមម៉ាឡាគី៤ ដែលជាហោរានៅលើផែនដី “នោះនឹងបង្វែរចិត្តរបស់មនុស្សត្រឡប់មកវិញ ចិត្តរបស់កូនក្មេងត្រឡប់ទៅឯឪពុកដែលជាសាវ័កម្តងទៀត។” ទ្រង់បានសន្យានៅ ក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ លូកា១៧ និងកន្លែងផ្សេងទៀតជាច្រើន ដែលទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់... អ្វីដែលទ្រង់នឹងធ្វើនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះដើម្បីនាំរឿងនេះទៅជាព្រះបន្ទូលត្រឹមត្រូវ។

55 ឃើញទេ មនុស្សម្នាក់អាចនិយាយអ្វីបាន ប៉ុន្តែ មានតែព្រះអាចបកប្រែពាក្យនោះ... ឃើញទេ ឥឡូវនេះ យើងមានការបកស្រាយផ្ទាល់របស់យើង យើងនិយាយថាវាមានន័យ*បែបនេះ*។ ហើយមួយនេះ មេតូឌីស និយាយ*បែបនេះ* បាទីស្ទនិយាយ*បែបនេះ* ពេនទេកុស និយាយ*បែបនេះ* មួយនិយាយ*អញ្ចេះ* ពីរនិយាយ*អញ្ចេះ*។ ហើយ អូ ខ្ញុំអើយ អ្នកនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់ មិនត្រូវការអ្នកបកប្រែទេ ទ្រង់បកស្រាយផ្ទាល់ដោយអង្គទ្រង់។ ទ្រង់បកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់យ៉ាងត្រឹមត្រូវទៅតាមយុគសម័យទៅតាមគោលបំណង តាមសម័យកាលដែលត្រូវបានផ្តល់ឲ្យ។

56 យើងមិនរស់នៅក្នុងគ្រាពួកពេនទីកុស្តទេយើងរស់នៅក្នុងគ្រាផ្សេងទៀត។ ឃើញទេ យើងមិនរស់នៅក្នុងយុគសម័យមេតូឌីសទេ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងគ្រាផ្សេងទៀត។ យើងកំពុងរស់នៅទីនេះក្នុងសម័យនៃកូនក្រមុំ ដែលហៅចេញពីក្រុម

ជំនុំហើយបានទទួលការលើកឡើងជាមួយគ្នា។ នោះហើយជាសម័យ ដែលយើង កំពុងរស់នៅ។ ចំពោះគំនិតដ៏ស្មោះត្រង់របស់ខ្ញុំដែលជាការពិត។

57 ហើយសៀវភៅនេះគឺជាសៀវភៅទំនាយ។ អ្នកជឿត្រូវបានបញ្ជាដើម្បីគោរពវា និងដើម្បីអានវាហើយជឿដល់អ្នកនិពន្ធរបស់វា សម្រាប់គ្រប់ព្រះបន្ទូលដែលបាន សរសេរនៅទីនោះត្រូវតែកើតឡើង។ អ្វីគ្រប់យ៉ាង ដែលត្រូវបានសន្យា ត្រូវតែកើត ឡើងព្រោះវាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅគ្រប់សម័យកាល។ ដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ វាគឺ ជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលមាននៅក្នុងលោកណូអេ។ វាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅក្នុងលោកម៉ូសេ វាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងព្រះបាទដាវីឌ វាគឺជាព្រះយេស៊ូវ គ្រីស្ទនៅក្នុងយ៉ូសែប។ វាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះ និង ជារៀងរហូត។ ហើយវាគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៅក្នុងចំណោមរាស្ត្ររបស់ ទ្រង់នៅ សព្វថ្ងៃនេះ ទ្រង់បានធ្វើតាមអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យានឹងធ្វើនៅសម័យកាលនេះ។ វា គឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

58 ប៉ុន្តែពួកជំនុំបានក្លាយទៅជារឹង ឆ្ងាយណាស់ ដូចជាបងប្រុសបាននិយាយ នៅទីនេះ។ ហើយ—និងក្រុមជំនុំរបស់យើងក្លាយជារឹងដូចគ្នា រហូតដល់យើង ត្រូវ តែមានអ្វីមួយដែលធ្វើឲ្យយើងភ្ញាក់ផ្អើលដល់ព្រះបន្ទូល។ ធ្វើយ៉ាងម៉េចយើង ដឹង ថាវានឹងធ្វើវា? វាត្រូវតែមកស្របតាមផែនការព្រះផ្ទាល់។ វាមិនអាចមកដោយ មនុស្សធម្មតាទេ វានឹងមិនមកដោយអ្នកជំនួញនោះទេ។ វាមិនអាចមក ដោយ វិហារទេ។ ព្រះបានដាក់ផែនការរបស់ទ្រង់។

59 ខ្ញុំបាននិយាយនៅទីនេះស៊ីវិធីតនៅនៅថ្ងៃផ្សេងទៀត នៅលើកញ្ចក់ទូរទស្សន៍ ជាតិនៅទូទាំងប្រទេស ដែលព្យាយាមប្រារព្ធពិធីថ្វាយបង្គំព្រះដោយមិនមែន ជា បំណងព្រះហឫទ័យព្រះ។ ជាវិធីបានព្យាយាមនាំយកហិបបស់ព្រះចូល ទៅក្នុង ផ្ទះវិញ។ គាត់ជាស្តេចដែលបានតែងតាំង។ ហេតុអ្វី គាត់—គាត់បាន ពិគ្រោះ យោបល់ គាត់មានប្រតិក្ខរបស់គាត់ រាប់ពាន់នាក់រាប់ម៉ឺននាក់ជាដើម។ ហើយ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបាននិយាយថា “នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ហើយ ពួកគេបានពិគ្រោះជាមួយបូជាចារ្យ “នោះគឺជាការអស្ចារ្យណាស់” ហើយ ពួកគេ បានទទួល ការបើកសម្តែង ដូច្នេះពួកគេស្រែក ពួកគេធ្វើគ្រប់សកម្មភាព សាសនា។ តែវាពិតជាផ្ទុយពីបំណងព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ដ្បិតមានហោរានៅ លើផែនដី ដោយព្រះនាមរបស់ព្រះគឺណាថានហើយគាត់មិនត្រូវ បានពិគ្រោះ

យោបល់អំពីវាទេ? ឃើញទេ? ហើយយើងបានរកឃើញថាវាមិនដំណើរការទេ ទោះបីជាពួកគេស្មោះត្រង់ក្តី ព្យាយាមធ្វើកិច្ចការព្រះ។

60 ហើយអ្នកអាចមានភាពស្មោះត្រង់ដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែ រហូតដល់យើងដឹងថាយើង ធ្វើវា អ្នកកំពុងប្រយុទ្ធជាមួយខ្យល់។ ត្រឡប់ចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយតម្រង់បន្ទាត់ឡើង ហើយទៅចុះ នោះអ្នកនឹងដឹង។ ដូចជា—ទាហាន មិនដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើទេរហូតដល់គាត់ទទួលបានការបញ្ជា។ យើងត្រូវតែជា ទាហានគ្រីស្ទាន ហើយទទួលបានការបញ្ជាពីព្រះគម្ពីរសម្រាប់ម៉ោងឥឡូវនេះ។ មិន គិតថ្លៃកាលពីម្សិលមិញឬពីម្សិលម្ល៉ៃ ប៉ុន្តែបន្ទុកនៅថ្ងៃនេះ (ដែល វិធីមួយ ដែល យើងទៅ)។ សម្លឹងមើលវេលាដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

61 ព្រឹត្តិការណ៍ទំនើបៗទាំងនេះកំពុងតែរអិលយ៉ាងខ្លាំងយ៉ាងហោសហើយថ្ងៃ មួយយើងនឹងស្វែងយល់ឃើញថាយើងគ្មានសល់អ្វីសោះ ហើយត្រូវចាប់ខ្លួន។ បោះត្រានៅក្នុងសញ្ញារបស់សត្វមុនពេលដែលយើងដឹង។

62 ឥឡូវនេះ ហើយដោយការអត់ធ្មត់យើងត្រូវរង់ចាំការនេះ សម្រាប់ការទាយ ដែលបានសន្យា ថាពួកគេគ្រប់គ្នាត្រូវបានបំពេញនៅក្នុងគ្រាបស់វា។ ដ្បិតវាទាយ ប្រាប់ យើង អ្នកនិពន្ធបានធ្វើពីមុន ហើយយើងរង់ចាំមើលទ្រង់ធ្វើវាម្តងទៀត។ តើ ពេលវេលាណាមួយដែលយើងកំពុងរស់នៅ! អ្វីមួយដូចជា—ប្រតិទិន អ្នកក្រឡេក មើលប្រតិទិនដើម្បីរកឲ្យឃើញអ្វីដែលជាថ្ងៃនៃឆ្នាំដែលអ្នកកំពុងរស់នៅ ហើយ អ្នកមើលព្រះគម្ពីររបស់ព្រះដើម្បីដឹងថាតើសម័យកាលប៉ុន្មានដែលយើង កំពុង រស់នៅ យើងមិនរស់នៅក្នុងគ្រាបស់ពួកមេតូឌីសឡើយ។ យើងកំពុងរស់ នៅក្នុង គ្រានៃការត្រាស់ហៅរបស់កូនក្រមុំដែលនាំត្រឡប់ទៅព្រះតាមរយៈអ្វីមួយដែល ទ្រង់សន្យាថានឹងនាំវាមកវិញ។ ទ្រង់សន្យាថានឹងធ្វើវា។

63 ប៉ុន្តែ គ្រប់ជំនាន់គឺអីចឹង មនុស្សតែងតែឲ្យមនុស្ស ធ្វើការ បកស្រាយវាតាម បែបទេវសាស្ត្រ ហើយមិនជឿការបើកសម្តែងរបស់ព្រះទេ ដែលជា ការបកស្រាយ របស់ព្រះ។ មិនមែនជាអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយក៏មិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកផ្សេងនិយាយដែរ ប៉ុន្តែជាអ្វីដែលព្រះបានសន្យានិងអ្វីដែលព្រះធ្វើ បានបង្ហាញថានោះជាព្រះ ដែល បានធ្វើការបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។

64 ពួកគេបានប្រាប់អ្នកពោនទីកុស សែសិបប្រាំបួហាសិបឆ្នាំមុន ម្តាយ ឪពុក របស់អ្នក នៅពេលដែលពួកគេគឺជាពួកពោនទីកុសដ៏ពិតប្រាកដ ចេញមក

ពី អង្គការហើយផ្កាសារដើរចេញមក គឺដូចជាឆ្កែទៅក្នុងកំអូតរបស់វា ហើយ ត្រឡប់ទៅស៊ីកំអូតនោះម្តងទៀតធ្វើដូចគ្នាសំលាប់ពួកជំនុំនោះឯងអ្នក បានសំលាប់ក្រុមជំនុំខ្លួនឯងដោយការដូចគ្នានោះ។ គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងមនុស្ស នៅទីនោះ បានទេ គ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងវាបានទេ វាជាប្រព័ន្ធនៃរឿងហើយជាអ្វីដែល កំពុង កើតឡើង។

65 ផ្ទះ ខ្ញុំ...ទៅផ្ទះវិញ...ខ្ញុំមិនអធិប្បាយពីរឿងនេះក្នុងកិច្ចប្រជុំណាមួយទេ។ ខ្ញុំ នឹងអធិប្បាយផ្លូវរបស់សត្វស្ទើរកិន ហើយស្តាប់វាបើអ្នកចត់ខ្សែអាត់។

66 ហើយសូមកត់សម្គាល់ពួកគេបានខកខានមើលឃើញការបញ្ជាក់ការ ព្រមាន នៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះកំពុងត្រូវបានបំពេញ។ បើពួកសង្ឃទាំងនោះ...ពួកគេ ច្បាស់អំពីរបៀបដែលព្រះមេស៊ីនឹងយាងមក ពួកគេបានដឹងពីអ្វីនឹងកើតឡើង។ ពួកជាវិ...ស៊ីមានគំនិតរបស់ពួកគេ ពួកសាខូស៊ី ពួកហេរ៉ូដ ហើយពួកគេ ទាំងអស់ គ្នាមានគំនិតរបស់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែទ្រង់យាងមកមិនមែន...ទ្រង់មកជួយពីពួកគេ ម្នាក់ៗ តែជាមួយព្រះព្រះបន្ទូលពិតប្រាកដ។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលដូចគ្នា ដែរគឺថា “បើសិនជាអ្នកបានស្គាល់ខ្ញុំ អ្នកគួរតែស្គាល់ថ្ងៃរបស់ខ្ញុំ។ បើសិនជាអ្នក បានដឹងនោះអ្នកនឹង...អ្នកនិយាយថា ‘មែនហើយ ម៉ូសេ! យើងមានម៉ូសេ’។ បាន និយាយថា ‘ហេតុអ្វី បើអ្នកនឹងជឿលោកម៉ូសេ អ្នកនឹងជឿខ្ញុំ ពីព្រោះគាត់បាន សរសេរអំពីខ្ញុំ’។”

67 ប៉ុន្តែ ឃើញទេ នៅពេលដែលព្រះត្រូវបានបញ្ជាក់យ៉ាងច្បាស់ នូវអ្វីដែលទ្រង់ បានសន្យាថា ពួកគេមានវានៅក្នុងរបៀបមួយដ៏ថ្លៃថ្នូរដែលព្រះយេស៊ូវត្រូវ បាន សន្មត់មកហើយ...ខ្ញុំមានន័យថាព្រះមេស៊ី។ ព្រះមេស៊ីត្រូវតែមកក្នុងក្រុមរបស់ ពួកគេឬទ្រង់មិនមែនជាព្រះមេស៊ី។ ប្រសើរណាស់ គឺបែបនោះ បច្ចុប្បន្នគឺចឹង “បើអ្នកមិនបានឃើញតាមវិធីការរបស់ខ្ញុំទេ អ្នកមិនបានមើលនោះទេ។” ឃើញទេ ហើយដូច្នោះ ថានោះ—គឺជាវិធី—បែបហ្នឹង។ យើង...នោះហើយជាសេចក្តី ពិត។ យើងស្តាប់ការគិតបែបនោះ ប៉ុន្តែវាជាការពិត។

68 នៅក្នុងហេព្រើរ 1:1 ព្រះកាលពីដើម បានសរសេរព្រះគម្ពីរដោយ វិធីព្រះ អង្គជ្រើសរើសផ្ទាល់។ ទ្រង់មិនដែលសរសេរវាដោយទេវសាស្ត្រ ហើយក៏មិនបក ប្រែដោយសាសនាវិទូដែរ។ មិនធ្លាប់មានពេលវេលា—ដែលពួកអ្នកទេវសាស្ត្រធ្លាប់ មានការបកស្រាយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឡើយ។ ការបកស្រាយមកតែពីពួកហោរា

ប៉ុណ្ណោះ។ ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលយើងនឹងចេញពីភាពរញ្ជ័ររញ្ជ័នេះ គឺសម្រាប់ ព្រះដែលបញ្ជូនហោរានោះមកយើង ជាវិធី តែមួយគត់ដែលវានឹងត្រូវបានធ្វើ។ វា ត្រូវបានគេជឿ សម្លឹងមើល ហើយ—និងការបំពេញ។

69 ឃើញទេ វាមិនត្រូវបានសរសេរដោយមនុស្សទេ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានសរសេរ ដោយ ព្រះ។ វាមិនមែនជាសៀវភៅរបស់មនុស្សទេ វាមិនមែនជាសៀវភៅរបស់ សាសនាទេ ទេ។ វាគឺជាព្រះគម្ពីររបស់ព្រះ។ ដែលជាគម្ពីរទំនាយដែលបានសរសេរ ដោយពួក ហោរា ហើយបានបកប្រែដោយពួកហោរា។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះបានមកដល់ពួកហោរា។” ពិតប្រាកដណាស់!

70 តើស្រស់ស្អាតយ៉ាងណាហ្ន៎ដែលត្រូវបានបង្ហាញ ឬ បង្ហាញនៅពេល ដែល ព្រះយេស៊ូវបានមកនៅលើផែនដី ហើយលោកយ៉ូហានគឺជាហោរានៅថ្ងៃនោះ ហើយគាត់—គាត់កំពុងទាយ។ ពួកគេនិយាយថា “អូ អ្នកនិយាយចង់មានន័យ ថាព្រះនឹងបំផ្លាញសមាគមរបស់យើងនៅទីនេះហើយរឿងទាំងអស់នេះ? ហើយ វានឹងមានពេលមួយដែលវិហាររបស់យើងមិនមានការថ្វាយបង្គំទៀតទេនៅក្នុង ហ្នឹង?”

71 ទ្រង់មានបន្ទូលថានឹងមានពេលមួយដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់នឹងធ្វើការបូជា ចេញពីកូនចៀមនៃព្រះ ជាមនុស្ស។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា—គេនឹងស្គាល់ ទ្រង់ នៅពេលទ្រង់យាងមក។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូល ថា...ទ្រង់ប្រាកដច្បាស់អំពី សារ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ទ្រង់បានឈរនៅក្នុងចំណោមអ្នកឥឡូវនេះហើយអ្នក មិនបាន ដឹងទេ។” ទ្រង់គង់ក្នុងចំណោមអ្នកហើយអ្នកមិនដឹងទេ។

72 ហើយនៅថ្ងៃមួយពេលដែលព្រះយេស៊ូវទ្រង់បានយាងចេញមកលោក យ៉ូហានបានក្រឡេកមើលទៅឃើញហើយឃើញពន្លឺចំលើទ្រង់ ដោយមាន បន្ទូល ថា “មើលកូនចៀមនៃព្រះដែលដកអំពើបាបរបស់លោកិយ៍ចេញ។” នៅពេល ដដែលនោះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់ក៏បានជ្រាបថាទ្រង់ត្រូវបានបង្ហាញការពិតនៅចំពោះ មនុស្ស។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល តើយើងមានការសង្ស័យទេ? ព្រះគម្ពីរ បានចែងថាទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូល គង់នៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលជាព្រះ។ ព្រះបន្ទូលត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា។” ហើយនៅទីនេះទ្រង់គឺជា...នេះគឺជា

ព្រះបន្ទូលនៅលើផែនដី (ហាក់ដូចជា! ល្អឥតខ្ចោះ!) ចេញមករកទឹកនៃពួកហោរា។

73 មែនហើយ ព្រះបន្ទូលតែងតែមកតាមរយៈហោរារបស់ទ្រង់។ ដូច្នោះយើងមិន អាចរំពឹងថាវានឹងមកតាមរយៈសាសនាទៀតឡើយ។ យើងមិនអាចរំពឹងថាវានឹងមក តាមរយៈនិកាយទេ។ វាបានចូលមកតាមផ្លូវរបស់ព្រះដែលទ្រង់ បានប្រាប់យើងជា មុនហើយនោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលវានឹងមក។ វានឹងត្រូវបានគេស្តាប់មើល ងាយបានបដិសេធ។ នៅពេលដែលវាមកដល់វានឹងត្រូវចោះចោល ទៅម្ខាងហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងប៉ុន្តែទោះជាយ៉ាងណាព្រះនឹងធ្វើវា។ វាត្រូវបានបដិសេធនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ វាត្រូវបានបដិសេធនៅក្នុងលោកយ៉ូហាន វាត្រូវបានច្រានចោលដោយយេស៊ូ វាត្រូវបានបដិសេធដោយម៉ូសេ។ វាតែងតែជាវិធីនោះ។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់ធ្វើការនៅលើផ្លូវដែលទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើវា។ បាទមែន ហើយទ្រង់មិនដែលបរាជ័យក្នុងការធ្វើវានោះឡើយ។

74 មនុស្សដែលបានមើលឃើញនិមិត្តបុព្វសំឡេងរបស់ទ្រង់ មិនមែនទាំង អស់គ្នាអាចយល់បានទេ។ ក្នុងករណីជាច្រើនគាត់មិនបានដឹងទេ ពីព្រោះគាត់ គ្រាន់តែជាឧបករណ៍របស់ព្រះ។ វាជាគំនិតរបស់ព្រះដែលបាន បង្ហាញតាមរយៈ បបូរមាត់របស់មនុស្ស។ គំនិត ជាការពិត គឺជាពាក្យដែលបានលើកឡើង។ ព្រះទ្រង់ធ្វើការជ្រើសរើស—របស់ទ្រង់ដោយការជ្រើសរើសជាមុនរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់ បានធ្វើវានៅគ្រប់ជំនាន់ ទ្រង់បានកំណត់មនុស្សម្នាក់សម្រាប់ សម័យកាលនីមួយៗ។ ដូចជានៅជំនាន់លោកម៉ូសេ ត្រូវបំពេញអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល ទៅកាន់ អំប្រាហាំ។ ម៉ូសេបានកើតមកជាកូនដែលសមរម្យ គាត់មិនអាចជួយតាមវិធីនោះ បានទេ។ គាត់បានកើតបែបនោះដោយសារគាត់កើតមកក្នុងគោលបំណងនោះ។

75 ហើយដូច្នោះយើងរកឃើញថាព្រះទ្រង់បានធ្វើវានៅក្នុងគ្រប់យុគសម័យ។ ព្រះទ្រង់ធ្វើការជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯងដោយការជ្រើសរើសជាមុនរបស់ទ្រង់ជ្រើសរើសហោរារបស់ទ្រង់និងអ្វីៗគ្រប់សម័យ! បំពេញ—បំពេញនូវ ធម្មជាតិរបស់គាត់ធម្មជាតិរបស់មនុស្ស បែបបទនៃការអធិប្បាយរបស់មនុស្ស ចំពោះ... អំណោយរបស់ពួកគេនិងអ្វីៗទាំងអស់គាត់ធ្វើ ត្រូវបានជួបបញ្ហាប្រឈមនៅ ថ្ងៃនោះ។ ព្រះបង្កើតមនុស្សនោះហើយបានបញ្ជូនគាត់ទៅ។ ហើយនៅក្នុង គំនិតរបស់ទ្រង់ ដូចដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅយប់មិញ យើងជាពូជនៃសណ្តាន របស់

ព្រះ។ ទ្រង់ជ្រាបថាមនុស្សនោះនឹងនៅទីនោះក្នុងសម័យកាលនោះ មុនពេល ដែល មានម៉ូលេគុលបុព្វន្ឋីប្រឡូងផ្សេងទៀតនៅលើផែនដី។

76 ដ្បិតអ្នកគឺជាហ្សែនរបស់ឪពុកអ្នក ហើយអ្នកនៅក្នុងឪពុកអ្នក តែឪពុករបស់ អ្នកមិនបានប្រកបជាមួយអ្នកដោយសារតែគាត់...អ្នកនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹង ហើយថាវាមិនមែនហើយទ្រង់ក៏ជ្រាបប៉ុន្តែអ្នកត្រូវបានបង្ហាញថាអ្នកអាច...អាច ប្រកបជាមួយអ្នកបាន។ ហើយអ្នកកំពុងកើតជាថ្មីម្តងទៀតអ្នកកំពុងកើត ជាថ្មីនៃ ជីវិតអស់កល្ប។ ហើយនោះគឺជាទម្រង់តែមួយគត់នៃជីវិតអស់កល្បហើយ នោះជា ជីវិតរបស់ព្រះ។ ស៊ូពាក្យក្រិកគឺ ស៊ូ ទំរង់តែមួយប៉ុណ្ណោះនៃជីវិតអស់កល្ប។

77 បើសិនជាអ្នកជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះអ្នកនឹងបាននៅជាប់នឹងព្រះគ្រប់ ពេលវេលា។ ប៉ុន្តែទ្រង់ដឹងថាតើគ្រួសារនិងពេលវេលាដែលអ្នកត្រូវបានដាំ។ ដូច្នេះ ឥឡូវនេះអ្នកបានបង្កើត ជាកូនប្រុសស្រីរបស់ព្រះ បានបង្ហាញកូនប្រុសឬ កូន ស្រី នៃព្រះដើម្បីបំពេញតាមបញ្ជាប្រឈមនៅសម័យនេះដើម្បីយុត្តិធម៌ជាព្រះដ៏ មាន ព្រះជន្មគង់នៅក្នុងគ្រានេះគឺជាព្រះរាជសារដែលនឹងត្រូវចេញមកនៅពេលនេះ។ នោះហើយ! អ្នកបាននៅទីនោះមុនគ្រឹះនៃលោកីយ៍។ បើសិនជាមិនមែនទេ...បើ អ្នកមិនត្រូវបានជ្រើសរើសបែបនេះទេ មិនថាអ្នកជាមនុស្សព្យាយាមប៉ុណ្ណាទេ អ្នក នឹងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។ តើអ្នកអាចទទួលបានឈាមរបៀបណានៅពេល ដែល មិនមានឈាមនៅទីនោះ?

78 នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំព្យាយាមនិយាយអំពីមនុស្សដែលគិតថា យើងជា...យើងកំពុងស្តីបន្ទោសស្រ្តីដែលមានសក់ខ្លី ហើយមានមនុស្សប្រាប់ខ្ញុំ អំពីការនិយាយរឿងទាំងនោះថា “អ្នកកំពុងបំផ្លាញការងាររបស់អ្នក” បំផ្លាញការ ងារ ដែលព្រះបានតែងតាំងឡើង? នៅឆ្ងាយណាស់! ហើយនៅពេលមនុស្សស្តាប់ ឮព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ...នៅពេលដែលទារកចាប់ទិដ្ឋនៅក្នុងពោះម្តាយ នៅពេល ដែលស៊ុតមួយចូលទៅក្នុងនោះ កោសិកាមួយផ្សេងទៀតបង្កើតនៅលើកំពូលវា វា មិនមែនមានតែកោសិកាមួយនៃមនុស្សម្នាក់ទេ បន្ទាប់មកដូចជាឆ្កែមួយ ហើយ បន្ទាប់មកដូចជាត្រីមួយ ហើយនិងបន្ទាប់នៃអ្វីផ្សេងទៀត វាជាការពិត ត្រង់ៗ ភាពជាមនុស្ស។ ហើយនៅពេលដែលមនុស្សម្នាក់ត្រូវបានកើតពីព្រះវិញ្ញាណនៃ ព្រះ គាត់មិនចាក់អ្វីទេចូលទៅក្នុងជីវិតរបស់គាត់ទេ វាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែល យុត្តិ ធម៌សម្រាប់វេលានោះ។ គាត់បានយកព្រះបន្ទូលពេញលេញរបស់ព្រះ គាត់

មិន ដាក់គោលលទ្ធិគ្មានអ្វីទាំងអស់។ វាបរិសុទ្ធយុត្តិធម៌ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ បានសម្លេងឲ្យឃើញនៅក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នា។

79 សូមមើលនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ អ្នកឃើញពីកន្លែង ពីសម័យកាលណាហើយដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ នៅពេលដែលអ្នកឃើញការដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ ត្រូវបានបើកបង្ហាញ។ នៅពេលដែលព្រះបានសន្យានឹងធ្វើវា ទ្រង់តែងតែធ្វើវា នៅចុងបញ្ចប់នៃយុគសម័យនីមួយៗព្រះវិហារត្រូវបានមកដល់កន្លែង ហើយបានត្រឡប់ បែរចេញពីព្រះបន្ទូលត្រឡប់មកអំពីបាបនិងលោកីយវិញ។ លោកិយគឺជាអំពើបាប។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកីយឬរបស់ទាំងឡាយនៃលោកិយនោះសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះគឺមិននៅក្នុងអ្នកទេ។”

80 កាលពីយប់មិញ ខ្ញុំកំពុងតែនិយាយ—អំពីការថ្វាយយញ្ញបូជា កូនចៀម។ វាមានប្រាំពីរថ្ងៃ តំណាងឲ្យសម័យកាលព្រះវិហារទាំងប្រាំពីរ។ នឹងគ្មានដំបែណាមានក្នុងចំណោមមនុស្សទេ គ្មានដំបែក្នុងអំឡុងពេលប្រាំពីរថ្ងៃ។ នោះមានន័យថាគ្មានអ្វីលាយជាមួយវាឡើយ។ វាត្រូវបានលុបចោល ឥតឈប់ឈរ។ ហើយយើងមិនចង់បានគោលលទ្ធិ ដំបែនិងអ្វីដែលលាយជាមួយយើង។ យើងមិនចង់ឲ្យលោកិយលាយជាមួយយើងទេ។ វាត្រូវតែមាននំប៉ុងឥតដំបែរបស់ព្រះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលយុត្តិធម៌ “មនុស្សនឹងរស់ដោយព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះហស្តរបស់ព្រះ។”

81 ប្រព័ន្ធនិកាយរបស់យើង និងភាពខុសគ្នានិងអ្វីផ្សេងទៀត បានដាក់ដំបែនៅក្នុងពួកយើង ហើយបែបនេះហើយបែបនោះទាំងលោកិយនិងសម័យទំនើប។ ហើយ អូ វាមានដូច្នោះ វាស្ទើរតែមានហូលីវូដគ្រប់ទីកន្លែង។ នៅទីបំផុតវានឹងមកដល់ដូចជាប្រទេសអង់គ្លេសនៅទីនោះ ការហៅអាសនៈនឹងត្រូវអាម៉ាស់។ ខ្ញុំអើយ! ដូចជាបងប្រុសបាននិយាយថា “តើអ្នកអាចចាប់ត្រីដាក់ក្នុងទូកបាន ដោយរបៀបណា?” នោះជាការពិត។

82 យើងរាល់គ្នាត្រូវតែមានដំណឹងល្អអធិប្បាយនៅក្នុងភាពពេញលេញរបស់ទ្រង់ ជាមួយនឹងព្រះអំណាចនៃព្រះដើម្បីបង្ហាញភាពយុត្តិធម៌យោងទៅតាមការសន្យានៃយុគសម័យនោះហើយបង្ហាញថានោះជាគោលបំណងរបស់ព្រះយ៉ាងពិតប្រាកដ។ នៅខាងក្រៅអ្នកគ្រាន់តែជាសមាជិកក្រុមជំនុំ មិនថាអ្នកព្យាយាមប៉ុណ្ណា អ្នកព្យាយាមប្រារព្ធពិធីថ្វាយបង្គំព្រះ។ អ្នកអាចទៅពិធីដប់លៀង ហើយ

អ្នកអាច ស្មោះត្រង់ដល់ពួកជំនុំរហូត។ ប៉ុន្តែលុះត្រាតែគ្រាប់ស៊ុតនៃជីវិតអស់កល្ប គឺបាន កំណត់ជាមុននៅក្នុងអ្នក ដើម្បីធ្វើជាកូនប្រុសកូនស្រីរបស់ព្រះ អ្នកនឹង ធំឡើងអ្វី មួយខុសប្រក្រតីប៉ុន្តែមិនដែលជាកូនប្រុសស្រីពិតនៃព្រះឡើយ។

83 ជារឿយៗខ្ញុំចង់និយាយរឿងខ្លីរបស់ខ្ញុំអំពីកូនឥន្ទ្របន្តិច។ របៀបដែលកសិករ ភ្នាស់មេមាន់ពេលមួយហើយគាត់មាន...ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនមានភាព សាហាវ ចំពោះអ្នកទេ។ ប៉ុន្តែកសិករបានបង្កើតមេមាន់ ហើយនាង...ខ្លះស្ថិតមួយដែល មិន ញាស់។ ខ្ញុំឆ្ងល់ថាតើមានអ្នកណានៅទីនេះដឹងពីការភ្នាស់ស៊ុតដែរឬទេ គឺ របៀប ដែលវាមាន។ ប៉ុន្តែ យ៉ាងណាក៏ដោយ គាត់ខ្លះស្ថិតមួយ ទើបគ្រប់គ្រាន់។ ដូច្នេះ គាត់បានលួចស៊ុតសត្វឥន្ទ្រ នាងមានពងពីរ។ ហើយគាត់បានដាក់ ស៊ុត ស្ថិតនៅ ក្រោមមេមាន់។

84 នៅពេលដែលឥន្ទ្រនោះញាស់ឡើងក្នុងចំណោមមាន់ទាំងនោះ ពួកគេគឺជា បក្សីកំប្លែង។ គាត់មិនអាចយល់ពីមេមាន់របស់គាត់ និយាយអ្វីដូចជាគាត់ ទេ... ដូចគាត់ចង់ឮមេគាត់និយាយ។ ហើយនាងបាននៅចម្ការហើយបរិភោគ ចំណី ពីចម្ការដែលមិនមែនជាអាហារសម្រាប់គាត់ទេ។ គាត់គឺជាសត្វដែលអាក្រក់ នៅក្នុងចំណោមពួកគេ។ មេមាន់នឹងស្រែកហើយគាត់មិនបានយល់ភាសា នោះ ទេ។ នាងនឹងចូលទៅតាមផ្លូវហើយស៊ីនេះហើយស៊ីនោះគាត់មិនយល់អ្វីទេ។ ដូច្នេះនៅថ្ងៃមួយមួយរបស់គាត់ ឬមេវាតាមភាសារបស់អ្នក។ ខ្ញុំ...នៅភាគ ខាងត្បូងយើងនិយាយថា "ម៉ាមី។"

85 ដូច្នេះ ទោះជាយ៉ាងណា គាត់...របស់គាត់—ម្តាយរបស់គាត់—បានដឹងថា នាងមានស៊ុតពីរ ហើយមានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេនៅទីនោះ នាងបានដើរតាម ម្នាក់ផ្សេងទៀត។ នាងគូសរង្វង់...ស្វែងរកគ្រប់ប្រទេស ហើយទីបំផុតនាង បាន ហើរទៅចម្ការ។ នាងបានមើលឃើញគាត់នៅទីនោះដើរតាមមេមាន់ចាស់ នោះ។ នាងស្រែកថា "កូនតូចអើយ! កូនមិនមែនជាមាន់ទេ កូនគឺជាឥន្ទ្រ!" សម្លេងនោះ ស្តាប់ ទៅដូច ជាត្រឹមត្រូវ។ ហេតុអ្វី? គាត់គឺជាឥន្ទ្រ។

86 ហើយនៅពេលមនុស្សប្រុសឬស្រីម្នាក់បានអង្គុយនៅក្រោមការបង្រៀន គោលលទ្ធិ សាសនា បើគាត់ត្រូវបានតែងតាំងឡើងដើម្បីក្លាយជាកូនរបស់ព្រះ ហើយគាត់បានឃើញព្រះបន្ទូលនៃព្រះបានអធិប្បាយនៅក្នុងអំណាចរបស់វា ហើយព្រះជាម្ចាស់បង្ហាញវា។ គាត់គឺជាឥន្ទ្រដែលដើរនោះ គាត់នឹងរត់ទៅប្រាកដ

ដូចជាពីរគុណពីរគឺបួន។ គាត់មិនអាចជួយវាបានទេ ដោយព្រោះធម្មជាតិរបស់ គាត់ស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ពីអ្នកដទៃនិយាយអ្វីទេ នៅពេល ដែលគាត់ឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះត្រូវបានបើកបង្ហាញ គាត់ហោះទៅពីព្រោះ គាត់គឺជាកូនឥន្ទ្រិតូច។

87 នៅពេលដែលពួកគេនិយាយបន្តទៀតនិយាយថា “ម៉ាកៗ តើខ្ញុំអាចឡើងទៅ លើបានយ៉ាងដូចម្តេច?”

88 ហើយគាត់និយាយថា “គ្រាន់តែលោតឡើង ខ្ញុំនឹងចាប់អ្នក។”

89 នោះហើយជារឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើ គឺលោតមួយជំហានរបស់អ្នក ទៅកាន់ការសន្យាមួយរបស់ព្រះ: “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ខ្ញុំជឿលើទ្រង់អស់ពីរប៉ះដូង។ ខ្ញុំជឿលើព្រះរាជសារនៃគ្រានេះ។ ខ្ញុំបានឃើញវាបានបញ្ជាក់ ហើយខ្ញុំដឹងថាវា ជាការត្រឹមត្រូវ។” លោតឡើង ម៉ាកៗនឹងចាប់អ្នក។ កុំបារម្ភ អ្នកគឺជាឥន្ទ្រិតូច នាងនឹង នៅទីនោះដើម្បីទទួលអ្នក។

90 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថាយើងកំពុងរស់នៅក្នុងពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយពេល វេលាដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលសេចក្តីពិតនៃព្រះគម្ពីរនេះ អ្នកជឿបានមើល ឃើញ ការបើកសម្តែងរបស់វាគឺជាកស្តុតាងដែលថាព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់គង់ នៅក្នុង វា។ ពិតប្រាកដណាស់! បន្ទាប់មកវាគឺជាព្រះបន្ទូលសន្យា ដែលព្រះបានសន្យា បានធ្វើឲ្យគេស្គាល់។ គ្រាប់ពូជត្រូវបានផ្ទុះចេញ ហើយពួកគេឃើញវាហើយ ពួកគេជឿវា។ អ្នកផ្សេងមិនអាចមើលឃើញវា យ៉ាងណាពួកគេនឹងកំណត់ហើយ មើលវា។

91 អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំបានអធិប្បាយយ៉ាងលំបាកដើម្បីឆ្លងកាត់—រឿងនេះប្រទេសនេះ ថាមិនគួរមានស្ត្រីសក់ខ្លីនៅក្នុងប្រទេសទេ។ ប៉ុន្តែ រាល់ពេល ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ វាមានច្រើនជាងនេះ។ តើមានរឿងអ្វីកើតឡើង? មានមានអ្វីខុស! អ្នកដឹងថា ព្រះបន្ទូលបាននិយាយបែបនោះ! អ្នកនិយាយថា “មែនហើយកុំធ្វើឲ្យមានភាព ខុសគ្នា ។” វាធ្វើឲ្យមានភាពខុសគ្នា!

92 មានបងប្រុសដ៏ល្អម្នាក់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដាក់ដៃលើអ្នក។បងប្រុស ប្រាណហាំ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ អ្នកកំពុងបង្កូចកិច្ចការបំរើរបស់អ្នកហើយ។” បាន និយាយថា “អ្នកមិនត្រូវនិយាយអំពីស្ត្រីនោះទេ។” បាននិយាយថា “សូមឲ្យគ្រូ គង្វាលធ្វើវា។”

93 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេមិនបានធ្វើវាទេ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ...”

94 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ វាមិនមែនជាកិច្ចការរបស់អ្នក អ្នកគ្រាន់តែអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺបានហើយ។”

95 ខ្ញុំនិយាយថា “អញ្ចឹងតើវាជាកិច្ចការរបស់នរណាគេ? ខ្ញុំត្រូវបានហៅឲ្យផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អ។”

96 បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងដាក់ដៃលើអ្នកហើយសុំឲ្យព្រះយកវាចេញពីអ្នក។”

97 ខ្ញុំនិយាយថា “បើសិនជាអ្នកអនុញ្ញាតិ—ឲ្យខ្ញុំដាក់ដៃលើអ្នកផងដែរនោះ។” ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានឲ្យព្រះបើកភ្នែក របស់អ្នកហើយអ្នកនឹងឃើញវា។” ដូច្នេះ នោះជាការពិតណាស់!

98 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគួរតែអធិប្បាយ...មនុស្សជឿថាអ្នកជាអ្នកបំរើ ជាហោរា នៃព្រះ។” គាត់បាននិយាយថា “អ្នកគួរតែបង្រៀនពួកគេជាស្ត្រី ពីរបៀបដើម្បីទទួលបានអំណោយទានដ៏អស្ចារ្យនិងការទាយនិងអ្វីផ្សេងទៀត។”

99 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចបង្រៀនពួកគេពីវិធីពិជគណិតនៅពេលដែលពួកគេមិនស្គាល់ កខត ផងយ៉ាងម៉េច?” ឃើញទេ? នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ដូច្នេះអ្នកមិនអាចធ្វើវាបាន។ នោះគ្រាន់តែជា...ជាការពិត។ បើអ្នកមិនអាចធ្វើរឿង សាមញ្ញៗ បានទេ នោះអ្នកនឹងធ្វើរឿងខាងវិញ្ញាណយ៉ាងម៉េច? រឿងធម្មជាតិ។ ពិតប្រាកដណាស់! បងប្រុស បងស្រី វាអាចស្តាប់ទៅដូចជារឿងកំប្លែង ប៉ុន្តែវាគឺជាដំណឹងល្អ! វាជា—វាជាសេចក្តីពិតរបស់ដំណឹងល្អ។ ត្រឹមត្រូវហើយ!

100 សូមកត់សម្គាល់យើងរកឃើញនៅថ្ងៃនេះថាមនុស្ស...មានមនុស្សជាច្រើនមិនអាចជឿលើវាសូម្បីមនុស្សពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឲ្យអ្នក នូវរឿងមួយ។ បុណ្យ ជ្រមុជនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមានន័យថាអ្នកនឹងចូលទៅក្នុងទេវ។ មិនទាំងស្រុងទេមិននៅលើនោះទេ មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយ ព្រលឹងរបស់អ្នកឡើយ។ នោះហើយជាបុណ្យជ្រមុជទឹក ឃើញទេ? នេះគឺជាព្រលឹងខាងក្នុង នៅទីនេះ ដែលត្រូវតែមកពីព្រះ។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកនៅខាងក្រៅអ្នកមានវិញ្ញាណចំនួនប្រាំហើយប្រាំកន្លែងចេញទៅ...ទាក់ទងផ្ទះនៅផែនដីរបស់អ្នក។ នៅខាងក្នុងអ្នកមានព្រលឹងហើយនៅទីនោះអ្នកមានហាងចំនួនប្រាំគឺ មនសិការរបស់អ្នក និងសេចក្តី ស្រឡាញ់ជាដើម។ ប្រាំកន្លែងសម្រាប់ស្មារតី។ សូមចងចាំ

ដោយវិញ្ញាណនោះ អ្នកអាចទទួលបានបុណ្យជ្រមុជទឹកជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណពិតនៃ ព្រះហើយនៅតែបាត់បង់។ វាជាព្រលឹងដែលរស់នៅ ដែលត្រូវបានតែងតាំង ឡើង ដោយព្រះ។

101 តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលថា “មនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃនោះ ហើយនិយាយថា ‘ព្រះអម្ចាស់អើយ! ខ្ញុំបានដេញអារក្សចេញ ខ្ញុំធ្វើការយ៉ាង ធំ ការអស្ចារ្យ ខ្ញុំបានទាយ ធ្វើការខាងឯអំណោយទាននៃព្រះ?’” ទ្រង់បានមាន បន្ទូលថា “ចុះចេញពីអញទៅ ឯងដែលប្រព្រឹត្តអាក្រក់អើយ អញមិនដែល ស្គាល់ ឯងទេ! នឹងមានមនុស្សជាច្រើននឹងមក។”

102 តើកែវជាសមិទ្ធិបានទាយទេ? គាត់គឺជាអារក្ស។ យើងរកឃើញនៅ ទីនោះ... ហើយពួកបូជាចារ្យដែលជាមនុស្សដ៏អស្ចារ្យ ត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាអ្នកដឹកនាំដ៏ អស្ចារ្យនៅក្នុងសម័យពួកគេ ដោយមានភាពរាបសារនិងអ្វីផ្សេងទៀត ប៉ុន្តែមិន បានមើលឃើញព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលបានបង្ហាញនៅចំពោះមុខពួកគេ។

103 យើងអាចយកមួយក្នុងចំណោមពួកគេដែលខ្ញុំបានកត់ចុះនៅទីនេះ។ ចុះអំពី បាឡាមរិញ្ញ? គាត់គឺជា... អ្នកនិយាយថា “ព្រះផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់” ទ្រង់មិន ផ្លាស់ប្តូរគំនិតទ្រង់ទេ!

104 នៅពេលដែលបាឡាមរិញ្ញចេញទៅជាហោរាមួយ ហើយបានចុះទៅទីនោះ បី ស្សត្រគង្វាល អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ហៅគាត់ គាត់គឺជាមនុស្សដ៏អស្ចារ្យម្នាក់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលគាត់បានពិគ្រោះព្រះអំពីការចុះទៅទីនោះហើយជេរប្រមាថ អ៊ីស្រាអែល។ គាត់មិនចូលចិត្តពួកគេដើម្បីចាប់ផ្តើម។ ដូច្នោះនៅពេលដែលគាត់ បានសុំទៅ ព្រះបាននិយាយថា “កុំទៅ!”

105 បន្ទាប់មកពួកគេបានបញ្ជូនឥស្សរជនមួយក្រុម ក្រុមខ្លះ ប្រហែលជាចាស់ទុំ ឬ គ្រុគង្វាលឬអ្វីមួយចុះទៅនិយាយជាមួយនឹងការអប្រកាន់តែច្រើនក៏បញ្ចុះបញ្ចូល គាត់។ គាត់បានត្រឡប់ទៅវិញហើយសុំព្រះម្តងទៀត។ អ្នកមិនត្រូវសួរ ព្រះជា លើកទីពីរទេ! នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលដំបូង វាគឺជាការ នោះ ហើយ! អ្នកមិនត្រូវរង់ចាំអ្វីទេ។

106 ធីតាមិនបានរង់ចាំដើម្បីទទួលបានការបញ្ជាជាលើកទីពីរទេ។ ពួកគេបាន សួរនាងថា “តើអ្នកនឹងទៅទេ?”

107 “សូមឲ្យនាងនិយាយចុះ។”

108 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងទៅ!” នាងបានការបើកសម្តែងយ៉ាងខ្លាំងពីព្រះ។ នាងបានក្លាយជាមហាក្សត្រិនៃព្រះគម្ពីរសម្រាប់ការធ្វើសកម្មភាពនៅលើភាពតានតឹងនៃព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែលបានបញ្ជូនមកលើនាងដើម្បីទទួលបាននូវអ្វីដែលពិតជាសេចក្តីពិតហើយនាងជឿវា។

109 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា បាឡាមជាការពិតគាត់មិនអាចមើលឃើញទេ។ គាត់បានចេញទៅហើយមើលលើមនុស្ស បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែ មួយនាទី! យើងជាមនុស្សអស្ចារ្យនៅទីនេះ អ្នកគ្រាន់តែជាក្រុមតូចមួយ។” អ្នកឃើញទេ? “ហើយយើង—យើងទាំងអស់គ្នាជឿថាព្រះដូចគ្នា។”

110 នោះជាការពិត។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាជឿព្រះដូចគ្នា។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាថ្វាយបង្គំព្រះយេស៊ូវ។ មើលពីការថ្វាយបង្គំបូជារបស់បាឡាម៖ អាសនាទាំងប្រាំពីរ លេខដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ ព្រះវិហារទាំង៧ ឃើញទេ។ ចៀមឈ្មោលប្រាំពីរ និយាយអំពីការយាងមករបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ជាមូលដ្ឋាន ទ្រង់គឺគ្រាន់តែ ជាមូលដ្ឋានគ្រឹះដូចលោកម៉ូសេដែរ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេវាមិនមែនជាការបើក សម្តែងពី ព្រះទេ។ នៅទីនោះ ពួកគេជាហោរាដូចគ្នា។

111 ប៉ុន្តែនៅក្រោមការបម្រើរបស់លោកម៉ូសេមានបង្គោលភ្លើងតែមួយដែលមានជំនឿដ៏អស្ចារ្យ។ ពន្លឺដែលពពួកនៅជុំវិញ។ មានការ ព្យាបាលដ៏ទេវភាពនៅទីនោះ គឺជាការស្រែកនៃព្រះមហាក្សត្រនៅក្នុងជំរុំ ទីសម្គាល់ ដ៏អស្ចារ្យ ការព្យាបាលដ៏ទេវភាពនិងអច្ឆរិយនិងអ្វីដែលបានធ្វើក្នុងចំណោមពួកគេ។ វាជាសញ្ញានៃព្រះនៅក្នុងចំណោមវាស្ត្ររបស់ទ្រង់។

112 ជាមូលដ្ឋាន ពួកគេទាំងពីរត្រឹមត្រូវ។ ហើយបាឡាមបានព្យាយាមបញ្ចុះបញ្ចូលមនុស្សហើយពួកគេចូលទៅក្នុងវា។ ពេលណា? គ្រាន់តែមុនពេល ពួកគេ បានទៅដល់ទឹកដីសន្យា។ មួយពីរថ្ងៃទៀតពួកគេបាននៅក្នុងទឹកដីសន្យា។

113 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះខ្ញុំភ័យខ្លាច...នេះគឺជាសញ្ញាពិបាកក្នុងការបង្កើតចំនួនថ្ងៃខ្ញុំ និងរូញខ្លីទៅ។ ប៉ុន្តែសូមចាំការនេះ គឺជា ក្រុមជំនុំត្រូវបានទទួលដោយ ក្រុមប្រឹក្សា អេកូឡូម៉ូននីខលនេះ គាត់បាននាំអ្នកចូលទៅក្នុងវា និយាយថា “អ្នកជាក្រុមតែមួយ។” អ្នកមិនមែនជាក្រុមតែមួយទេ! ចេញមកពីចំណោមនោះចេញមក! ពិតណាស់ គឺ

វាជាការពិត។ យើងត្រូវជៀសឲ្យឆ្ងាយពីវត្ថុទាំងនោះ ឲ្យឆ្ងាយដូចដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។

114 បាទ្យាមបាននិយាយថា “យើង...អនុញ្ញាតឲ្យកូនៗរបស់យើងរៀបការជាមួយគ្នាដោយសារតែ យើងទាំងអស់គ្នាជឿព្រះដូចគ្នា។”

115 “តើមនុស្សពីរនាក់អាចដើរជាមួយគ្នាយ៉ាងដូចម្តេចបានបើសិនជាពួកគេមិនយល់ព្រម?” តើអ្នកអាចដើរជាមួយព្រះយ៉ាងម៉េច លុះត្រាតែអ្នកត្រូវ បានយល់ព្រមនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់? តើអ្នកអាចបន្ថែមសាសនាហើយគោល លទ្ធិជាដើមចូលទៅក្នុងវា នៅពេលដែលអ្នកត្រូវបានតែងតាំងឡើងមិនត្រូវធ្វើវាឬ បានបង្គាប់កុំឲ្យធ្វើវា? អ្នកមិនអាចធ្វើបានទេ។ គ្មានវិធីនៃការធ្វើវាទេ បងប្អូន ប្រុសស្រី។ អ្នកមិនអាចលាយដំបែនោះជាមួយនំប៉័ងឥតដំបែបានទេ។ ប្រេងនិង ទឹកនឹងមិនលាយគ្នាទេ។ ភាពងងឹតនិងពន្លឺនឹងមិនលាយគ្នាទេ។ ពន្លឺគឺខ្លាំង ណាស់ វាគ្រាន់តែញែកភាពងងឹតចេញ។

116 ដូច្នោះយើងមិនអាចលាយវាជាមួយគ្នាបានទេ។ ដូចគ្នាអ្នកមិនអាចលាយអំពើបាបនិងលោកិយជាមួយគ្នា។ អ្នកមិនអាចលាយព្រះវិហារនិង និកាយជាមួយគ្នាបានទេ។ អ្នកមិនអាចលាយក្រុមជំនុំនិងគោលជំនឿរួមគ្នាបានទេ។ អ្នកមិនអាចលាយលោកិយនិងដំណឹងល្អជាមួយគ្នាបានទេ។ វានឹងមិនលាយគ្នាទេ! “ចេញមកពីក្នុងចំណោមពួកគេ អ្នករាល់គ្នាត្រូវតែញែកចេញ” ព្រះជាម្ចាស់ មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងទទួលអ្នករាល់គ្នាមកឯខ្ញុំ។ អ្នកនឹងក្លាយជាកូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំខ្ញុំជាព្រះដល់នៃឯង។” យើងមិនអាចធ្វើវារហូតដល់រឿងទាំងនេះត្រូវបានបង្ហាញហើយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះសម្រាប់ម៉ោងនេះត្រូវបានបង្ហាញជា សេចក្តីពិត។ អនុវត្តតាមជំហាន។

117 ពួកពេនទីកុស្ត នោះហើយជាមូលហេតុដែលលោកលូទ័របានបាត់បង់សារ របស់គាត់។ នោះហើយជារបៀបដែលលោកវេសលីបាត់បង់សាររបស់គាត់។ ឃើញទេបើក្រុមជំនុំវេសលីនឹងនៅតែបន្ត ពួកគេបានក្លាយជាពួកពេនទីកុស្ត។ បើសិនជាពួកលូទ័ររៀនបានបន្តទៀតពួកគេនឹងទៅជាមេតូឌីស។ ឃើញទេ? ឥឡូវបើសិនជាពួកពេនទីកុស្តបន្តមកដល់ នោះវានឹងក្លាយជាកូនក្រមុំ។ បើអ្នកព្យួរហើយត្រលប់ទៅក្នុងលោកីយវិញដូចអ្នកកំពុងធ្វើឥឡូវនេះ អ្នកនឹងត្រូវបាត់បង់! វាគ្រាន់តែជាសំបក ហើយទងនឹងត្រូវបានដុត។ យើងដឹងហើយ។ ទ្រង់

នឹងប្រមូលស្រូវសាលីរបស់ទ្រង់ចូលទៅក្នុងជង្រុក។ ប៉ុន្តែសំបកទ្រង់ នឹង ដុត ដោយភ្លើងដែលមិនអាចរលត់បាន ទោះបីវាជានាវា។ វាពិតណាស់អនុវត្តវា។ ប៉ុន្តែជីវិតបានចាកចេញពីវាភ្លាមៗនៅពេលដែលវាក្លាយទៅជាស្លឹកវាបានចេញទៅ ដើម្បីធ្វើអ្វីផ្សេងទៀតរហូតដល់វាមានទំហំពេញលេញ។

118 ហើយដូច្នោះក្រុមជំនុំនឹងបានមកតាមរយៈការរាប់ជាសុចរិត ការញែក ចេញ ជាបរិសុទ្ធ ពីដីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ (ការស្តារ ឡើងវិញ នូវ អំណោយទាន) ត្រឹមត្រូវចូលទៅក្នុងរូបភាពនៃព្រះគ្រីស្ទ។ ព្រះគ្រីស្ទគឺជាកូន កំលោះ ក្រុមជំនុំគឺជាកូនក្រមុំ ហើយកូនក្រមុំគឺជាផ្នែកមួយនៃកូនកម្លោះ។ វាត្រូវតែ ជាព្រះបន្ទូលក្រុមជំនុំមិនមែនជានិកាយទេ។ វានឹងក្លាយជាក្រុមជំនុំព្រះបន្ទូល ដែលបានធ្វើឲ្យគេស្គាល់ហើយតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

119 បាឡាម គាត់មិនអាចមើលឃើញភាពខុសគ្នានោះទេ។ មនុស្សជាច្រើន មិន អាចធ្វើបានទេ។

120 ព្រះចៅជាធានមិនអាចមើលឃើញវា ទោះបីជាវាបានធ្វើនៅចំពោះទ្រង់។

121 ជាថានមិនអាចមើលឃើញវាទេ។ ជាថានបានចេញមកក្រៅ ហើយគាត់ បាន ឃើញលោកម៉ូសេហើយក៏ស្គាល់។ គាត់បានចេញទៅក្រៅហើយនិយាយថា “អ្នកព្យាយាមគិតថាអ្នកជាមនុស្សតែម្នាក់គត់នៅក្នុងក្រុមនោះ។ ក្រុមជំនុំទាំងមូល គឺជាបរិសុទ្ធ!” ព្រះទ្រង់មិនដែលធ្វើបាបដូចនោះឡើយ។ គាត់គួរតែដឹងច្បាស់ ជាង នេះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ក្រុមជំនុំទាំងមូលគឺបរិសុទ្ធ។ អ្នក ព្យាយាមធ្វើឲ្យខ្លួនឯង...” បើយើង ចង់និយាយវានៅថ្ងៃនេះការបញ្ចេញមតិតាម ចិញ្ចឹមផ្លូវ “បាល់តែមួយគត់នៅ លើ ឆ្នេរ។”

122 ហើយលោកម៉ូសេបានដឹងថាព្រះបានបញ្ជូនគាត់ចុះនៅទីនោះសម្រាប់ ការនោះ។ គាត់គ្រាន់តែនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ...” ក្រាបចុះនៅក្នុង—ច្រក ទ្វារ នៃរោងឧបោសថ។

123 ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីគាត់។” ហើយទ្រង់លេបពួកគេ។

124 ហើយសូមចាំ អំពើបាបដែលជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើ (ដោយបាឡាម និយាយថា “ពួកគេទាំងអស់ដូចគ្នា។”) អំពើបាបនោះមិនដែលបានលើកលែង ដល់អ៊ីស្រាអែលទេ។ ហើយមើល សូមអនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំផ្តល់ឲ្យអ្នកជាតូលេខដ៏

ទាក់ទាញមួយ។ ក្នុងចំណោមពីរលាននាក់ដែលបានចាកចេញពីប្រទេសអេហ្ស៊ីប មានតែពីរនាក់នៃពួកគេបានចូលទៅក្នុងទឹកដីសន្យា។ គ្រប់គ្នាក្នុងចំណោមពួកគេ បរិភោគដូចគ្នា ពួកគេទាំងអស់បានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ពួកគេទាំងអស់មានអ្វី ៗ ទាំងអស់ដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ពេលវេលាព្រែកដោយឡែក ព្រះបន្ទូលបានធ្វើការបំបែក។ ដូច្នេះគឺវានៅថ្ងៃនេះ! ព្រះបន្ទូលបានធ្វើការបំបែក! នៅពេលមកដល់ពេលវេលានោះ គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វី យើងនៅទីនេះ...”

125 នៅជិតបង្កើយ មើល ព្រះគម្ពីរចែងថា “នៅថ្ងៃចុងក្រោយ វិញ្ញាណទាំងពីរ” ម៉ាថាយ ២៤:២៤ “នឹងនៅជិតបង្កើយ ហើយវានឹងបញ្ឆោតដល់ពួកអ្នករើសតាំង បើវាអាចទៅរួច។” សំបកនោះមើលទៅដូចជាស្រូវសាលីបិទបិទ ប៉ុន្តែវាមិនមែន ជាស្រូវសាលីទេ។ ឃើញទេ? វាមិនមែនជាស្រូវសាលីនោះទេ ប៉ុន្តែវាមើលទៅ ដូចជា វាប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ? ជិតបង្កើយ វានឹងបញ្ឆោត អ្នកដែល បានរើស តាំង។ អ្នកដែលនៅក្នុងនិកាយហើយនិងអ្នកដែលធ្លាក់ចុះចូលទៅក្នុងនិកាយ នោះនឹង ស្ងួតហើយងាប់ទៅ ហើយស្រូវសាលីបានផ្លាស់ប្តូរចេញ តាមរយៈ...ឃើញទេ? នោះពិតប្រាកដណាស់! វាជាសំបកមួយ ប៉ុន្តែមិនមែនស្រូវទេ។

126 សូមចាំថា ស្រូវសាលីនៅតែបន្ត។ នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញថាកម្លាំង នៃស្រូវ សាលី នឹងមកឡើងចូលទៅក្នុងស្រូវសាលីខណៈដែលវាទៅដើម្បីធ្វើឲ្យក្បាល ចេញមក នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញដ៏អស្ចារ្យ។

មិនដែលលើកលែងទោសឡើយ!

127 ចូរយើងឈប់ត្រង់នេះបន្តិច។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនរំខានអ្នកទេ។ ប៉ុន្តែ មើល ខ្ញុំសូមសួរអ្នករឿងមួយ។ ចូរយើងយកវា។ និយាយ ជាឧទាហរណ៍ ការរាប់នេះ នឹងជាការត្រឹមត្រូវ។ នៅពេលដែលមេដឹកនាំឈ្មោះពីមនុស្សប្រុសនិងស្ត្រីមក បើ អ្នកធ្លាប់ស្គាល់បំពង់ការធ្វើតេស្តឬក៏ការបង្កាត់ពូជពីសត្វពាហនៈ។ អ្នកនឹង រក ឃើញថាការហូរស្តើមចេញពីមនុស្សប្រុសមានប្រហែលមួយលាន។ ហើយការ ហូរស្តើមពីស្ត្រីប្រហែលមួយលានស៊ុត។ ប៉ុន្តែតើអ្នកដឹងទេមានតែមួយគត់ ដែល មានជីជាតិ? កំភួនជើងតូចៗពួកគេ ឬក៏អ្វីដែលពួកគេមាន នៅក្នុងមេដឹករាប់ លានទាំងនេះ គឺមានតែស្តើមតូចមួយដែលនឹងធ្វើខ្លួនវាឡើងក្នុងចំណោមស្តើម ដែលនៅសល់របស់វាហើយដើរទៅត្រង់ហើយរកឃើញស៊ុតមានជីជាតិហើយវា ចូលទៅក្នុងវា ហើយពួកគេដែលនៅសល់នឹងស្លាប់។ មួយក្នុងចំណោមពួកគេ ត្រូវ

បានតែងតាំងឡើង អ្នកផ្សេងទៀតមិនមែនទេ ទោះជាពួកគេទាំងអស់ គ្នាដូច គ្នា ក៏ដោយ។ មួយក្នុងចំណោមមួយលាន!

128 ចុះបើវិធីនេះកើតឡើងនៅយប់នេះ? មានប្រាំរយលាន សន្មត់ថាអញ្ចឹង តាមខ្ញុំ គិត គ្រីស្ទាននៅក្នុងលោកិយ អំពីតួលេខនោះគ្រាន់តែជាតួលេខជុំមួយ។ បើការ លើកឡើងនឹងមកដល់នៅយប់នេះ នៅក្នុងការរស់នៅ នឹងមានតែប្រាំរយ នាក់ ប៉ុណ្ណោះ។ មែនហើយ មានមនុស្សជាច្រើនបាត់ខ្លួនស្ទើរតែរាល់ថ្ងៃ ដែលស្ទើរ តែ មិនអាចរាប់បាន។ កូនក្រមុំនឹងត្រូវនាំយកទៅឆ្ងាយហើយយើងឆ្ងល់ថាតើវាជា អ្វី ហើយមនុស្សនឹងទៅត្រង់នៅលើការអធិប្បាយ ដោយនិយាយថាពួកគេកំពុង “ទទួលបាននេះហើយនោះនិងរៀនទៀត” ហើយមើលទៅអ្វីដែលជាការបោក ប្រាស់ដែលនឹងត្រូវមក។ និយាយថាបើនឹងកើតឡើងមែន ខ្ញុំមិនបាននិយាយ ខ្ញុំ មិនដឹងទេ ខ្ញុំគ្មានអំណាចទេ។ ព្រះជាចៅក្រមនោះ។ ប៉ុន្តែមើលតើវាងាយ ស្រួល កើតឡើងប៉ុណ្ណា ក្នុងគ្រប់តួលេខនិងអ្វីៗទាំងអស់។ របៀបដែលវាអាចត្រូវ បាន បង្ហាញឲ្យឃើញ។

129 ហេតុអ្វីបានជាកូរ៉ាមើលមិនឃើញ? ហេតុអ្វីបានជាវាមានមិនយល់ដូច្នោះ?

130 ហេតុអ្វីបានជាអំហាប់មិនបានឃើញ? នៅពេលអំហាប់...ពេលយ៉ូសាផាត បានទៅចុះទៅអំហាប់គាត់និយាយថា “អំហាប់ យើងមានបញ្ហា។ តើអ្នកដឹងថា ព្រះបានប្រទានទឹកដីនេះដល់យើងទេ លោកយ៉ូស្វេបានចែកទឹកដីនោះ? អ្នកដឹង ពីបំណែកដីនេះនៅទីនេះដែលពួកស៊ីរីបានយកទៅមិនមែនជាដីរបស់យើងទេ ឬ អី?”

“បាទ!”

131 “កូនៗ របស់យើងឃ្លាន ហើយពួកស៊ីរី (សត្រូវរបស់យើង) កំពុងតែឲ្យ ចំណី កូនរបស់ពួកគេបានបំពេញក្រពះរបស់ពួកគេជាមួយនឹងស្រូវសាលីដែលគួរតែត្រូវ បានជា របស់យើង។” នោះហើយជាព្រះគម្ពីរត្រឹមត្រូវ។ បាននិយាយថា “តើអ្នក នឹងជួយខ្ញុំឲ្យឡើងទៅទីនោះនិងយកវាទេ?”

132 ឥឡូវនេះ ជួនកាលមនុស្សល្អនៅក្រោមអំណាចនៃសេចក្តីអាក្រក់នឹងផ្តល់ឲ្យ គួរតែមើលឲ្យមែនទែនក្រុមជំនុំមើលឲ្យមែនទែន។

133 ឥឡូវនេះ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹងដំបូងគឺ ព្រះបាទយ៉ូសាផាត ដែលជាមនុស្ស កាន់សាសនាដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ យើងគួរតែឡើងទៅ ប្រាកដណាស់ ទៅក្រុមជំនុំរបស់យើង យើងទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សដូចគ្នា។” ប៉ុន្តែ ពួកគេមិនមែនជាមនុស្សដូចគ្នានោះទេ! ទេ! គាត់និយាយថា “មែនហើយ ក្រុមជំនុំ របស់យើងគឺជាក្រុមជំនុំរបស់អ្នក ហើយមនុស្សរបស់យើងគឺជា មនុស្ស របស់អ្នក។ ប្រាកដណាស់ យើងនឹងទៅ” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែសូមប្រឹក្សា ជាមួយ ព្រះអម្ចាស់សិន។”

134 ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “អូ...” (អំហាប់) “...មិនអីទេ កុំឆ្ងល់ យើងបានគិត ពីរឿងនោះដែរ។ មែនហើយ យើងនឹង...”

135 តើមានហោរារបស់ព្រះអម្ចាស់ទេ?

136 បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានទទួលថ្នាក់សិក្ខាសាលាពេញដោយពួកគេ។ ខ្ញុំមាន បួនរយនាក់នៅទីនេះ។ នាក់ល្អបំផុតដែលមាន។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាទទួល បាន បណ្ឌិត ខ្លះបរិញ្ញាប័ត្រ បណ្ឌិតទ្វេដង និងអ្វីផ្សេងទៀតដែលទៅជាមួយវា។ ពួកគេ ទាំងអស់គ្នា...” សូមចាំថាពួកគេគឺជាហោរាហៅព្រើរ មកពីសាលាពួកហោរា។

137 និយាយថា “ចូរនាំពួកគេឡើង ចូរស្តាប់ពួកគេចុះ។”

138 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថាវាគឺជាសេដេតា (ប្រធានដ៏អស្ចារ្យនៅលើប៊ីស្ស្យព ពួកគេ ទាំងអស់) មកនៅទីនោះ ហើយគាត់មានការបើកសម្តែង។ គាត់មានការបើក សម្តែងពិតប្រាកដ។ គាត់បានឡើងមកទីនោះ ហើយបានបង្កើតស្នែងដែកធំពីរ។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេ ព្រះអម្ចាស់មានបន្ទូលថា ‘អ្នកនឹងយកស្នែង ទាំងនេះ ហើយ ជំរុញឲ្យពួកស៊ីរីចេញពីប្រទេសនេះ។’”

139 មែនហើយ អ្នកទាំងអស់ដែលនៅសល់គេបានទាយថា “នោះពិតប្រាកដ ណាស់!” គ្រប់គ្នាក្នុងចំណោមពួកគេ ថ្នាក់សិក្ខាសាលាទាំងមូល ក្នុងកិច្ចព្រម ព្រៀង។ ឃើញទេ?

140 អំហាប់បាននិយាយថា “អ្នកឃើញទេ?”

141 យ៉ូសាផាតដែលជាមនុស្សខាងវិញ្ញាណអ្នកដឹងទេ គាត់មិនបាន ស្នូតទាំង អស់គ្នាទេ គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែតើមិនមានអ្នកផ្សេងទៀតនៅកន្លែង ផ្សេង ទៀត ដែលអាចពិគ្រោះយោបល់បានទេឬ?”

142 “តើអ្នកចង់ពិគ្រោះជាមួយអ្នកដទៃយ៉ាងដូចម្តេច នៅពេលដែលសាសនា
ទាំងមូល (ក្រុមប្រឹក្សាទាំងមូល) បាននិយាយថា ‘វាមិនអីទេ?’ (ឲ្យខ្ញុំ សូមទោស)
“រឿងទាំងមូលបាននិយាយថា ‘នោះហើយជាអ្វីដែលយើងគួរតែធ្វើ?’” ឃើញ ទេ?
“នោះហើយជាអ្វីយើងគួរធ្វើ។”

143 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែតើវាមិនមានអ្នកផ្សេងទៀតទេឬ?” វាចម្លែកណាស់
អ្នកដឹងទេ។

144 គាត់ឆ្លើយថា “បាទ! មានម្នាក់ ម្នាក់ឈ្មោះមីកាយ៉ាជាកូនរបស់អ៊ីមឡា ប៉ុន្តែ
ខ្ញុំ ស្អប់គាត់។” អញ្ចឹងជានិច្ច។ “ខ្ញុំស្អប់គាត់ព្រោះគាត់តែងតែសុចរិតបោកបញ្ឆោត
រាស្ត្ររបស់យើងចេញ ហើយដាក់បណ្តាសាខ្ញុំ ហើយប្រាប់ខ្ញុំអំពីការអាក្រក់ទាំង
អស់របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំស្អប់មនុស្ស! នោះ”

145 បាននិយាយថា “ចូរកុំឲ្យស្តេចនិយាយដូច្នោះ” បន្តថា “ចូរទៅទទួល គាត់។”

146 ដូច្នោះពួកគេបានទៅទីនោះទៅឯកូនប្រុសរបស់អ៊ីមឡា ប៊ីស្ស្តពខ្លះ—បុព្វក
អ្នកចាស់ទុំខ្លះ ហើយបានធ្វើដំណើរទៅទីនោះហើយនិយាយថា “ឥឡូវ សូមស្តាប់
តើអ្នកចង់ត្រលប់ទៅអង្គការម្តងទៀតទេ? អ្នកនិយាយរឿងដូចគ្នា ដែលពួកគេ
និយាយ នោះពួកគេនឹងនាំអ្នកមកវិញ។”

147 ប៉ុន្តែវាកើតឡើងដែលថាព្រះមានមនុស្សម្នាក់ដែលពួកគេមិនអាចដាក់ដៃ
លើលោក។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានដាក់ព្រះហស្តលើគាត់។ គាត់គឺជាមនុស្ស
ឆ្លុះបញ្ចាំងពីសេចក្តីពិតរបស់ព្រះ។ បាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់” បាននិយាយ
ថា “ខ្ញុំនឹងចុះទៅ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងនិយាយអ្វីដែលព្រះបានដាក់នៅក្នុងមាត់របស់ ខ្ញុំ
ប៉ុណ្ណោះ។” នោះជាមនុស្សនៃព្រះ។ គាត់បាននិយាយថា “ឲ្យពេលខ្ញុំមួយយប់”
ដូច្នោះពេលយប់មកដល់ នោះព្រះអម្ចាស់យាងមកជួបហោរា ជាម្នាក់ដែលមិន ជា
អ្វីទាំងអស់។ ហើយរឿងដំបូងអ្នកដឹងទេ គាត់បានចេញមកព្រឹកបន្ទាប់។

បាននិយាយថា “ចុះយ៉ាងណាវិញ អ៊ីមឡា?”

148 គាត់និយាយថា “ចូរឡើងទៅ” បន្តថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញ ពួកអ៊ីស្រាអែល បាន
ខ្ចាត់ខ្ចាយដូចជាចៀមនៅលើភ្នំ ដែលគ្មានអ្នកគង្វាល។”

149 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកអ្វីខ្លះ! តើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកអំពីអ្វីខ្លះ!
ហើយគាត់បាននិយាយថា...”

150 បន្ទាប់មកបីស្បែកដ៏ធំបានដើរមកហើយទះកំផ្លៀងគាត់ចំមាត់ និយាយថា តើផ្លូវរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងទៅណា? ព្រោះខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានព្រះវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំបានរាំក្នុងវិញ្ញាណ ខ្ញុំបានធ្វើរឿងទាំងអស់នេះ។ ឃើញទេ ខ្ញុំ—មានព្រះវិញ្ញាណនៅលើខ្ញុំ។ តើផ្លូវណាដែលវាបានទៅ?”

151 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ អ៊ីមឡាជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ ឬជាហោរាដ៏ពិតរបស់ព្រះ គាត់បានពិនិត្យមើលនិមិត្តរបស់គាត់ជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល។ បើវាមិនស្របជាមួយព្រះបន្ទូលនោះទេ វាខុសហើយ។ ឃើញទេ? ព្រះបន្ទូល សម្រាប់សម័យនោះ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយនៅក្នុងគម្ពីរ ទឹកដី ដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកគេ គឺដើរបស់ពួកគេ។ តាមព្រះគម្ពីរ អ្វីៗទាំងអស់ ហាក់ ដូចជាត្រឹមត្រូវប៉ុន្តែរឿងមួយ។

152 ចងចាំថាគឺជាពាក្យតែមួយដែលបណ្តាលឲ្យមានភាពញើរញើរទាំងមូល ចូលមក អេវ៉ាមិន ជឿព្រះបន្ទូលព្រះ។ នៅក្នុងគម្ពីរដំបូង ពាក្យមួយដែល បណ្តាលឲ្យមានបញ្ហា។ ព្រះយេស៊ូវ មកនៅក្នុងពាក់កណ្តាលនៃព្រះគម្ពីរមាន បន្ទូលថា “មនុស្សនឹងរស់ ដោយព្រះបន្ទូលទាំងអស់ដែលចេញមកពីព្រះឱស្ឋរបស់ព្រះ។” នៅទីបញ្ចប់នៃ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “អ្នកណាដែលយកពាក្យមួយចេញ ឬបន្ថែមពាក្យមួយ ចូលទៅវា។”

153 វាមិនមែនជាផ្នែកនៃដំណើរល្អទេ...ពួកមេតូឌីស្តមានមួយផ្នែក ពួកបាបទីស្ត ពួកព្រីសប៊ីជីរ៉ូន ជាដើម ពួកគេមានមួយផ្នែក ពួកកាតូលិកជាផ្នែកមួយនៃវា ពួកសាក្សីព្រះយេហូវ៉ា និងអ្នកទាំងអស់ផ្សេងទៀត។

154 ប៉ុន្តែវាជាពាក្យទាំងមូល ព្រះបន្ទូលទាំងអស់ ព្រះបន្ទូលនៃគ្រានោះ។ អ្វីត្រូវរាប់។ ហើយយើងនឹងមិនធ្វើវារហូតទាល់តែព្រះបានរើសតាំងហោរាម្នាក់ ដែលអាចឈរបានហើយប្រាប់វា ហើយបញ្ជាក់វា ហើយបង្ហាញថាវាជា ការត្រឹម ត្រូវ។ វានឹងអិលតាមរយៈមនុស្សពួកគេនឹងមិនដែលដឹងទេដូចជាវាតែងតែ មាន។

155 អ្នកដែលជាពួកកាតូលិកដូចជាចូននៃអេកអ្នកបានដុតនាងនៅឯស្តេក សម្រាប់ការដែលនាងធ្វើជាមេធាប់ ក្រោយមកអ្នកបានដឹកសាកសពបូ ជាចារ្យពួកគេ ពីរយឆ្នាំក្រោយមក។ ហើយបោះវាទៅក្នុងទន្លេ។ អ្នកមិនស្គាល់លោកផាត ទ្រីក និងពួកគេផ្សេងទៀត។

156 វានឹងចូលទៅដៃរបស់អ្នកជាថ្មីម្តងទៀត រឿងដំបូងដែលអ្នកបានដឹង។ ព្រះទ្រង់នឹងធ្វើវា ហើយអ្នកនឹងមិនដឹងថាវាត្រូវបានធ្វើទេ។ ឃើញទេ គាត់អរិយតាមរយៈទ្វារដែលកូនក្រមុំរបស់គាត់ហើយបាននាំឡើងទៅលើ និងលួចយកនាងទៅ ពីចំណោមមនុស្ស។

157 យើងបានរកឃើញថា មីកាយ៉ាតូចនេះបាននិយាយថាគាត់បានពិនិត្យ គាត់ស្គាល់រឿងដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូល តាមរយៈហោរាដ៏ពិត ម្នាក់នៅ ចំពោះទ្រង់។ ហោរានៅចំពោះគាត់ តើគាត់និយាយអ្វី? គាត់និយាយអញ្ចេះ គាត់ និយាយថា “អីហាប់ ពីព្រោះតែអ្នកបានកំចាយឈាមណាមួយជាមនុស្សសុចរិត នោះឆ្កែនឹងត្រូវលិតឈាមរបស់អ្នកនិងយេសេបិលដែរ។” ហើយនោះជាការពិត ប្រាកដ ត្រូវតែមកដល់ឆ្លងកាត់ដោយសារតែព្រះបានមានបន្ទូល។ តើហោរាអាច ទាយបានល្អយ៉ាងម៉េចបាន នៅពេលដែលវាជាការអាក្រក់ប្រឆាំងនឹងវា?

158 តើខ្ញុំអាចប្រាប់រឿងល្អដល់ពួកជំនុំឡៅឌីសេនេះយ៉ាងម៉េចកើតនៅពេលព្រះបាននិយាយប្រឆាំងនឹងវា? អ្នកអាក្រាត រងទុក្ខវេទនា! អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំជាអ្នកមាន ខ្ញុំមាន... ខ្ញុំមានពួកជំនុំដូចជាមេតូឌីស និងបាទីស្ទ ព្រមទាំងពួក ព្រិសប៊ីធីរៀន។ ខ្ញុំមាននេះខ្ញុំមាននោះ ល្អបំផុតនេះ និងផ្សេងទៀត។” នោះជាការពិត ប៉ុន្តែមិនដឹងថាអ្នកជាមនុស្សអាក្រាតទេ ងងឹត រងទុក្ខ ចំពោះរឿងពិតដែលព្រះកំពុងសម្តែង។ វានឹងកើតឡើងតាមរយៈអ្នក បែបនោះ ចេញទៅបែបនោះ។ ឃើញទេ? ជឿមនុស្សអើយ មុនពេលវាយឺតពេល។

159 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថាគាត់បានវាយគាត់ចំមាត់ ហើយនិយាយថា “តើព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះមកតាមផ្លូវណា...?”

160 មីកាយ៉ានិយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញព្រះកំពុងអង្គុយនៅលើបល្ល័ង្ក។ ហើយ... ទ្រង់ហៅប្រតិកូនៃស្ថានសួគ៌ ដោយបន្ទូលថា តើនរណាអាចចុះទៅបញ្ឆោត អីហាប់បាន?” បាននិយាយថា “ហើយវិញ្ញាណកុហកមួយបានឡើងមកហើយបានក្រាបចុះពីមុខព្រះ ជាអ្នកកុហក។” ហើយចាំថា វិញ្ញាណកុហកបានចូលមកក្នុងពួកហោរាទាំងនោះ។ ពួកគេគួរតែដឹងថាវិញ្ញាណនៅលើពួកគេគឺមិនមែនយោងតាមព្រះបន្ទូលឡើយ។ ប៉ុន្តែពួកគេត្រូវបានគេបណ្តេញចេញដោយព្រះ ពួកគេជាហោរារបស់ស្តេច ដ្បិតពួកគេមានអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។

161 ហើយនោះជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំបានធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ អ្នកបានចេញឆ្ងាយពីបទពិសោធន៍ដែលអ្នកធ្លាប់មានកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុននៅពេលដែលអ្នកឈរនៅលើជ្រុងផ្លូវនិងបានអធិប្បាយដំណឹងល្អ។

ចេញពីអង្គការហើយហៅខ្លួនឯងថា “មនុស្សដែលមានសេរីភាព” (ហោ!) ពីព្រោះអ្នករុំនៅក្នុងវាម្តងទៀត ដូចជាសត្វត្រូវកល្យាណសព្វាវារបស់វាឬឆ្កែទៅស៊ីកំអូតរបស់វា។ បើវាធ្វើឲ្យវាក្លាកាលើកដំបូង វានឹងធ្វើឲ្យវាក្លាម្តងទៀត។ ត្រឹមត្រូវហើយ! ព្រះស្តោះអ្នកចេញពីព្រះឱស្ឋរបស់ទ្រង់ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកឯងមិនក្តៅមិនត្រជាក់ ក្តៅមិនក្តៅត្រជាក់មិនត្រជាក់” មានការប្រជុំពីរបី បន្ទាប់មកលេង ភ្លេងពីរបីបទ ហើយ—និងច្រៀងបន្តិច នៅពេលដែល វាពិតជា...វាស្ទើរតែក្លាយជា ភាពអាម៉ាស់មួយសម្រាប់គ្រីស្ទាន។

162 កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំបានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំកាលពីថ្ងៃមុនដើម្បីមើលទូរទស្សន៍ គេសន្មត់ថាជាកន្លែងច្រៀងដូចឃុំដែលមនុស្សតែងមក។ ក្រុមរិកគឺឈរនៅទីនោះ ញាប់ញ័រជុំវិញដូចជាថ្ម—រមៀល ហើយច្រៀងចម្រៀងសរសើរដំកើង វាមិនសាកសមចំពោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ! គ្មានពិធីឧឡារិកនៅក្នុងក្រុមជំនុំទាំងស្រុងទេ។ វាហាក់ដូចជាអ្វីៗទាំងអស់ក្លាយជាថ្មកំប្លែងអ្វីមួយ និងការបង្ហាញម៉ូត នៅក្នុងក្រុមជំនុំ នៃវត្តមាននៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទអាចបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់នៅក្នុងអំណាច។ ចំពោះខ្ញុំ ហាក់ដូចមានអ្វីមួយខុស។ ពួកគេកំពុងតែអរិយ។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា វានឹងទៅជាបែបនោះ។ ឃើញទេ? មើលកន្លែងដែលអ្នកនៅ។ ត្រូវប្រយ័ត្ន ក្រោក ឡើងមុនពេលវាយឺតពេក។

163 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើនរណាអាចចេញទៅ ហើយបញ្ឆោតអំបាប់ ដើម្បីនាំគាត់ឡើងនៅទីនោះដើម្បីបំពេញនូវពាក្យរបស់ហោរា” ឃើញទេ បើហោរាបាននិយាយពាក្យមួយ ផ្ទៃមេឃនិងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅតែវាមិនអាចបរាជ័យ។ វាត្រូវតែកើតឡើង។ ដូច្នោះនោះហើយជាអ្វី ដែលវាត្រូវតែកើតឡើង។

164 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ជាកមនុស្សនេះនៅក្នុងគុកខាងក្នុង ឲ្យគាត់ញ៉ាំនំប៉័ង ទុក្ខព្រួយនិងទឹកនៃក្តីទុក្ខព្រួយ។ នៅពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញដោយសន្តិភាព ខ្ញុំនឹងថែរក្សាគាត់។”

165 មីកាយ៉ាលយនៅទីនោះដោយដឹងថាគាត់មានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ ទំនាយរបស់គាត់និមិត្តរបស់គាត់គឺត្រឹមត្រូវ។សាររបស់គាត់គឺត្រឹមត្រូវ ព្រោះវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ពីការនិមិត្តនោះ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះព្រះអម្ចាស់ ពីព្រះបន្ទូល។ វាត្រូវតែត្រឹមត្រូវ ជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ គាត់បាន និយាយថា “បើអ្នកវិលត្រឡប់មកវិញ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មិន មានបន្ទូល មកកាន់ ខ្ញុំទេ” ហើយតើអ្នកដឹងពីអ្វីដែលបានកើតឡើងទេ ប្រាកដណាស់ ឃើញទេ អ្នក...

166 យល់នៅ បងប្អូនអើយ។ សូមស្តាប់។

167 ប្រាកដណាស់ កេផាស គាត់មិនអាចមើលឃើញវាបានទេ។ ហេតុអ្វីបានជាគាត់មិនមើលចុះ...? គាត់ជា—ជាប៊ីស្សុព គាត់គឺជាសម្តេច ប៉ាបម្នាក់នៅ ក្នុងក្រុម ជំនុំទាំងអស់។ ហេតុអ្វីបានជាមនុស្សនោះមិនអាចឃើញព្រះយេស៊ូវឈរ នៅទីនោះបាន? ហេតុអ្វីបានជាគាត់មិនអាចយល់? នៅពេលពួកគេច្រៀងបទទំនុកដំកើងទី២៣ ទំនុកដំកើងទី២២ ជាជាង នៅក្នុងព្រះវិហារ ហើយនិងថា “ឱព្រះវរ បិតានៃទូលបង្គំអើយហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បោះបង់ចោលខ្ញុំ?” ហើយនៅទីនោះទ្រង់បានព្យួរនៅលើឈើឆ្កាង។ បទគម្ពីរនេះ ព្រះដែលពួកគេកំពុងតែថ្វាយបង្គំ ហើយពួកគេបានថ្កោលទោសទ្រង់ហើយសម្លាប់ទ្រង់ដោយ “ភាពជ្រុលនិយម។” ហ្នឹងហើយ។

168 វាពិតជាធ្វើឲ្យអ្នកមានការភ្ញាក់ផ្អើលបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាវានឹងត្រូវធ្វើម្តងទៀត។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថាទ្រង់នៅខាងក្រៅកំពុងតែព្យាយាមគោះដើម្បីចូល ហើយគ្មាននរណាម្នាក់នឹងអនុញ្ញាតឲ្យទ្រង់ចូលក្នុងទេ “អ្នកដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ខ្ញុំដេញហើយរិះគន់ខ្ញុំបន្ទាសគាត់ ខ្ញុំធ្វើឲ្យគាត់ខឹង ប៉ុន្តែវាដោយសារតែខ្ញុំស្រឡាញ់គាត់។ សូមបើកទ្វារឡើងហើយឲ្យខ្ញុំចុះចូលមក។” យេ។ មិនអាច...“សូមចាំថា ខ្ញុំមិនចង់ ចូលព្រះវិហារទេ គឺជាភាគី។” ទ្រង់មិនអាចចូលក្នុងក្រុមជំនុំបានទេ ទ្រង់បានចាក់សោរ។ មានតែ...បន្ទាប់មក មានតែអង្គការនៃពួកគេទាំងអស់ នេះគឺនេះ គ្រាពួកជំនុំ ដែលទ្រង់គង់នៅខាងក្រៅនៃព្រះវិហារ។ យកចេញ! បដិសេធ! ច្រានចោល! ដោយសារតែ...ទ្រង់ត្រូវបានសម្តែងតែនៅក្នុងការបណ្តោះអាសន្ននៅក្នុងព្រះវិហារផ្សេងទៀត នៅក្នុងទម្រង់នៃយុត្តិកម្មជាដើម ប៉ុន្តែនៅទីនេះ សម័យកាលដែលបានចូលមកឲ្យនេះ គឺជាការបង្ហាញពេញលេញនៃការរីកតម្រូវនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ អូខ្ញុំ

អើយ នឹងសារ ភាពថាយើងទទួលបានការក្លែងបន្លំច្រើន ប៉ុន្តែពិនិត្យមើលដំបូង វត្ថុធាតុដើម។

169 លោកម៉ូសេបានចុះជាមួយនឹងបទបញ្ញត្តិរបស់ព្រះ ដើម្បីសង្គ្រោះអ៊ីស្រាអែល ហើយនៅពេលដែលគាត់ធ្វើ គាត់បានធ្វើការអស្ចារ្យមួយចំនួន។ អ្នកក្លែងបន្លំ បាន តាមគាត់។ បើពួកគេធ្លាប់ធ្វើដំបូង គាត់នឹងទៅជាអ្នកក្លែងបន្លំ។ ឃើញទេ គាត់មានព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ហើយព្រះអម្ចាស់ត្រឹមត្រូវ គាត់គ្រាន់តែនៅ ស្ងៀម។

170 ហើយ អ្នកដឹងទេ រឿងដដែលនេះបានសន្យានៅក្នុងថ្ងៃចុងក្រោយ? “ដូចជា យ៉ាមប្រេសនិងយែនស៍បានទ្រាំទ្រនឹងលោកម៉ូសេ ដូច្នេះមនុស្សទាំងនេះនឹងត្រូវ បាន គេបន្ទោសគំនិតទាក់ទងនឹងសេចក្តីពិត។” ហើយនៅពេលដែលអង្គការ មួយ រក្សាទុក...ត្រូវចំណាយមនុស្សម្នាក់ចុះក្រោមតាមរយៈអង្គការនោះ វាបង្ហាញ ថា វាមិនបានមកពីព្រះទេ ដោយសារតែ ព្រះធ្វើរឿងទាំងនោះ ដើម្បីទាក់ទាញគំនិត មនុស្ស ហើយបន្ទាប់មកសារធ្វើតាមវា។ បើមិនមែនដូច្នោះទេ នោះមិនមែនជាព្រះ ទេ។ វាជាមិនមែនជាព្រះទេ! ព្រះជាម្ចាស់តែងតែធ្វើ។

171 យូដាសមិនអាចយល់វា។ គាត់បានដើរនៅជាមួយទ្រង់ គាត់មិនបានឃើញ វា។

172 ប៉ុន្តែអ្វីពិតប្រាកដ តែងតាំងឡើងដោយព្រះ ជាហ្វូនពិត ជាស៊ុតពិត ព្រលឹង មួយរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលគង់នៅក្នុងព្រះជាម្ចាស់តាំងពីមុនកំណើតលោកីយ ម៉្លេះ។ ចងចាំអ្នកដែលពិតជាបានទទួលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅក្នុងអ្នកយប់នេះ អ្នក នៅ ទីនេះក្នុងព្រះគ្រីស្ទជ្រឹតទ្រង់គឺជាភាពពេញលេញនៃព្រះបន្ទូល។ ទ្រង់គឺជា ភាព ពេញលេញនៃរូបកាយព្រះ។ ព្រះទ្រង់គង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដែលផ្សះផ្សា លោកីយ ទៅទ្រង់ផ្ទាល់។ តើអ្នកជឿទេ? មើល ទ្រង់បាននៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មក បើអ្នកនៅក្នុងព្រះជាហ្វូនជាពាក្យជាគុណលក្ខណៈពីការចាប់ផ្តើម បន្ទាប់មក អ្នក បានដើរជាមួយទ្រង់នៅលើផែនដីនេះ អ្នកនិយាយជាមួយទ្រង់នៅលើផែនដី អ្នក បានរងទុក្ខជាមួយនឹងទ្រង់នៅលើផែនដី អ្នកបានស្តាប់ជាមួយទ្រង់នៅកាល់ វ៉ារី ហើយអ្នកបានរស់ឡើងជាមួយទ្រង់ម្តងទៀត ហើយឥឡូវនេះអ្នកកំពុង អង្គុយ នៅ កន្លែងស្ងួតនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ទំនាក់ទំនងជាមួយទ្រង់ (ព្រះបន្ទូល)

ដូច ដែលវាចូលទៅក្នុងព្រលឹងរបស់អ្នកថា “មនុស្សនឹងរស់នៅដោយគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូល។”

173 មិនមែនជាពាក្យមេតូឌីសពាក្យបាទីស្ទចាំថាបើមាននៅសល់វត្ថុណា មួយដែលត្រូវថ្វាយជាយញ្ញបូជា នោះត្រូវតែដុតចោលនៅចំពោះមុខពិធីបុណ្យចម្លង។ មូលហេតុថ្ងៃស្អែកក្រុមជំនុំផ្សេងទៀត។ ត្រូវហើយ? និក្ខមនំ វាជាការពិត។ ជានិមិត្តរូបប្រភេទ នៃយញ្ញបូជា។

174 ទ្វារ។ បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងធ្វើកន្លែងមួយ។ តើអ្នកមិន...មិនថ្វាយបង្គំ ខ្ញុំគ្រប់ទ្វារជាទីកន្លែងដែលខ្ញុំបានផ្តល់ឲ្យអ្នក។ ប៉ុន្តែមានទ្វារមួយ ហើយនៅក្នុងទ្វារនោះខ្ញុំនឹងដាក់ឈ្មោះខ្ញុំ” ហើយជាកន្លែងដែលព្រះអម្ចាស់បានដាក់ព្រះនាមទ្រង់នោះហើយជាកន្លែងដែលព្រះនឹងទទួលតង្វាយរបស់អ្នក។ យើងបានបង្កើត គ្រប់ប្រភេទទ្វារប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតទ្វារមួយ។ ព្រះបានបង្កើត ទ្វារហើយ ទ្វារនោះ...យ៉ូហានជំពូកទី១០ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាទ្វារនោះ។”

175 ព្រះបានដាក់ព្រះនាមទ្រង់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ។ តើអ្នកជឿទេ? ទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ គ្រប់ទាំងកូនប្រុសសុទ្ធតែមានឈ្មោះខ្ចីពុក។ ទ្រង់បាន មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំមកដោយនូវព្រះនាមបិតាខ្ញុំ តែអ្នកមិនទទួលខ្ញុំទេ។” ខ្ញុំបាន មកក្នុងឈ្មោះរបស់ខ្ចីពុកខ្ញុំ អ្នកបានមកនៅក្នុងឈ្មោះខ្ចីពុករបស់អ្នក។ ព្រះយេស៊ូវ យាងមកក្នុងព្រះនាមព្រះបិតាទ្រង់ ដូច្នោះនាមបិតាទ្រង់គឺជា ព្រះយេស៊ូវ។ ពិតប្រាកដណាស់ ព្រោះទ្រង់បានយាងមកក្នុងព្រះនាមព្រះបិតាទ្រង់។

176 “ហើយអ្នកមិនទទួលខ្ញុំទេ។ មានម្នាក់ទៀតនឹងមក ហើយអ្នកនឹងធ្វើទទួលអ្នកនោះ។” អ្នកនឹងយកនិកាយរបស់អ្នកហើយបន្តជាមួយពួកគេ។ គ្រាន់តែទៅចុះព្រះគម្ពីរចែងថា “ពួកគេត្រូវបានលើកឡើងដើម្បីបំពេញកន្លែងនេះ។ ឯងធិត អាត្រាតហើយមិនដឹងអ្វី។” ក្រុមជំនុំសាសនាអូ ដូចព្រះណាស់ ដូចជាកាអ៊ីនដេវ។ ធ្វើយញ្ញបូជា ធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចគ្នាអបិលបានធ្វើ។ ប៉ុន្តែដោយការបើក សម្តែង ត្រូវបានបង្ហាញដល់គាត់អំពីដង្វាយ គឺមិនមែនផ្លែឈើនៃវាលនិងអ្វី ដែលអ្នកធ្វើ ដោយដៃរបស់អ្នកទេ

177 អ្នកជឿអាចឃើញព្រះបន្ទូលត្រឡប់ជាសាច់ឈាម អ្នកផ្សេងទៀតមិនអាច ធ្វើវាបានទេ។

178 ពួកគេទាំងអស់ដែលជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែលបន្ទាប់ពីពួកគេបានឃើញ លោក ម៉ូសេធ្វើការនោះហើយនាំឲ្យពួកគេឡើងទៅក្រុមប្រឹក្សាដ៏អស្ចារ្យ ដែលជា កន្លែង ដែលត្រូវបានប្រារព្ធធ្វើឡើង។ ម្នាក់ៗនិយាយថា “យើងនឹងទៅជាមួយ បាឡាម ពីព្រោះយើងគិតថាបណ្ឌិតបាឡាមត្រឹមត្រូវ។ គាត់ ឆ្លាតវៃមានការអប់រំ ច្រើន អ្វី គ្រប់យ៉ាង ដូច្នោះយើងនឹងគ្រាន់តែយកវាទៅ។”

179 ហើយព្រះមិនដែលអត់ទោសដល់ពួកគេទេទ្រង់បានបំផ្លាញពួកគេនៅ ទី រហោ ស្ថាននោះ។ ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងមិនបាន មកទេ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានសង្គ្រោះទេ។” ព្រះយេស៊ូវមាន បន្ទូលថា...

180 ពួកគេនិយាយថា “បុព្វបុរសយើងបានបរិភោគនំម៉ាណានៅទីរហោស្ថាន សែសិបឆ្នាំ។”

181 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានស្លាប់ ហើយបានញែកចេញពី ព្រះ ជាម្ចាស់អស់កល្បជានិច្ច។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានស្លាប់។” ពិតណាស់! ដោយសារពួកគេបានស្លាប់កំហុស។ នៅពេលដែលលោកម៉ូសេ ជាអ្នកដែល បាន បង្ហាញទិសគាល់ពីព្រះ ហើយជាមេដឹកនាំបង្ហាញពួកគេពីផ្លូវទៅទឹកដីសន្យា ហើយពួកគេឃ្លាតចេញទាំងអស់ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកពួកគេមិនទៅជាមួយគាត់ទេ។

182 ឥឡូវនេះ អ្នកជឿអាចមើលឃើញវា ប៉ុន្តែអ្នកមិនជឿមិនអាចមើលឃើញទេ។

183 ចូរមើលពីកលល្បិចរបស់កែផា។ មើលពីរបៀបដែលពួកសង្ឃទាំងនោះសុទ្ធ តែជាមនុស្សមានសីលធម៌។ ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់ងាកបែរទៅ ដោយបន្ទូលថា “អ្នកមានឪពុកជាអារក្ស ហើយការងាររបស់វាអ្នកនឹងធ្វើ។”

184 ប៉ុន្តែមានអ្នកជឿមួយចំនួនបានអង្គុយនៅទីនោះ។ តើអ្នកគិតថាសិស្ស ពួកគេ អាចយល់បានទេនៅពេលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនិងព្រះបិតា ខ្ញុំគឺ តែមួយ ទេ?” ពួកគេមិនអាចពន្យល់បានទេ។ នៅពេលទ្រង់មានបន្ទូលថា “លើក លែងតែ អ្នកបរិភោគសាច់នៃកូនមនុស្ស ជីកពីឈាមទ្រង់ អ្នកគ្មានជីវិតទេ” ពួកគេ អាច ពន្យល់បានទេ? ទេ។ ប៉ុន្តែពួកគេបានជឿវា ដោយសារតែពួកគេបានឃើញ ព្រះជាម្ចាស់ត្រឡប់ជាសាច់ឈាម។

185 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បើខ្ញុំមិនធ្វើការរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំទេ នោះចូរកុំជឿដល់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបើខ្ញុំធ្វើកិច្ចការរបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំ ដែលជាព្រះបន្ទូលដែលបានទាយ ពីខ្ញុំដើម្បីធ្វើ បន្ទាប់មកអ្នក... បើអ្នកមិនអាចជឿខ្ញុំ ជឿលើកិច្ចការដែលខ្ញុំធ្វើចុះ។ នោះអ្នកអាចបានសង្គ្រោះ។” ឃើញទេ? ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ហ្នឹងចៀម របស់ខ្ញុំស្គាល់សម្លេងរបស់ខ្ញុំ។ ពួកគេស្គាល់ពាក្យរបស់ខ្ញុំ ហើយពួកគេឃើញវានៅ ពេលដែលវាត្រូវបានបើកសម្តែងនៅក្នុងគ្រានោះ។”

186 “មែនហើយ កែដាក់បានស្គាល់ព្រះបន្ទូលដែរ!” ប៉ុន្តែមិនមែនជា ព្រះបន្ទូលសម្រាប់សម័យកាលនោះទេ។ គាត់មានបន្ទូលពីអ្វីដែលពួកគេរើស្មីបានបោលបញ្ចូលទៅគាត់ ប៉ុន្តែមិនមែនជាព្រះបន្ទូលនៃគ្រានោះទេ។

187 “ពួកគេស្គាល់សំឡេងខ្ញុំ ពួកគេស្គាល់ទីសំគាល់របស់ខ្ញុំ ពួកគេស្គាល់ការអស្ចារ្យ ខ្ញុំ។” តើដូចម្តេច ឥឡូវនេះ ទៅ...

188 អូសូមត្រលប់ទៅអត្ថបទរបស់យើងវិញ ព្រោះយើងនឹងខកខានការជាច្រើននៃបទគម្ពីរនេះបើយើងមិនធ្វើទេ ព្រោះខ្ញុំត្រូវបិទនៅប៉ុន្មាននាទីទៀត ទោះជា យ៉ាងណា ព្រោះវានឹងដល់ម៉ោងដប់ក្នុងរយៈពេលពីរឬនាទីទៀត។ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។

189 មិត្តអើយអ្នកដែលដើរផ្លូវនោះហើយដាក់ដង្ហាយនៅទីនោះខណៈពេល មុននោះ អ្នកដែលចិញ្ចឹមកូនៗរបស់ខ្ញុំ ស្លៀកសំលៀកបំពាក់នៅលើខ្នង របស់ពួកគេមនុស្សដែលដាក់ប្រាក់របស់អ្នក (ដែលអ្នករកបាន) នៅក្នុង បានដង្ហាយ អ្នកដឹងពីកន្លែងដែលវាទៅឬទេ? នោះអាចជួយខ្ញុំនៅឯបរទេស ទៅ កន្លែងអ្នក មិនជឿដែលមិនដែលបានឮអ្វីអំពីព្រះ។ នោះហើយជាអ្វីដែល ខ្ញុំបាន ធ្វើជាមួយវា គ្រប់កាក់ទាំងអស់ ព្រះជាចៅក្រម។ នេះជាកិច្ចការខ្លះរបស់ខ្ញុំ...មនុស្សដែលអង្គុយនៅទីនេះដែលស្ថិត—នៅក្នុងរតនសម្បត្តិក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំទទួល បានប្រាក់មួយរយដុល្លារក្នុងមួយសប្តាហ៍។ អ្វីដែលនៅសល់វាបានទៅឧបត្ថម្ភការ ប្រជុំនៅក្រៅប្រទេសជាកន្លែងដែលពួកគេមិនអាចមកបាន។

190 ពួកជំនុំនឹងមិនមានខ្ញុំទេ។ ពួកគេមិនចង់បានខ្ញុំទេ។ អត់ទេ ត្រឹមត្រូវ! ពួកគេបានដាក់ងារខ្ញុំថា “គាត់ជា...” ពួកគេនិយាយថា “គាត់គឺជា ព្រះយេស៊ូវ តែមួយគត់” ឬគាត់ជាអ្វីមួយដូចនោះ ឬពួកហោរានិយមជ្រុល និងទាំងអស់ដូចជា—យេសេបិល។” ខ្ញុំបានស្វែងរកការ—នោះ ពួកគេហៅព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំថា “យេសេបិល” ហើយពួកគេបានហៅទ្រង់...មិនមែនយេសេបិលទេតែ “បៀលសេ បាប់។”

ពួកគេបានហៅទ្រង់នូវឈ្មោះអាក្រក់ទាំងអស់។ “បើពួកគេបានហៅម្ចាស់ផ្ទះ ‘បៀលសេបាប’ តើពួកគេនឹងហៅពួកសាវកដែលជាពួកសិស្សរបស់ទ្រង់ យ៉ាងម៉េចទៅ?” គ្មានអ្វីខុសគ្នាទេ។

191 ហើយអ្នកខ្លួនឯងដោយជំនួយពីព្រះ អ្នកគិតថាខ្ញុំនឹងឈរនៅទីនេះ ជាមនុស្សមានពុតហើយប្រាប់អ្នកពីអ្វីមួយ...? ឬក៏ ខ្ញុំនឹងមិនធ្លាក់ក្នុងបន្ទាត់ជាមួយរឿងនេះ បើខ្ញុំគិតថាវាមកពីព្រះ?

192 ប៉ុន្តែបើខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នកហើយដឹងពីអ្វីដែលជាសេចក្តីពិត...តើអ្នកធ្លាប់ឮខ្ញុំនិយាយអ្វីនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ប៉ុន្តែអ្វីវាបានសម្រេចឬទេ? អត់ទេ។ ខ្ញុំសូមគ្រប់គ្នា។ មានរឿងរាប់ពាន់ដែលបានបាននិយាយហើយ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានសម្រេច។ សូមចាំថានៅពេលដែលសាំយូអែលត្រូវបានហៅ ខ្ញុំជឿវាហើយគាត់បាននិយាយថា...? អ៊ីស្រាអែលចង់បង្កើតខ្លួនគេដូចប្រទេសដែលនៅ សេសសល់ដែរ។ នោះគឺជាអ្វីដែលពួកពោធិកុស្តករដល់។ អ្នកចង់ធ្វើដូចមនុស្សដទៃទៀត។ អ្នកមិនមែនប្រភេទពួកគេទេ។ រក្សាឲ្យឆ្ងាយពីវា។ ព្រះវិហារដ៏ ធំនិងរបស់ល្អៗជាច្រើន បងប្អូនអើយ សូមកុំធ្វើបែបនោះឡើយ។ យើងអធិប្បាយអំពីការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ជិតមកដល់ហើយ ចូរទៅឯទីវាលនៅទីនោះហើយជូនដំណឹងដល់អ្នកមិនជឿ។ ឃើញទេ ធ្វើអ្វីមួយអំពីវា។

193 ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ សាំយូអែលបាននិយាយថា “តើខ្ញុំធ្លាប់បាននាំយកអ្វីណាមួយនៃលុយរបស់អ្នកពីអ្នកសម្រាប់ការរស់នៅរបស់ខ្ញុំទេ?”

194 ពួកគេនិយាយថា “ទេ សាំយូអែល អ្នកមិនដែលធ្វើបែបនេះទេ។”

195 បាននិយាយថា “តើខ្ញុំធ្លាប់បានប្រាប់អ្នកអ្វីទាំងអស់នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់ ប៉ុន្តែតើនឹងមានអ្វីកើតឡើង?”

196 “អូ! មែនហើយសាំយូអែល។ យើងជឿថាអ្នកគឺជាហោរាដែលបានបញ្ជូន មកពីព្រះ។ បាទ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកនិយាយបានកើតឡើង សាំយូអែល។ ប៉ុន្តែទោះជាយ៉ាងណាយើងចង់បានវា” អ្នកបានឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ឱបងប្អូនអើយបទគម្ពីរគ្រាន់តែរក្សាធ្វើវាម្តងទៀតដោយឆ្លងកាត់បទគម្ពីរ ដោយសារ តែវាជាវិធីរបស់ព្រះនៃការធ្វើវា អ្នកឃើញទេ។ អ្នកឃើញទេ អ្នកបុកប្រភេទ ទាំងនេះ។

197 ចូរយើងអានអត្ថបទរបស់យើងឲ្យបានលឿន។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបាននៅពេលនេះ ហើយខ្ញុំនៅមិនទាន់បានសូម្បីតែចូលមកអត្ថបទរបស់ខ្ញុំនៅឡើយទេ។

198 វានៅក្នុងចិត្តខ្ញុំ! ខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក! សូមកុំវិនាសជាមួយនឹងលោកីយ៍! បើអ្នក ជាប់លោកីយអ្នកនឹងវិនាសជាមួយលោកីយ។ បើអ្នកមកពីព្រះ អ្នកនឹងទៅជា មួយទ្រង់គង់នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ។ ដូច្នេះផ្លាស់ប្តូរលក្ខណៈធម្មជាតិរបស់ អ្នក នៅយប់នេះពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់លោកីយ និងរឿងទាំងឡាយនៃ លោកីយ នេះ ហើយនិងសេចក្តីបង្រៀននិងអ្វីៗទាំងអស់នេះ។ ហើយសម្លឹងមើលត្រង់ភ្នំ កាល់វ៉ា រីចំពោះយញ្ញបូជារបស់អ្នក។ ជួបទ្រង់នៅទីនោះនៅលើមុជ ព្រោះនោះគឺជា កន្លែង តែមួយគត់ដែលទ្រង់នឹងជួបអ្នក។ ទ្រង់...

199 ពួកមេតូឌីសនិយាយថា “វាស្ថិតនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង។” ពួកបាប ទីស្នូ និយាយ ហើយពួកពេនទីកុស្ត ហើយនេះ និងពួកព្រឹសប៊ីធីរៀន ហើយនេះ។

200 ប៉ុន្តែទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញនឹងជួបពួកគេនៅកន្លែងមួយ ដែលជាកន្លែង ដែលអញបានដាក់ឈ្មោះអញ។” នោះនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះហើយជា កន្លែងដែលព្រះបានដាក់ឈ្មោះរបស់ទ្រង់។ នោះហើយជាកន្លែងដែល ទ្រង់នឹង ជួបអ្នកហើយវាគឺជាព្រះគ្រីស្ទ គឺជាព្រះបន្ទូលដូចគ្នាកាលពីម្សិលមិញ...វាលូត លាស់ឡើងពីជើងភ្នំ។ ហើយឥឡូវនេះវាស្ថិតនៅក្នុងក្បាល ឡើងទៅ សម្តែងនៅ ក្នុងភាពពេញលេញនៃកូនក្រមុំ ដូចគ្នានឹងកូនកំលោះ។

201 ឥឡូវនេះសូមចូលទៅកាន់អត្ថបទរបស់យើង ប្រញាប់ ប្រហែលដប់នាទី និង បន្ទាប់មកយើងនឹងចប់។ ឥឡូវនេះអត្ថបទរបស់យើង យើងទាំងអស់គ្នានឹង ចង់ ពិចារណាវា។ វាបានកើតឡើងជាថ្មីម្តងទៀត ជាអត្ថបទរបស់យើង ដូចដែល វាជា ធម្មតាបានកើតឡើង។

202 ព្រះបានបញ្ជូនហោរារបស់ទ្រង់ដូចជាទ្រង់...ព្រះបន្ទូលបានសន្យាពីម៉ាឡាគី ៣ “អញនឹងចាត់អ្នកនាំសារម្នាក់នៅមុខមុខ” ដើម្បីទៅមុនការយាងមករបស់ ទ្រង់។

203 ឥឡូវនេះបើសិនជាអ្នកចង់បង្ហាញវា បង្ហាញវាក្នុងម៉ាថាយជំពូក១១ បើក សម្តែងដូចគ្នា។ នៅពេលពួកសិស្សរបស់លោកយ៉ូហានបានមកដល់ហើយពួកគេ

បានឃើញព្រះយេស៊ូវ ពួកគេបាននិយាយថា “លោកយ៉ូហាននៅក្នុងគុក។” បាននិយាយថា “យើងបានមកដើម្បីសួរអ្នកថាតើគាត់...”

204 ភ្នែកឥន្ទ្រីរបស់លោកយ៉ូហានត្រូវបានឃើញ។ ហើយគាត់នៅក្នុងគុកនឹងត្រូវដើម្បីស្លាប់ បាននិយាយថា “ចូរទៅសួរទ្រង់។”

205 ឃើញទេ លោកយ៉ូហានបាននិយាយថា “អូ របងទ្រង់នៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់ទ្រង់នឹងបោសសម្អាតឆ្មាររបស់ទ្រង់។” គាត់គិតថាគ្រាមួយពាន់ឆ្នាំនឹងចាប់ផ្តើមនៅ ពេលនោះគាត់គិតថាគ្រាប់ធញ្ញជាតិបានត្រៀមខ្លួនហើយ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែស្លាប់ហើយចូលទៅក្នុងដើម មកម្តងទៀតដើម្បីធ្វើជាកូនក្រមុំពិតប្រាកដ។ ដូច្នោះគាត់និយាយថា “គាត់នឹងប្រមូលគ្នាស្រូវសាលីរបស់ទ្រង់ចូលទៅក្នុងចង្ក្រាន ហើយទ្រង់នឹងដុតដោយភ្លើង” សូមមើល—អ្នកនាំមុខនៃព្រះគ្រីស្ទនៅគ្រាវេលា អ្វីដែលគាត់និយាយនឹងកើតឡើង។ “គ្រាប់ធញ្ញជាតិ...”

206 ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នកមិនដេកលក់ឡើយ។ គ្រាប់ធញ្ញជាតិនៅទីនេះ! វានឹងត្រូវបានប្រមូលផ្តុំចូលទៅក្នុងចង្ក្រាន។ វាគឺជាកូនក្រមុំ ដែលជាផ្នែកមួយនៃវា។ ប៉ុន្តែអ្វីដែលលោកបាននិយាយនឹងកើតឡើងចំពោះសំបក? វានឹងត្រូវឆេះដោយភ្លើងដែលមិនអាចរលត់បាន។ ស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះឥឡូវនេះខណៈ ដែល អ្នកអាចធ្វើបាន។ ធ្វើជាគ្រាប់ មិនមែនជាសំបក។ ឃើញទេ? ចូលទៅក្នុងជីវិត មិនមែនសំណុំដែលងាប់ ចូលទៅកាន់ជីវិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ព្រះបន្ទូលបានសម្តែង ដែល... បានធ្វើការបង្ហាញត្រឹមត្រូវដូច្នោះ។ នេះគឺជា—ពេលប្រមូលគ្នាផ្សំ។ អ្នកគួរ តែចូលទៅក្នុងគ្រាប់ធញ្ញជាតិ ព្រោះសំបកនឹងត្រូវបានទុកនៅពីក្រោយ។

207 ឥឡូវនេះ យើងរកឃើញថាវាបានកើតឡើង ព្រះយេស៊ូវ...ដើម្បីបញ្ចប់ការសម្រង់ របស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ម៉ាថាយ១១។ ឃើញទេ ទ្រង់មិនបានផ្តល់ឲ្យ លោកយ៉ូហាន...ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រង់ចាំសិន ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឲ្យលោកយ៉ូហាន នូវសៀវភៅមួយអំពីរបៀបដើម្បីរៀបចំខ្លួន អ្នកជឿនៅក្នុងគុក។” ទេ! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរក្រោកឈរហើយមើលតើមានអ្វីកើតឡើង។ ត្រឡប់ក្រោយហើយបង្ហាញ ដល់លោកយ៉ូហាននូវអ្វីដែលកើតឡើង មនុស្សខ្លួនដើរ មនុស្សខ្វាក់អាច មើល ឃើញ មនុស្សស្លាប់រស់ឡើងវិញ ហើយដំណឹងល្អបានអធិប្បាយទៅកាន់ អ្នកក្រីក្រ។” គ្រាន់តែច្បាស់ពីអ្វីហោរាបាននិយាយថានឹងកើតឡើង។ “ហើយ មានពរហើយអ្នកដែលមិនប្រឆាំងនឹងខ្ញុំ។”

208 ហើយពួកសិស្សរបស់ទ្រង់បានដើរកាត់ភ្នំ នោះទ្រង់ក៏បែរមក និយាយថា “តើ អ្វីទៅតើអ្នករាល់គ្នាទៅរកមើលអ្វីខ្លះនៅពេលដែលអ្នកទៅជួបលោកយ៉ូហាន? តើ អ្នកទៅមើលមនុស្សដែលស្លៀកសំលៀកបំពាក់ទន់ ជាដើម បានប្រែទៅ អ្នកដឹង ទេ?” បាននិយាយថា “ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងវិមានរបស់ស្តេច គេថើបទារកនិងកប់ អ្នកស្លាប់ គាត់មិនដឹងថាត្រូវកាន់ដាវពីរយ៉ាងម៉េច។” ឃើញទេ? បាននិយាយថា “តើអ្នកទៅមើលអ្វី? គឺជា—ដើមត្រែងរង្កោះរង្កើដោយខ្យល់ឬ?” (“សូមចូលមក យ៉ូហាន ខ្ញុំនឹងផ្តល់ឲ្យអ្នកនូវប្រាក់បន្ថែមទៀតបើអ្នកមកទីនេះ។” “មែនហើយ សូម ប្រទានពរដល់ព្រះ ខ្ញុំមិនមែនជាមេតូឌីសទៀតទេ ខ្ញុំជាពួកពេនទីកុស្ត ខ្ញុំនឹង ក្លាយជាព្រឹសប៊ីធីរៀន ខ្ញុំនឹងអញ្ជោះ និងអញ្ជោះ ដរាបណាមានលុយច្រើន។”) បាន និយាយថា “អ្នកមិនដែលបានទៅមើលឃើញដើមត្រែងរញ្ជួយជាមួយខ្យល់ទេ” និយាយថា “តើអ្នកបានទៅមើលអ្វីនៅទីនោះ មើលហោរា?” គាត់ឆ្លើយថា “មែន ហើយ លើសពីហោរាទៅទៀត។”

209 យ៉ូហានទើបតែបានបង់ថ្លៃកិត្តិយសបំផុតដែលគាត់អាចធ្វើបាន ចំពោះ ព្រះយេស៊ូវ។ ស្គាល់ថាវានឹងមកបែបនោះ។ សូរទ្រង់បន្ទាប់ពីគាត់ បានណែនាំ ទ្រង់ហើយបានឃើញទិសម្តាល់លើទ្រង់ គាត់និយាយថា “នេះគឺជាព្រះមេស៊ី” បន្ទាប់មកគាត់បានមកហើយសួរថា “តើអ្នកជាទ្រង់ ឬក៏យើងរង់ចាំមួយទៀត?”

210 ប៉ុន្តែ មើល ព្រះយេស៊ូវបានជ្រាប ទ្រង់បែរហើយផ្តល់ឲ្យគាត់នូវការបង់ ពន្ធ មួយ។ ដោយបន្ទូលថា “តើអ្នកទៅមើលអ្វី តើបានឃើញដើមត្រែងរង្កើ ដោយ ខ្យល់ ឬ” បាននិយាយថា “មិនដែលមានមនុស្សណាកើតពីស្រ្តីធំដូចលោក យ៉ូហាន ឡើយរហូតដល់នេះថ្ងៃ។” នោះជាការពិត! អ្វីជាការភោគសរសើរ ដើម្បីឲ្យ មនុស្ស នោះ!

211 ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ សេចក្តីទំនាយបានបំពេញនៅចំពោះពួកគេ នឹងអ្វីដែល ម៉ាឡាគី បាននិយាយ។ ឥឡូវនេះ នោះគឺម៉ាឡាគីពួក៣ មិនមែនទេគឺម៉ាឡាគី៤។

212 យ៉ូហានបាទីស្តគឺជាម៉ាឡាគីធំពួក៣ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះដែរ។ នៅពេលពួកគេសួរ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា “ហេតុអ្វីបានជាពួកអាចារ្យនិយាយ...”

បាននិយាយថា “គាត់បានមករួចហើយ។ ពួកគេបានធ្វើអ្វីដែល ពួកគេបាន និយាយ។”

213 ប៉ុន្តែ ចូរចាំថា ម៉ាឡាគីជំពូក៤ ភ្លាមៗនោះបន្ទាប់ពីម៉ាឡាគីជំពូក៤ហោរា ទី បួនដែលជាហោរារបស់លោកយ៉ូហានបាទីស្ទ ជា...អេលីយ៉ាការយាងមក ទី ប្រាំ នឹងជាការបើកសម្តែងទីពីរ ជាទីបន្ទាល់ នៅពេលដែលគាត់ មករក សំណល់ សាសន៍យូដា។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់បានប្រើព្រះវិញ្ញាណដដែលនោះប្រាំដង ព្រះគុណ ព្រះ—យេ—ស៊ូរី ទាំងអស់ជាព្រះយេស៊ូគ្រប់ពេលវេលា សេច—ក្តី—ជំ—នឿនិង ព្រះ—គុណហើយជាដើម។ អ្នកឃើញទេ? ចំនួនប្រាំគឺជាលេខ ព្រះគុណ ហើយ ទ្រង់ប្រើវា។ មិនប្រើត្រឹមតែបីទេ នឹងមិនប្រើត្រឹមតែពីរទេ បី បួនទេ។ វាមាន ប្រាំដង ដែលទ្រង់ប្រើវា។

214 សូមកត់សំគាល់ យ៉ាងឆាប់រហ័ស នៅពេលយើងបញ្ចប់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នេះគឺជាអ្នកដែលត្រូវបានចែងថា ‘ខ្ញុំចាត់អ្នកនាំសាររបស់ខ្ញុំនៅចំពោះមុខខ្ញុំ’”

215 ប៉ុន្តែនៅក្នុងម៉ាឡាគីជំពូក៤ ភ្លាមៗបន្ទាប់ពីហោរានោះបានទាយ ផែនដីទាំង មូលនឹងត្រូវឆេះ ហើយមនុស្សសុចរិតនឹងដើរចេញទៅឆេះរបស់មនុស្សអាក្រក់។ ឃើញទេ? យ៉ាងពិតប្រាកដ! ឃើញទេ ជាទំនាយរបស់ម៉ាឡាគីជំពូក៤។

216 ហើយចូរកត់សំគាល់នៅក្នុងលូកាជំពូក១៧ ដែលទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅថ្ងៃ ចុងក្រោយ វានឹងដូចក្រុងសូដុមនិងកូម៉ូរ៉ាម្តងទៀត” តើយើងយល់ឬនៅ? យើងនឹង មានក្រុងសូដុមនិងកូម៉ូរ៉ាម្តងទៀត? ប្រជាជាតិទាំងមូល ចូរមើល។ មើលអ្វីដែល ទ្រង់មានបន្ទូលអំពីប្រទេសអង់គ្លេស រឿងទាំងមូលត្រូវបាននាំ។ សូមអ្វីតែអាហារ ក៏មាន។ ហើយមើលទៅនៅទីនេះអ្វីដែលវិទ្យាសាស្ត្រ... អ្នកឃើញនៅក្នុងវិទ្យាសាស្ត្រ ហ្វូសខ្ញុំជឿកាលពីខែមុន ពួកគេបាននិយាយថា “ក្មេងប្រុសនិងក្មេង ស្រីឆ្លង កាត់ វ័យពាក់កណ្តាលអាយុចន្លោះពីម្ភៃ—ម្ភៃប្រាំឆ្នាំ។” ខ្ញុំបានជួបពួកគេ នៅក្នុង កិច្ចប្រជុំ ក្មេងស្រី អស់រដូវ ហើយម្ភៃ—ម្ភៃពីរឆ្នាំ អស់រដូវ។ តើវាមាន អ្វីខ្លះ? ការចម្លែក ការបង្កាត់ពូជ។ នោះហើយជាអ្វីដែលពុករលួយ រឿងទាំងមូល បានធ្វើឲ្យរូបកាយ ខូច។ យើងមិនមានអ្វីក្រៅពី—រញ្ជ័រញ្ជើទេ...ដូចជា រាងចក្រកូន កាត់ដែរ។

217 អ្នកយករុក្ខជាតិកូនកាត់ហើយដាក់វានៅទីនោះ គ្រប់សត្វល្អិតនឹងរត់ទៅដរាវ។ ប៉ុន្តែរុក្ខជាតិពិតប្រាកដ ដើមមួយ សត្វល្អិតនឹងរត់ចេញឆ្ងាយវិញ វាមិនអាច ទ្រាំ បានឡើយ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហាជាមួយពួកជំនុំ យើងបានបង្កាត់វា។

218 នោះហើយជាបញ្ហាជាមួយសេះចាស់របស់ភីរីគ្រីននៅទីនោះ។ ហើយវា បាន ជាយដាក់ក្មេងប្រុសកាលពីថ្ងៃមុន គាត់មិនមានអ្វីក្រៅពីជាសេះចាស់។ ឃើញទេ?

មានតែរឿងមួយវាគឺ គាត់...វាដូចជាសត្វលាមួយ វា—វាជា...លា ដែល មិនស្គាល់ អ្នកណាជាប៉ាប៊ូម៉ាក់ទេវាមិនដឹងអ្វីទេ។ វាពាក់កណ្តាលជាសេះពាក់ កណ្តាល ជាសត្វលា។ វាមិនដឹងអ្វីប្តូរវាជានរណា។ អ្នកមិនអាច...វានឹងរង់ ចាំអស់ មួយ ជីវិតរបស់វាដើម្បីទាត់អ្នក។ ត្រឹមត្រូវហើយ! អ្នកអាចហៅវា និយាយថា “ម៉ោនេ: អាសម្ពាញ្ច។ម៉ោនេ:អាសម្ពាញ្ច។” វានឹងផ្ទៀងត្រចៀកស្តាប់ហើយស្រែក “ហារ! ហារ! ហារ! ហារ!” ឃើញទេ?

219 ដូចជាមួយចំនួននិយាយថា “ថ្ងៃនៃការអស្ចារ្យគឺកន្លងផុតហើយ ហារ! ហារ! ហារ!” ពូជពាក់កណ្តាល ជាសមាជិកក្រុមជំនុំនិងគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំមិននិយាយរឿង កំប្លែងនោះទេ ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ ប៉ុន្តែពិត ប្រាកដ បងប្រុស គាត់ដឹងថាឪពុក របស់ គាត់គឺជានរណា ម្តាយរបស់គាត់ជានរណា ជីតានិងជីដូនរបស់គាត់ គឺជា នរណា អ្នកអាចបង្រៀនគាត់អ្វីមួយ គាត់ទន់ភ្លន់។

220 ហើយជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដដែលបានកើតនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធហើយ បាន បំពេញដោយព្រះចេស្តានិងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគាត់ដឹងថាអ្នកណាជាឪពុក របស់ ខ្លួននរណាម្តាយ ជាជីតា ជាជីដូនរបស់គាត់ គាត់ស្គាល់ទាំងអស់។ អ្នកអាច បង្រៀន គាត់ពីអ្វីមួយ។

221 ប៉ុន្តែពូជពាក់កណ្តាលហើយជាអ្វីដែលមកព្រះវិហារ។ កូនកាត់រវាងលោកិយ និងអង្គការសាសនា ហើយដាក់ព្រះបន្ទូលតិចតួចនៅក្នុងវា*នៅទីនេះ*: មានព្រះ បន្ទូលតិចតួចគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ឆោត។ ត្រឹមត្រូវ។ ពេលអ្នកឃើញ ព្រះបន្ទូល ពិត របស់ព្រះត្រូវបានលេចឡើងដូចជាតែហើយពួកគេបានធ្វើ។ ពួកគេបានងាក ចេញពីវាពួកគេមិនដឹងទេ។ ជាកូនកាត់!

222 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថា ហើយនៅក្នុងសារនេះ អេសាយ ៤០:៣ ក៏ បើក សម្តែងពីយ៉ូហាន។ បានចែងថា “សំលេងមនុស្សម្នាក់ គឺជាហោរា ដែល ស្រែក នៅក្នុងទីរហោស្ថាន ចូររៀបចំផ្លូវថ្វាយព្រះអម្ចាស់ ហើយតម្រឹមផ្លូវរបស់ទ្រង់ ចុះ។” ពួកជំនុំពួកគេមិនបានជឿគាត់ទេពីព្រោះគាត់មិនមែនជាសមាជិកក្រុមរបស់ ពួកគេ។ ហោរានោះគឺជាបានធំឡើងពីវាលរហោស្ថាន មកមិនស្គាល់នរណាម្នាក់។ គាត់មានវិញ្ញាណបានដាក់លើគាត់ដែលអេលីយ៉ាមានៈគាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ពីទី រហោស្ថាន គាត់ស្តាប់ស្រ្តីអសីលធម៌។

223 ចងចាំពីអេលីយ៉ា...តើអ្វីដែលបណ្តាលឲ្យក្បាលរបស់គាត់ត្រូវបានគេយកចេញពីគាត់? គឺយេសិបិល។ យេសិបិលគឺជាមូលហេតុនៃការស្លាប់របស់គាត់។ វាធ្វើឲ្យគាត់រត់ទៅទីរហោស្ថាន។

224 យ៉ូហានបាទីស្ទ អ្នកស្រលាញ់ទីរហោស្ថានម្នាក់ទៀត គឺជាអ្នកប្រមាញ់ម្នាក់។ មើលគាត់។ គាត់គ្មានការអប់រំទេ។ មើលអត្ថបទ—របស់គាត់ គឺមិនដូចអ្នកល្បីខាងសាសនាទេ។ គាត់ថា “ឱពូជពស់វែកអើយ!” រឿងដ៏អាក្រក់ បំផុតអ្នកអាចរកឃើញនៅក្នុងទីរហោស្ថានជ្រុលនិយមគឺជា—សត្វពស់។ ហើយលោកបានហៅពួកបូជាច្បាញទាំងនោះថា: “នែពូជពស់វែកអើយ! តើអ្នកណាបានព្រមានអ្នកឲ្យគេចចេញពីសេចក្តីក្រោធដែលត្រូវមកដូច្នេះ? កុំចាប់ផ្តើមនិយាយថា ‘យើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់វេន’ ហើយយើងជាកម្មសិទ្ធិរបស់វេន’ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថា ព្រះអាចធ្វើថ្មទាំងនេះ” វាលរហោស្ថាន។ ហើយក៏ “ពូថៅនេះ” (អ្វីដែលគាត់បានប្រើ) “ត្រូវបានដាក់ទៅប្រសិនដើមឈើហើយដែលមិនបាននាំផលផ្លែល្អ នឹងត្រូវកាត់ និងចុះបោះទៅក្នុងភ្លើង” អាម៉ែន។

225 គាត់គឺជាគ្រូគង្វាលនៃធម្មជាតិ។ មនុស្សដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះ រស់នៅក្នុងរយៈពេលខ្លីមួយ។ ប៉ុន្តែពិតជាបានកំណត់ភ្លើងនៅទូទាំងផែនដី។ គាត់ធ្វើឲ្យភ្ញាក់ផ្អើលដល់ជំនាន់នោះក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយខែនៃកិច្ចបំរើរបស់គាត់។ ព្រះបាន ចិញ្ចឹមគាត់អស់រយៈពេលសាមសិបឆ្នាំ ដើម្បីទទួលបានប្រាំមួយខែចេញពីគាត់។ ប៉ុន្តែព្រះទ្រង់ធ្វើផ្លូវផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ជ្រាបអ្វីដែលការប្រមូលផលរបស់ទ្រង់។

226 ហើយឥឡូវនេះយើងរកឃើញថានេះគឺជាអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ពួកគេ មិនជឿគាត់ទេ ពីព្រោះគាត់មិនមែនជាអ្នកទាំងនោះ។ ពួកគេមិនបាន។ ពួកគេ បានធ្វើដូចធម្មតាពួកគេមិនបានឃើញវាទេ។ ពួកគេមិនជឿព្រះបន្ទូលព្រះក្នុង ម៉ាឡាគី ជំពូក៣ឡើយ ឬពួកគេនឹងបានឃើញយ៉ាងច្បាស់ តាមរយៈលិខិត នោះថានេះគឺជាអ្នកនាំមុខ។ ពួកគេមិនមានហោរារយៈពេលបួនរយឆ្នាំ។ ហើយ នៅទីនេះមួយបានកើតឡើងនៅលើឆាកនៅពេលតែមួយ។ ឃើញទេ? ហើយ មនុស្ស អ្នកជឿបានជឿថាគាត់ត្រូវបាន។ ឃើញទេ ពួកគេមិនជឿទេ។ ពួកគេមិន ជឿទេព្រោះនៅពេលដែលពួកគេបានឃើញលិខិតនោះសម្រេចទាំងស្រុងបាន បញ្ជាក់អ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើហើយគ្រប់យ៉ាង ហើយបាន ឃើញវា បានបើក

សម្តែងយ៉ាងច្បាស់នៅពេលដែលព្រះបន្ទូលបានចូលមកក្នុង ទឹក ទៅហោរា។ នៅ ទីនោះពួកគេបានឈរ។

227 មានការជជែកជាច្រើនអំពីព្រះគម្ពីរនៅទីនោះអំពីលោកយ៉ូហាន។ ឃើញ ទេ យ៉ូហានបាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកពីទ្រង់ ហើយហេតុអ្វី បានជាទ្រង់ចូលមកឯខ្ញុំវិញ?”

228 ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ការងារទុក្ខត្រូវតែមក ឲ្យសម្រេចបាន...ប៉ុន្តែវា នឹងក្លាយជាចំពោះយើង (ក្លាយជា) ដែលយើងត្រូវបំពេញ។ មែនហើយ យ៉ូហាន ក្នុងនាមជាហោរា អ្នកដឹងថាការលះបង់ត្រូវបានគេលាងជាមុនវាត្រូវបានបង្ហាញ។ ហើយខ្ញុំគឺជាដង្វាយ ហើយអ្នកគឺជាហោរាដឹងហើយ។” បន្ទាប់មកគាត់បានរងទុក្ខ ហើយ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យទ្រង់។ ឃើញទេ? ហើយគាត់ដឹង។

229 មើល ពួកគេបានសើចចំអកឲ្យគាត់ ហើយហៅគាត់ថា “ល្ងង់ខ្លៅ ដែលមិន បានរៀនសូត្រ” ដូចធម្មតា អ្នកប្រកាសទំនាយហើយរៀប ចំការយាងមករបស់ ព្រះយេស៊ូវ។

230 ខ្ញុំមិនបាននិយាយថាពួកគេ...មិនមានក្លែងបន្លំ—ដូចគ្នាថ្ងៃនេះជាការពិត។ ពួកគេធ្វើ មែនហើយ។ ប៉ុន្តែសូមចាំថាកន្លែងណាអ្នកឃើញប្រាក់ដុល្លារក្លែង ក្លាយ នៅទីនោះត្រូវតែមានប្រាក់ដុល្លារពិតប្រាកដ។ កន្លែងណាដែលអ្នកឃើញនរណា ម្នាក់ក្លែងធ្វើជាជាពួកគ្រីស្ទានម្នាក់ត្រូវតែមានគ្រីស្ទានពិតប្រាកដនៅកន្លែងណា មួយ ព្រោះ បើមិនមែន នោះនឹងមានអាពិតប្រាកដ។ អ្នកត្រូវតែរកមើលវត្ថុដើម។ ប៉ុន្តែពិនិត្យមើលទីមួយហើយមើលបើវត្ថុដើមគឺពិតប្រាកដណាស់ជាមួយនឹង ការសន្យា។ បើអញ្ជឹងមែន ចូរជឿវា សេចក្តីសន្យាសម្រាប់សម័យកាល។

231 បន្ទាប់មកទំនាយរបស់យ៉ូហានត្រូវបានបើកសម្តែងនៅក្នុងសេចក្តីបង្គាប់ របស់ព្រះ។ ព្រះបន្ទូលបានចូលមកឯហោរាហើយបានបង្ហាញការពិតដល់គាត់ជា មនុស្សបែបនោះ។

232 ព្រះយេស៊ូវជាថ្មីម្តងទៀតបានចូល...ខុសពីការយល់ដឹងរបស់ពួកគេពី ទំនាយ។ ពួកគេមិនយល់វាតាមវិធីនោះទេ។ (ឥឡូវនេះ យើងនឹងចុះទៅរហូតដល់ ទីបញ្ចប់ឥឡូវនេះ) ប៉ុន្តែបើយោងតាមពាក្យរបស់ហោរា បានសំរេចទៅ តាម សំបុត្រ។ ទំនាយត្រូវបានបំពេញ។ ប៉ុន្តែវិធីដែលពួកគេបានគិតថាវានឹងត្រូវមក

វាមិនមែនជាវិធីនោះឡើយ។ ឥឡូវនេះ តើពួកគេអាចយល់បានយ៉ាង ដូចម្តេច ពីអ្វីដែលត្រឹមត្រូវឬខុស? ដើម្បីដឹងថាតើវាត្រូវបានសម្តែងដោយព្រះបើវាជាព្រះ ដែលបកស្រាយអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល។ មានព្រះយេស៊ូវក្នុងក្លាយបាន ក្រោកឡើង ហើយបាននាំមនុស្សម្នាក់ ដែលមានចំនួន...បួនរយនាក់ ពីទីរហោស្ថាន និងអ្វីៗ ប៉ុន្តែគាត់មិនដែលបង្ហាញពីការបង្កើតខ្លួនគាត់នៅក្នុងព្រះបន្ទូលទេ។ អ្នកឃើញទេ ដូចជាទ្រង់មានបន្ទូល។

233 ព្រះយេស៊ូវ នៅពេលដែលទ្រង់យាងមក ទ្រង់នឹងធ្វើជាហោរា។ ត្រឹមត្រូវហើយ! ហើយថ្ងៃនេះ មុនពេលព្រះយេស៊ូវយាងមកម្តងទៀត ការបង្ហាញឲ្យឃើញពេញលេញនៃបុគ្គលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងសាច់ឈាម។ គិតអំពីវា! ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “វាគឺដូចជាថ្ងៃនៃក្រុងសូដុម ដូច្នេះវានឹងកើតឡើងនៅពេលកូនមនុស្សយាងមក។” តើអ្វីដែលត្រូវបានបង្ហាញ? មិនបិតបានធ្វើឲ្យគេស្គាល់។ អាថ៌កំបាំងត្រូវបានលាតត្រដាង បង្ហាញ។ នៅថ្ងៃដែលកូនមនុស្សត្រូវបានបង្ហាញលោកិយនឹងស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពដូចសូដុម។ យើងយល់ហើយមែនទេ? យេ! តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ជឿ? វាស្ថិតនៅក្នុង ស្ថានភាពដូចសូដុម។ ហើយនោះពិតប្រាកដណាស់! មើលកន្លែងវាត្រូវបានកំណត់ឥឡូវនេះ។

234 សូមចាំថា មានមនុស្សបីក្រុមនៅក្នុង ក្រុមមនុស្សដែលអ្នកប្រមូលផ្តុំ នោះធ្វើជាអ្នកជឿ—អ្នកមិនជឿ និងអ្នកជឿ។ យើងមានពួកគេនៅក្នុងក្រុមទាំងអស់។ ពួកគេមានពួកសូដុម មាន—មានពួកទុក្ខ ហើយមានអំប្រាហាំ។

235 អំប្រាហាំគឺជាក្រុមដែលបានហៅចេញ គាត់មិនមែននៅក្នុងសូដុម។ ឥឡូវនេះមើលសាររបស់ពួកគេ! ពួកគេរង់ចាំការសន្យាពីកូនប្រុស អស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ ព្រះទ្រង់បានបង្ហាញអំប្រាហាំអស្ចារ្យនិងទីសម្គាល់ជាច្រើន ប៉ុន្តែនៅទីនេះព្រះ ជាម្ចាស់ទ្រង់បានយាងចុះមកទ្រង់ដូចជាមនុស្ស!

236 អ្នកនិយាយថា “នោះគឺជាទេវតា។”

237 លោកអំប្រាហាំបានហៅទ្រង់ថា “ព្រះអម្ចាស់” ពាក្យព្រះ—អង្គ—ម្ចាស់។ អ្នកអានព្រះគម្ពីរដឹងថាពាក្យព្រះ—អង្គ—ម្ចាស់ គឺអេឡូហ៊ីម។ “កាលដើម ដំបូង ព្រះ” ព្រះជាម្ចាស់ ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ អេឡូហ៊ីម ដែលទ្រង់។ អំប្រាហាំបានហៅទ្រង់ថា “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះ អេឡូហ៊ីម។”

238 ឥឡូវនេះកត់សម្គាល់មានមនុស្សពីរនាក់ដែលបានចុះទៅក្រុងសូដុំមជា មួយសារ ហើយពួកគេបានអធិប្បាយទៅកាន់ពួកសូដុំម។ ពួកគេមិនបាន សម្តែង អ្វីទេ តែធ្វើឲ្យពួកគេខ្វាក់។ ដែលការផ្សាយដំណឹងល្អធ្វើ ឲ្យអ្នក មិនជឿ ងងឹត។

239 ប៉ុន្តែមើលពីប្រភេទនៃសេចក្តីសញ្ញាដែលក្រុមអំប្រាហាំបានទទួល!

240 ឥឡូវនេះ យើងត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាពូជរាជវង្សអំប្រាហាំ គឺអ៊ីសាកជាគ្រាប់ពូជធម្មជាតិដើម។ ប៉ុន្តែពូជជំនឿ ពូជដែលជាសេចក្តីជំនឿនៅក្នុង ព្រះបន្ទូលសន្យា។ ពាក្យដែលបានសន្យា (កុំភ្លេចវា) គឺថាគ្រាប់ពូជរាជវង្ស នោះគឺជាគ្រាប់ពូជ ជំនឿអំប្រាហាំ។ “យើងបានស្លាប់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ យើងគឺជាពូជអំប្រាហាំ ដែលជាអ្នកគ្រងមរតកជាមួយគាត់តាមសេចក្តីសន្យា។”

241 សូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលទាំងអស់ដែលកំពុងកើតឡើង នៅក្រុងសូដុំម មានអ្នកដឹកនាំពីរនាក់នៅទីនោះអធិប្បាយជាមួយសារដ៏អស្ចារ្យមួយ។

242 មានក្រុមមួយបានរៀបចំឡើងនៅទីនេះជាមួយក្រុមអំប្រាហាំដែលមិនបានធ្វើបាបជាមួយនឹងក្រុមនោះបានធ្លាក់ចុះនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះមើលម្នាក់ដែលនៅជាមួយក្រុមរបស់អំប្រាហាំ គឺជាប្រភេទនៃសញ្ញាដែល ទ្រង់បានប្រទាន ដល់ពួកគេ។ គាត់និយាយថា...ឥឡូវសូមចាំថា ឈ្មោះរបស់គាត់គឺអាប៉ាមពីរីប៊ី ថ្ងៃមុននោះ។ ហើយវាជាសា-វា-យ មិនមែនជាសា-វ៉ា-ទេ (ព្រះនាង)។ ហើយ មនុស្ស ម្នាក់នេះ ជាមួយនឹងការបែរខ្នងមកតង់វិញ...

243 បន្ទាប់មកស្រ្តីទាំងនោះគឺខុសពីគេឥឡូវនេះ។ ពួកគេត្រូវតែចេញនិងទទួលអាជីវកម្មរបស់ប្តីរបស់ពួកគេនិងអ្វីផ្សេងទៀតដែលអ្នកដឹង។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានធ្វើវាបន្ទាប់មក ពួកគេបាននៅពីក្រោយ។

244 ដូច្នេះពួកគេ...ដូច្នេះពួកទេវតាដែលអង្គុយនៅទីនោះ។ សារហើយទ្រង់បាននិយាយថា “អំប្រាហាំតើប្រពន្ធរបស់អ្នកនៅឯណា (សារ៉ា) សារ៉ា?” តើទ្រង់ដឹងដោយរបៀបណា? តើទ្រង់ដឹងយ៉ាងដូចម្តេច?

245 អំប្រាហាំបាននិយាយថា “នាងនៅក្នុងតង់នៅពីក្រោយអ្នក។”

246 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនឹងទៅលេងអ្នករាល់គ្នាតាមពេលវេលាខ្ញុំបានសន្យា នឹងអ្នក។ខ្ញុំនឹងទៅលេងអ្នក។” ហើយសារ៉ាមានលក្ខណៈបែបសើចចំពោះ ខ្លួនឯង។

247 ជាមួយនឹងការបែងខ្ទង់ដាក់តង់ ទ្រង់បន្តថា “ហេតុអ្វីបានជាសារ៉ាសើច ដោយគិតក្នុងចិត្តថា ‘តើការទាំងនេះអាចកើតឡើងយ៉ាងដូចម្តេច?’ បើនៅគ្រានោះនាងមិនមែនជាប្រពន្ធរបស់អំប្រាហាំទេ ព្រះនឹងសម្លាប់នាងហើយ។ ដូច្នោះយើងសព្វថ្ងៃនេះយើងមិនជឿក៏ដូចគ្នា បើមិនក្នុងព្រះគ្រីស្ទទេនោះ។ ដែលធ្វើឲ្យ យើងដូច្នោះ ឃើញទេ? ទ្រង់មិនអាចឈឺចាប់ឬក៏មិន អាចយកសារ៉ា ដោយគ្មានការឈឺចាប់បានទេពីអំប្រាហាំ។ ឃើញទេ?”

248 ដូច្នោះសូមចាំថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចជានៅថ្ងៃនៃក្រុងសូដុម វានឹងត្រូវកើតឡើងនៅពេលកូនមនុស្សយាងមក។” យើងឃើញថាគ្រប់គ្នាយល់ស្របថាលោកិយនៅក្នុងស្ថានភាពក្រុងសូដុម។ ខ្ញុំបានរើសក្រដាសនៅ ឡឡសង់អែន ជីលេស នៅទីនេះមិនយូរប៉ុន្មានទេ ហើយបាននិយាយថា ខ្ញុំគិតថាការ ‘ស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នាគឺកើនឡើងពីម្តុំបូសាមសិបភាគរយនៅក្នុងទីក្រុងឡឡសង់អែនជីលេសនេះរាល់ឆ្នាំ។’ វាជា...អូ វាអាក្រក់ណាស់! នៅក្នុងរដ្ឋកិច្ចាលនិងគ្រប់ ទីកន្លែងរបស់យើង អ្វីគ្រប់យ៉ាងក្លាយជាអាក្រក់។ ត្រឹមត្រូវហើយ! រឿងទាំងមូល ប្រព័ន្ធទាំងមូល ព្រះវិហារនិងអ្វីផ្សេងទៀត។ វាល្អនៅក្នុងសម័យកាលមួយដែលអស់។

249 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់សួរអ្នកខាងទេវសាស្ត្រអ្វីមួយ អំពីបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិននិយាយប្រឆាំងនឹងអ្នកទេបងប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បី ជួយអ្នកបងប្រុស។ ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីឈរលើអ្វីដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់កាន់របស់អ្នកហើយនាំហ្វូងមនុស្សទាំងនេះចេញពីវត្តនេះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ!

250 ប៉ុន្តែមើលនេះយើងមិនដែលមានអ្នកនាំសារណាម្នាក់នៅក្រុងសូដុមទេ មុនពេលដែលឈ្មោះអា—ហាំ ត្រូវបានបញ្ចប់មកដល់ឥឡូវនេះ។ យើងមាន លោកស្តីជិន ផលឡេ លោកលូទ័រនិងអ្វីៗផ្សេងៗទៀត ប៉ុន្តែមិនមែនក្នុងអន្តរជាតិ មានអ្នកនាំសារដែលឈ្មោះរបស់គាត់ត្រូវបានបញ្ចប់ដោយហាំ ពីមុនឡើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ! ឃើញទេ G-r-a-h-a-m អក្សរព្រំមួយជាភាសាអង់គ្លេស G-r-a-h-a-m ប៊ីលលីហ្គ្រាហាម។ ដែលបានកត់សម្គាល់អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ កិច្ចការដ៏ អស្ចារ្យរបស់ព្រះមនុស្សដែលព្រះបានបញ្ជូនមក។ គាត់បានទទួលការលាងសម្អាត ហើយគាត់បានអង្រួនប្រទេស ឃើញទេ ដូចនោះ។ មិនមាន...

251 មើល អូរ៉ាល រ៉ូប៊ីត ទៅនិកាយពេនទីកុស្ត។ នៅពេលនោះតើមានដូចនេះទេ?

252 អក្សរព្រំមួយមិនមែនព្រំពីរទេ។ អំប្រាហាំ មានព្រំពីរអក្សរ។ ប៊ីលលី គ្រាហាំ គឺព្រំមួយអក្សរ។

253 ឥឡូវនេះចូរមើលទៅកាន់ពួកអ្នកនាំសារ។ រកមើលនៅពេលដែលយើងកំពុង អង្គុយមិនដែលមានពេលនៅក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្រ។ មើលពីទីសំគាល់ដូចគ្នាដែល ទ្រង់បានសន្យានឹងត្រូវផ្តល់ទៅឲ្យក្រុមនីមួយៗ។ មើលទៅកន្លែងដែលពួកគេ ស្ថិតនៅ។ ដូចគ្នា ពិតប្រាកដ ទីតាំង ត្រឹមត្រូវតាមលំដាប់។ ធម្មជាតិ លោកិយ អ្វី គ្រប់យ៉ាង ការកំណត់ត្រឹមត្រូវពិតប្រាកដទៅតាមពេលវេលា។

254 សូមកុំខកខានឡើយ ក្នុងខណៈដែលយើងដកស្រង់ពីបទគម្ពីរផ្សេងទៀត! យ៉ាង រហ័ស ឥឡូវនេះ ព្រោះខ្ញុំកំពុងទុកអ្នកឲ្យនៅយូរពេកហើយ។ ហៅ...មើលទៅ ទីនេះ។ ហើយយោងទៅតាមហោរា គាត់បានចូលមកកាន់ព្រះបន្ទូលព្រះយ៉ាង ពិតប្រាកដ ពិតប្រាកដស្របនឹងពេលវេលា។

255 ឥឡូវនេះមើលទៅសម័យកាលដែលយើងរស់នៅ។ តើយើងរស់នៅដោយ ត្រឹមត្រូវទៅនៅសម័យសូដុមនោះ? ឃើញទេអ្នកនាំសារទៅកាន់ក្រុមអំប្រាហាំ។ មើលលេខអក្សរ និងលេខនៃឈ្មោះរបស់គាត់។ អ្នកនិយាយថា “គ្មានន័យអ្វី ក្នុង ឈ្មោះនោះទេ” តើអ្នកមិនដែលឲ្យនរណាម្នាក់ប្រាប់អ្នកទេ។ ហេតុអ្វីបានជា គាត់ បានប្តូរឈ្មោះអាប៉ាម ទៅអំប្រាហាំ សារាយទៅជាសារ៉ា? ហេតុអ្វីបានជា ទ្រង់ប្តូរ ពីស៊ីម៉ូនទៅជាពេត្រុស និងពួកអ្នកដែលនៅជាមួយគ្នាទៀត? ឃើញទេ? ប្រាកដ ថាមាន។ ពិតណាស់!

256 នោះជាហេតុផលដែលខ្ញុំនិយាយមិនត្រូវហៅកូនរបស់អ្នកថា “រិកគី” ឬ “អែល វីស” ឬអ្វីមួយ។ អែលវីសមានន័យថា “ឆ្មា” រិកគីជា “កណ្តុរ”។ ឃើញទេ នៅពេល អ្នកនិយាយថា...នោះជាការពិត។ “ឬក៏” ឬអ្វីមួយ តើអ្នកមិនដែល ហៅកូនរបស់ អ្នក...កូនៗនោះ។ បើអញ្ជឹងមែន សូមផ្លាស់ប្តូរវាយ៉ាងឆាប់ រហ័ស មនុស្សអើយ។ អ្នកកុំ...អ្នកថា...បើអ្នកជឿថាខ្ញុំជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ មិនត្រូវដាក់ ឈ្មោះនោះលើ ក្មេងតូចនោះទេ។ ឃើញទេ? អត់ទេ សូមឲ្យគាត់នូវឈ្មោះ ផ្សេងទៀតក្រៅពីនោះ។ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំមិនគួររិះក្នុងប្រធានបទហ្នឹងទេ ព្រោះខ្ញុំមាន ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំបាននិយាយវាហើយ។ ខ្ញុំ...នោះហើយជារបៀប ដែល អ្នកធ្វើ។ អ្នកមិនដឹងថា ពេលណាអ្នកនិយាយទេ។ ឃើញទេ?

257 ហៅទ្រង់ថា “បរទេស ហោរា សាតាំង ជាបៀលសេចាប់” ហើយបាននិយាយថា “ទ្រង់ធ្វើឲ្យទ្រង់ផ្ទាល់ជាព្រះ។ អូខ្ញុំអើយ!

258 តើហោរាអេសាយមិនបាននិយាយថា “ទ្រង់នឹងត្រូវបាន គេហៅថាជាព្រះដ៏ អំណាច?” អេសាយ ៩:៦ “ដ្បិតមានបុត្រ១កើតដល់យើង ព្រះទ្រង់ប្រទាន បុត្រ១មកយើងហើយ ឯការគ្រប់គ្រងនឹងនៅលើស្នារបស់បុត្រនោះ ហើយគេនឹង ហៅព្រះនាមទ្រង់ថា ព្រះដ៏ជួយគំនិតយ៉ាងអស្ចារ្យ ព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ព្រះវរបិតា ដ៏គង់នៅអស់កល្ប និងជាម្ចាស់នៃមេត្រីភាព។” ត្រឹមត្រូវហើយ! ដូចគ្នាដែរ គម្ពីរ យ៉ូហាន ១:១ “កាលដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគង់នៅ ជាមួយ ព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះឯងជាព្រះ ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ ជាសាច់ឈាម ហើយបានស្នាក់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” អ្នកជឿទេ? ទ្រង់មិន គ្រាន់តែ... ទ្រង់គឺជាហោរាប៉ុន្តែទ្រង់មិនមែនគ្រាន់តែជាហោរាប៉ុណ្ណោះទេ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់យាងមក?

259 ចូរចាំថាទ្រង់បានយាងមកនៅក្នុងនាមបីនាក់។ ទ្រង់បាមកជាលើកដំបូងនៅ ក្នុងនាមកូនមនុស្ស។ ទ្រង់មិនដែលហៅទ្រង់ថាជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ។ អ្នកដឹង ទេ។ ឃើញទេ ទ្រង់បានយាងមកនៅក្នុងកូនមនុស្សជាហោរា។ ព្រះយេស៊ូវ៉ា ទ្រង់ ផ្ទាល់ជាព្រះវរបិតាដែលហៅយេស៊ូថា “កូនមនុស្ស។” ហោរាគឺជាកូនរបស់ មនុស្ស។ ទ្រង់មក...

260 ឥឡូវនេះទ្រង់បានមកបន្ទាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទីហាសិបទ្រង់បានត្រឡប់មកវិញ នៅក្នុងសំណុំបែបបទនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះទ្រង់ គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។

261 នៅក្នុងគ្រាមួយពាន់ឆ្នាំ ទ្រង់នឹងក្លាយជាព្រះរាជបុត្រារបស់ស្តេចដាវីឌ ដោយ អង្គុយលើបល្ល័ង្កដាវីឌ។ ឃើញទេទ្រង់មក... ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ កូនមនុស្ស ជាបុត្រដាវីឌ។

262 អូព្រះគម្ពីរពេញទៅដោយដុំមាស។ យើងមិនអាចយកវាទាំងអស់ក្នុង ពេល មួយយប់ទេ។ ប៉ុន្តែវាសមស្របក្នុងការកំណត់វាឥឡូវនេះ។ ថ្ងៃស្អែក ប្រហែលជា មិនដែលទេ។ យើងចាកចេញមុនថ្ងៃស្អែក។ ខ្ញុំប្រហែលជាផ្សាយ ដល់ មនុស្សម្នាក់ដែលនឹងត្រូវស្លាប់មុនពេលព្រឹក។ ខ្ញុំអាចចាកចេញពេលព្រឹក។ បងប្រុសបងស្រី នោះមិនមែនជាទេវកថាទេ នោះគឺជាការពិតជាក់ស្តែង! យើងមិន

បានដឹងពីពេលវេលាដែលយើងនឹងទៅឡើយ ហើយអ្នកនឹងគ្មានឱកាសអ្វីឡើយ បន្ទាប់ពី ការដង្ហើមចុងក្រោយចេញពីរាងកាយរបស់អ្នក។ សូមធ្វើវាឥឡូវនេះ សូមកុំរង់ចាំរហូតទាល់តែព្រឹក វាអាចយឺតពេល។

263 សូមកត់សម្គាល់នៅពេលនេះពួកគេបានធ្វើដល់ទ្រង់ពិតប្រាកដណាស់តាម អ្វីដែលពួកហោរាបាននិយាយ ពួកគេនឹងធ្វើដូចដែលពួកគេកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ ជាមួយគ្នាក្នុងសម័យកាលឡេឌីសេ។ បើអ្នកចង់មើលវា សូមអានវិវរណៈជំពូក៣ “ងងឹត អាក្រាត ហើយមិនដឹងអ្វី។ បង្វែរព្រះគ្រីស្ទ...” នៅពេលដែល ទ្រង់ចាប់ផ្តើម បង្ហាញខ្លួនចូលទៅក្នុងសំណុំបែបបទគ្រាប់ពូជជាថ្មីម្តងទៀត ដូចគ្នា នេះដែរដែល បាននៅក្នុងដីត្រឡប់មកធ្វើជាកូនក្រមុំវិញ។ មានតែកូនក្រមុំនិង កូនកំលោះ ដែល មានសាច់ឈាមដូចគ្នា បេសសកកម្មដូចគ្នា និងកិច្ចការដូចគ្នា ពិតប្រាកដណាស់ អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ជាព្រះវិញ្ញាណ។

264 ហើយនៅទីនេះពួកគេកំពុងក្លែងធ្វើជាអ្វីៗផ្សេងទៀតហើយម្នាក់ៗទទួល បាន សៀវភៅហើយរត់ទៅ។ បែបនេះ អូ អ្នកមិនដែលព្យាយាមណាបែបនេះ! ហើយ ... [បងប្រុស ប្រាណហាំ ហ៊ីតតាមរយៈច្រមុះគាត់-Ed។] “ខ្ញុំជំគ្លិន វិញ្ញាណ អាក្រក់ មួយឥឡូវនេះ។” អញ្ចេះហើយអញ្ចេះ ដែលមិនស្របតាមបទគម្ពីរដូច ដែល វា អាច ធ្វើបាន!

265 ហើយរឿងពិតដែលដាក់នៅទីនោះមុនពួកគេ ពួកគេដើរចេញ “ពួកគេមិនមែន ជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការរបស់ខ្ញុំទេ។” ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំ គ្រាន់តែ ឃើញទេ គ្រាន់តែអ្នក ខ្វាក់ដឹកនាំអ្នកខ្វាក់។ តើពួកគេទាំងអស់គ្នានឹងធ្លាក់ចូលក្នុងប្រឡាយទេ? ខ្វាក់ ដោយប្រពៃណីនិកាយរបស់មនុស្ស ពួកគេបានដាក់ទ្រង់ចេញពីព្រះវិហារ របស់ ពួកគេ ដូចជាព្រះបានមានបន្ទូលថា ពួកគេនឹងធ្វើនៅក្នុងវិវរណៈជំពូក៣ដូចធម្មតា ដូចដែលបានទាយ។

266 សូមកត់សម្គាល់ពីរបៀបដែលព្រះយេស៊ូវបាន...បានសម្តែងអង្គទ្រង់ឲ្យពួក សិស្សបានស្គាល់។ ឥឡូវនេះ ហើយយើងនឹងបិទ។ ពួកសិស្សទាំងពីរនាក់នេះ គឺ កែផាស...និងក្លេអូផាស ជាមិត្តរបស់គាត់។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងតែរស់ឡើងវិញ ការរស់ឡើងវិញដំបូង ជាពេលព្រឹកដ៏ស្រស់ស្អាត ព្រះយេស៊ូវបានរស់ ពីសុគត ឡើងវិញហើយរស់នៅក្នុងចំណោមរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ គំនិតដ៏ស្រស់ស្អាត!

267 ទ្រង់មានវត្តមាននៅថ្ងៃនេះដូចគ្នានឹងថ្ងៃនោះដែរ ដ្បិតទ្រង់នៅដដែលកាលពីម្សិលមិញថ្ងៃនេះនិង...ហើយបង្ហាញអង្គទ្រង់ផ្ទាល់នៅថ្ងៃនេះ ជាជាងសម័យកាលផ្សេងទៀតណាមួយចាប់តាំងពីថ្ងៃនោះ។ មកតាមរយៈស្រូវសាលី និងស្រងែ និងសំបក (គឺទាំងអស់កន្លងមកហើយ) យើងចូលទៅក្នុងស្រូវសាលីម្តងទៀត។ ឃើញទេ យើងត្រឡប់ចូលទៅក្នុងគ្រាប់ធញ្ញជាតិវិញ។

268 គេស្គាល់...ស្គាល់...មើលពីទ្រង់បានសម្តែងអង្គទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច ឥឡូវនេះចងចាំថា ជាព្រះមេស៊ីបស់ពួកគេ (មុនពេលយើងបិទ) នៃព្រះបន្ទូលសន្យានៃសម័យនេះ។ សូមកត់សម្គាល់! ទ្រង់បានលេចមក ដូចជា...ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងធ្វើដល់ពួកហោរា។ សូមកត់សម្គាល់ “មនុស្សល្ងើល្ងើ ហើយយឺតនឹងជឿពួកហោរាទាំងអស់បានសរសេរអំពីទ្រង់ដែលត្រូវបានបំពេញ។”

269 មើលទ្រង់! ទ្រង់និយាយអំពីការត្រលប់ទៅកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះវិញ ទ្រង់មិន ដែលមកវិញហើយនិយាយទៅកាន់ពួកគេថា “តើអ្នកមិនស្គាល់ខ្ញុំទេ? ខ្ញុំជាព្រះ មេស៊ីដែលបានរស់ឡើងវិញ។” ទ្រង់មិនដែលនិយាយដូច្នោះទេ។ ឃើញទេ ទ្រង់គ្រាន់តែផ្តល់ឲ្យពួកគេនូវបទគម្ពីរ ដូចជាលោកយ៉ូហានបានធ្វើ ហើយនិងអ្នកដែលនៅសល់របស់ពួកគេ។ ឃើញទេ? ទ្រង់គ្រាន់តែ...ពួកគេ ត្រូវជ្រើសរើស យកខ្លួនឯងចេញ។ ពួកគេត្រូវវិនិច្ឆ័យទោសខ្លួនឯង។ ឥឡូវនេះ កុំទៅដេកត្រូវ វិនិច្ឆ័យដោយខ្លួនឯង។

270 “មនុស្សល្ងើល្ងើហើយយឺតនឹងជឿសេចក្តីទាំងប៉ុន្មានដែលហោរាបាន និយាយត្រូវបានសម្រេច” ដែលត្រូវបន្ទោសដល់ពួកគេដែលអះអាងថាពួកគេ ស្គាល់ទ្រង់។ ឃើញទេ?

271 សូមកត់សម្គាល់អំពីរបៀបដែលទ្រង់បានទៅជិតប្រធានបទនេះ។ ទ្រង់មិនដែលមកត្រង់។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយប៉ុន្មាននាទីមុន ហើយនិយាយថា “តើអ្នក មិនដឹងថាខ្ញុំជាព្រះមេស៊ីសម្រាប់សម័យនេះទេឬ? តើអ្នកមិនដឹងថាខ្ញុំគឺជា ទ្រង់ទេឬ?” អ្នកបំរើដ៏ពិតប្រាកដនៃព្រះមិនដែលកំណត់ខ្លួនគាត់តាមវិធីនោះទេ ព្រះគម្ពីរ កំណត់គាត់ជានរណា។ ប្រាកដណាស់។ ប៉ុន្តែបានហៅការយកចិត្តទុកដាក់ របស់ពួកគេទៅកាន់អ្វីដែលពួកហោរាមានបាននិយាយ ដើម្បីរកមើលនៅក្នុងយុគ សម័យរបស់មេស៊ី។ ឃើញទេ? ត្រឡប់ក្រោយវិញ: “មនុស្សល្ងើល្ងើ

ហើយយឺត នឹងជឿ មិនជឿលើហោរាទាំងអស់បាននិយាយអំពីព្រះមេស៊ីនឹងកើតឡើង។”

272 ទ្រង់ ដូចជាលោកយ៉ូហាន អនុញ្ញាតឲ្យព្រះបន្ទូលនៃព្រះគម្ពីរសម្គាល់ទ្រង់ ទ្រង់គឺអ្វីដល់ពួកគេ។ ការនេះគួរតែត្រូវបានបង្កើតឲ្យបានគ្រប់គ្រាន់។ បើព្រះបន្ទូល មានបានកំណត់អត្តសញ្ញាណទ្រង់ ដែលគួរតែច្បាស់ថាអ្នកណាជា ការសន្យា នោះដែលពួកគេសម្លឹងមើល។ ពួកគេដឹងថាទ្រង់មាន...នរណាម្នាក់ត្រូវមកនៅលើ ឆាកនៅពេលនោះ។

273 ហេតុអ្វីទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឲ្យខ្ញុំបង្ហាញពីអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបានចែង នឹងកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ ។”

274 តើមិនមែនខ្ញុំ នៅយប់នេះ ដែលព្យាយាមប្រាប់ដល់លោកអ្នក ពីព្រះបន្ទូល ព្រះ (សូម្បីតែព្រះបន្ទូលព្រះ ទីតាំង ទីកន្លែង ឈ្មោះ លេខ អ្វីផ្សេងទៀតនិង ទាំងអស់នៃសញ្ញា និងអ្វីគ្រប់យ៉ាង) ថាយើងនៅទីនេះនៅចុងបញ្ចប់? ច្បាស់ណាស់អ្នកអាចមើលឃើញអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ? មើល! នោះជា រឿងធម្មតាវាមិនគួរត្រូវការអត្តសញ្ញាណបន្ថែមទៀតទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា នៅពេលដែលទ្រង់នៅផែនដីនេះ “ស្វែងរកបទគម្ពីរ នៅកន្លែងណាដែល អ្នកគិតថាអ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ពួកគេគឺជាអ្វី...ពួកគេបានថ្លែងទីបន្ទាល់ថា ខ្ញុំជានរណា” ឃើញទេ “តើខ្ញុំជាអ្នកណា។”

275 សូមកត់សម្គាល់ទ្រង់ចាប់ផ្តើមជាមួយលោកម៉ូសេជាហោរាហោរាចោទិ យកថា ១៨:១៥។ ខ្ញុំកំពុងមើលបទគម្ពីរនៅទីនេះ។ ចោទិយកថា ១៨:១៥ ម៉ូសេបាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ជាព្រះរបស់អ្នក...”

276 ឃើញទេ ព្រះបាននិយាយទៅកាន់គាត់នៅលើកំពូលភ្នំ។ ហើយ អូ ខ្ញុំអើយ ផ្តល់នូវពួកគេបាននិយាយថា “ចូរអនុញ្ញាត—ឲ្យព្រះអម្ចាស់...អនុញ្ញាតឲ្យលោកម៉ូសេ និយាយ មិនមែនព្រះទេ ក្រែងយើងវិនាសទៅ។”

277 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេបាននិយាយយ៉ាងល្អ។ អញនឹង...អញនឹងមិននិយាយទៅកាន់ពួកគេបែបនេះទៀតទេ ប៉ុន្តែអញនឹងលើកហោរាម្នាក់ក្នុងពួកគេ” ហើយនោះគឺជាសាររបស់ទ្រង់តាមវិធីនោះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលត្រូវដោះស្រាយ រឿងទាំងមូលនៅចុងបញ្ចប់។ វាគ្រាន់តែទទួលបាន ដោយសារតែព្រះបន្ទូល

របស់ព្រះអម្ចាស់ត្រូវមកដល់ហោរា។ វាជារឿងតែមួយគត់ដែលវាអាចកើតឡើង។ បើសិនជាមិនដូច្នោះទេវានឹងធ្វើឲ្យខូចដល់ព្រះព្រះបន្ទូលហើយធ្វើឲ្យទ្រង់ប្រាប់អ្វីខុស។ ឃើញទេ? វានឹងមិនដែលទៅ ថ្នាក់សិក្ខាសាលា។ វាទៅតាមហោរា។ ហើយហោរាត្រូវបានបញ្ជូនពីព្រះដែលទ្រង់តែងតាំង។ ហើយនោះជារបៀបដែលអ្នកដឹង គឺជាមិនមែនជាអ្វីដែលមនុស្សនោះបាននិយាយ...

278 យើងមានអំណាចអេលីយ៉ា និងអាវ៉ាធំ ហើយនិងអ្វីៗផ្សេងៗទៀត ស្តេកស្តុះ ដែលឥតប្រយោជន៍ហើយបានចូលទៅក្នុងអង្គការនិងអ្វីផ្សេង ទៀត។

279 ប៉ុន្តែវានឹងមកលើផែនដីនេះ ដោយសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះពិតប្រាកដ អ្នក បំរើ របស់ព្រះ បានកំណត់ដោយព្រះ (ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ គឺជាចម្លើយ ថ្ងៃនេះ) ដែលនឹងរៀបចំកូនក្រមុំឲ្យមានលំដាប់លំដោយ (ក្រុមជំនុំពិតតិចតួច ណាស់) ហើយលើកវាឡើង។ ត្រឹមត្រូវហើយ ទ្រង់នឹងណែនាំ “មើល មួយដែល ខ្ញុំបាន និយាយអំពី មើល ដែលនឹងមក។”

280 ហើយអ្វីដែលពួកហោរាបាននិយាយអំពីទ្រង់ ហើយសម្រាប់សម័យកាលនេះ ហេតុអ្វីបានជាវាប្រាកដថានឹងត្រូវបានគួរឲ្យចាប់អារម្មណ៍ដើម្បីបានឮទ្រង់មាន បន្ទូលដូច្នោះ? តើអ្នកមិនចង់ឮទ្រង់មានបន្ទូលទេឬ? “ហោរាទាំងអស់បាន ទាយ អំពី...” សូមចាំថា ទ្រង់បានមានបន្ទូលពីអ្វីដែលពួកហោរាទាយពីទ្រង់ផ្ទាល់ បាន ដកស្រង់នូវអង្គទ្រង់ផ្ទាល់ អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល (ហើយទ្រង់គឺជាព្រះ បន្ទូល) ដកស្រង់។

281 ឥឡូវនេះចូរយើងស្តាប់ពាក្យដែលទ្រង់បានដកស្រង់។ តើអ្នកចង់ឮអ្វីដែល ទ្រង់មានបន្ទូលទៅពួកគេទេ? តោះយើងគ្រាន់តែបន្តការសន្ទនារបស់ពួកគេ។ គ្រាន់តែមុនពេលយើងឈប់។

282 ឥឡូវនេះ ពួកគេត្រូវបានប្រាប់ឲ្យដឹងពីហេតុការណ៍ចុងក្រោយនៃការធ្លាក់។ នៃរឿងនៅផ្ទះ ហើយស្ត្រីបានឃើញទ្រង់ ហើយម្នាក់ទៀតបាននិយាយថា ពួកគេ បានឃើញទ្រង់ ជាដើម។ ទ្រង់បានមានបន្ទូលថា...ពួកគេ—ពួកគេបាន សង្ខេប ពី ទ្រង់។ ហើយទ្រង់ឆ្ពោះលើព្រះបន្ទូលអំពី...ដកស្រង់អង្គទ្រង់តាមរយៈព្រះបន្ទូល:

“ឥឡូវមើលនៅក្នុងសាការីជំពូក១២។” (ទ្រង់ត្រូវតែដកស្រង់ពីសាការី ១១:១២) “នោះខ្ញុំនិយាយនឹងគេថា បើឯងរាល់គ្នាឃើញថាល្អ នោះសូមឲ្យឈ្នួល មកអញ ពុំនោះ កុំរាល់អី ដូច្នោះ គេក៏ថ្លឹងប្រាក់៣០ដូងសំរាប់ជាឈ្នួលរបស់ខ្ញុំ?

“នៅទំនុកតម្កើង ៤១:៩ ទ្រង់ត្រូវបានគេក្បត់ដោយមិត្តរបស់ទ្រង់។ ឃើញ ទេ?

“សាការី ១៣:៧ បានបោះបង់ចោលដោយពួកសិស្សរបស់ទ្រង់។

“នៅក្នុងទំនុកដំកើង ៣៥:១១ ចោទប្រកាន់ដោយសាក្សីក្លែងក្លាយ។

“ក្នុងអេសាយ ៣៥:៧ នៅមុខពួកអ្នកចោទប្រកាន់ទ្រង់ មិនដែលបានបើក មាត់ សោះ។” (ត្រឹមត្រូវទាំងអស់)

“អេសាយ ៥០:៦ ទ្រង់ត្រូវគេវាយនឹងរំពាត់។

“ទំនុកដំកើង២២—២២ ទ្រង់បានស្រែកនៅលើឈើឆ្កាងថា ‘ឱព្រះនៃទូលបង្គំ អើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បោះបង់ចោលខ្ញុំ?’ ‘ឆ្លឹងរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ ពួកគេសម្លឹង មើលខ្ញុំ។ ‘ពួកគេបានទម្លុះដៃរបស់ខ្ញុំ និងជើងរបស់ខ្ញុំ។’” (ឃើញទេពាក្យទំនាយ ដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល!)

“អេសាយ ៩:៦ ដល់យើងរាល់គ្នាកូនបានកើតមក’ ដោយព្រហ្មចារីនឹងមាន ផ្ទៃពោះ’ ជាដើម។

“ហើយនៅក្នុងទំនុកដំកើង ២២:១៨ ពួកគេ—ពួកគេ—ក៏បានបែកចែក សំលៀកបំពាក់ទ្រង់ក្នុងចំណោមពួកគេ។

“នៅក្នុងអេសាយ ៧:១៤ ស្រ្តីព្រហ្មចារីនឹងមានផ្ទៃពោះ។’

“ទំនុកដំកើង២២:៧៨បានធ្វើឲ្យទ្រង់...ចំអកដោយសត្រូវ ទ្រង់...សន្មត់ជា មិត្តរបស់ទ្រង់។ សត្រូវរបស់ទ្រង់ ពួកជំនុំទ្រង់។

“នៅក្នុងទំនុកដំកើង២២ម្តង ទៀតទ្រង់មិនមែន...ឆ្លឹងណាមួយត្រូវបានខូចទេ ប៉ុន្តែពួកគេបានចាក់ទំលុះដែនិង ជើងរបស់ទ្រង់។

“អេសាយ ៥៣:១២ សុគតជាមួយនឹងអ្នកប្រព្រឹត្តបទល្មើស។

“នៅក្នុងគម្ពីរអេសាយ ៥៣:៩ បានកប់ជាមួយបងប្រុសដ៏បរិបូណ៌។

“នៅទំនុកតម្កើង ១៦:១០ ទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ ព្រះបាទដាវីឌ ក៏និយាយថា: ដ្បិតទ្រង់មិនទុកឲ្យព្រលឹងទូលបង្គំ នៅក្នុងស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្ស ស្លាប់ទេក៏មិនព្រមឲ្យអ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តីពុករលួយដែរ។” ទ្រង់ បាន រស់ពីសុគតឡើងវិញ។

“ម៉ាឡាគីជំពូក៣ យ៉ូហានបាទីស្ទគឺជាអ្នកនាំមុខរបស់ទ្រង់។”

283 ហើយគ្រប់ប្រភេទទាំងអស់ដែលទ្រង់បានទៅ! សូម្បីតែអ៊ីសាកក៏ដោយក៏ជា ប្រភេទ នៃទ្រង់នៅលើភ្នំ...នៅលើភ្នំដែលជាកន្លែងដែលឪពុករបស់គាត់អំប្រាហាំ បានយកគាត់នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ២២។

284 វាជាឥឡូវនេះដែលពួកគេបានចាប់ផ្តើមឃើញថាអ្នកណាដែលបាន បំពេញ បទគម្ពីរទាំងនេះដែលត្រូវបានសន្យានៅថ្ងៃនោះ។ វាជាពេលក្រោយបន្ទាប់ពីវាយីត ហើយ ពួកគេចាប់ផ្តើមចង់ឃើញ។ “អូ! ល្អចាំបន្តិច! អ្នកដឹងទេ?” ពួកគេ បានដឹង ថាសំលាញ់ដែលគេបានឆ្កាងនោះ ព្រះយេស៊ូវ គឺជាហោរាដែលបានសន្យា។ ពួកគេ បានដឹងព្រោះ...ឃើញទេ ពួកគេមិនបានទទួលការពន្យល់ពីបទគម្ពីរទេ។

285 “ប៉ុន្តែនៅទីនេះ រឿងទាំងអស់នេះដែលត្រូវបានសន្មត់ថាកើតឡើងនៅ ឈើ ឆ្កាង ទាំងអស់នេះ។ ពួកល្វីល្វើ យីតនឹងយល់គ្រប់ពាក្យដែលហោរាទាំងអស់ បាន និយាយ ពីរបៀបដែលព្រះមេស៊ីនឹងរងទុក្ខ ហើយចូលក្នុងសិរីល្អរបស់ទ្រង់ ហើយ លើកឡើងនៅថ្ងៃទីបី។”

286 ពួកគេនៅតែទៅ “អូ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ខ្ញុំនិយាយថា—គាត់...តើចិត្តយើង មិនបានឆេះនៅក្នុងខ្លួនយើងទេមែនទេ?” ពួកគេបាននិយាយ។ គ្មានការអស្ចារ្យ ណាដែលឲ្យចិត្តពួកគេឆេះឆ្ងល់ឡើយ! សេចក្តីទំនាយដែលទ្រង់បានប្រទាននោះ ត្រូវបានបំពេញ។

287 បន្ទាប់មកពួកគេបានចាប់ផ្តើមយល់ថាមិត្តភក្តិរបស់ពួកគេ មនុស្សដែល ពួកគេបរិភោគជាមួយ បាននិយាយជាមួយ ទាក់ទងជាមួយ នេសាទត្រីជាមួយ ដេកលើឈើជាមួយ បានបំពេញគ្រប់ព្រះបន្ទូលនៃពេលដែលបានសន្យា! វានៅ ទីនោះ។ ពួកគេបានដើរប្រាំមួយម៉ាយ វាក៏ដូចជាពេលខ្លីណាស់ តាមខ្ញុំគិត ហើយពួកគេបានឮសេចក្តីអធិប្បាយប្រាំមួយម៉ោងនៅលើទំនាយដែលបង្ហាញពី

ភាពត្រឹមត្រូវ (យូរបន្តិចជាងអ្វីដែលយើងមាននាព្រឹកនេះ ឃើញទេ)។ ឥឡូវនេះ យើងរាងយឺតបន្តិចហើយល្ងាចនេះ ពន្លឺពេលល្ងាចបានមក។

288 វាជាពេលតែមួយឥឡូវនេះ ពួកជំនុំ! ពន្លឺពេលល្ងាចបានមក! ហេព្រើរ ១៣:៨ “ទ្រង់នៅតែដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងរហូតអស់កល្ប។” អូ! ព្រឹត្តិការណ៍ បានបង្ហាញយ៉ាងច្បាស់តាមសេចក្តីទំនាយ ដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ។ ពន្លឺពេលល្ងាច ដែលបានសន្យាដោយហោរារបស់ព្រះនៅក្នុងសាការី ១៤:៧ អាចបើកភ្នែក ជាថ្មី ម្តងទៀតដល់អ្នកជឿចំពោះព្រឹត្តិការណ៍ដែលបានកើតឡើងនៅថ្ងៃនេះ ដែលបាន បង្ហាញដោយការទាយថាយើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ព្រះយេស៊ូវយាងមក។

289 វាគឺ...ជា ...

290 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នឹងមានថ្ងៃមួយដែលនឹងដល់ដែលនឹងមិនត្រូវហៅថា យប់ឬថ្ងៃ” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែនៅពេលល្ងាចវានឹងក្លាយជាពន្លឺ។” ឥឡូវនេះ យើងដឹងហើយថាទីតាំងភូមិសាស្ត្រ ព្រះអាទិត្យនៅទិសខាងកើត និងលិចនៅ ទិសខាងលិច។ ឥឡូវនេះហោរាបាននិយាយថា “វានឹងមានពេលវេលាដ៏វែង មួយ ដែលគួរឲ្យសោកស្តាយណាស់...មិនអាចហៅថាថ្ងៃឬយប់ វាជាថ្ងៃដ៏ត និង អាប៌អូរ។”

291 ឥឡូវនេះ តើព្រះបុត្រាបានយាងមកនៅឯណា? តើអ្វីទៅ...នោះគឺជា បុ-ត្រា ដែល យើងកំពុងតែនិយាយឥឡូវនេះ។ បុត្រធម្មជាតិដើមឡើងនៅ ភាគ ខាងកើត និងលិចនៅភាគខាងលិច។ ជាព្រះដដែល ដូចគ្នាខ្លាំងណាស់... ជាងព្រះអាទិត្យទៅទៀត។ ហើយព្រះបុត្រារបស់ព្រះបានយកកំណើតដំបូងនៅ ភាគខាងកើត សម្រាប់មនុស្ស ភាគខាងកើត។

292 ហើយឥឡូវនេះបន្ទាប់ពីទ្រង់បានចាកចេញទៅ តើពួកគេបានធ្វើអ្វីខ្លះ? បរិយ ឆ្នាំក្រោយមក ពួកគេបានចាប់ផ្តើមអង្គការដំបូងរបស់ពួកគេ គឺជាព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំង កាតូលិក។ តាមរយៈយុគសម័យដ៏តពួកគេបានទៅហើយចេញមក។ តើពួកគេ ធ្វើអ្វី? របស់ដូចគ្នា។ វាជាថ្ងៃនៃ...វាមិនត្រូវបានហៅថាថ្ងៃឬយប់។ ពួកគេ មាន សេចក្តីបង្គាប់គ្រប់គ្រាន់ហើយពួកគេជឿថាទ្រង់គឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះជាម្ចាស់ ហើយបានដើរនៅក្នុងពន្លឺនៃអ្វីដែលពួកគេមាន ពួកគេបានធ្វើព្រះ វិហារ របស់ពួក គេ។ ពួកគេបានសាងសង់មន្ទីរពេទ្យនិងសាលារៀនជាដើម ហើយនិង ថ្នាក់ សិក្ខា សាលាបានបញ្ជូនកូនៗពួកគេទៅសាលារៀន។

293 ប៉ុន្តែហោរាបាននិយាយថា “វានឹងមានពន្លឺម្តងទៀតនៅពេលល្ងាច។ ព្រះរាជបុត្រានឹងចេញមកម្តងទៀតវានឹងភ្លឺ។” តើអ្វីទៅ? បុត្រាដូចគ្នា (បុត្រា) ដែលត្រូវបានបង្ហាញនៅក្នុងសាលាមាត់នៅពេលព្រឹក ត្រឡប់មកវិញនៅទីនោះ នឹងត្រូវបានបើកសម្តែងម្តងទៀតនៅពេលល្ងាច។

294 ឥឡូវនេះសូមប្រៀបធៀបលូកា ១៧:៣០ “ហើយនៅថ្ងៃនោះនឹងដូចជានៅក្នុងថ្ងៃនៃទីក្រុងសូដុម ពេលកំណត់នៃលោកិយ នៅក្នុងពេលដែលកូនមនុស្ស ត្រូវបានបង្ហាញឲ្យស្គាល់។

វានឹងមានជាពន្លឺអំពីពេលល្ងាច
ផ្លូវទៅសិរីវិល្លអ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ។

295 អូខ្ញុំអើយ! មនុស្សអើយ តើយើងនៅកន្លែងណា?

ប្រជាជាតិត្រូវបានបំបែកអ៊ីស្រាអែលភ្នាក់ឡើង
ទីសំគាល់ដែលហោរាបានទាយ គ្រាបស់សាសន៍ដទៃ
មានចំនួនរាប់ពាន់ឆ្នាំជាប់អន្ទាក់ (មើលស្តាយ របស់នាង
ចូលទៅក្នុងសមុទ្រ!)
ចូររិលត្រឡប់មកឯអ្នកវិញ។
ថ្ងៃប្រោសលោះជិតដល់ហើយ។
ចិត្តមនុស្សមានការភ័យខ្លាច។
ចូរឲ្យពេញដោយព្រះវិញ្ញាណចូរឲ្យចង្អៀងរបស់អ្នកបានឆេះ
ហើយ ភ្លឺច្បាស់
រកមើល! ការប្រោសលោះរបស់អ្នកគឺនៅជិត។ (អ្នកបាន
ប្រសើរ ជាងមុន។)

296 បងប្រុស បងស្រី វាជាពេលគួរឲ្យខ្លាចណាស់។ មើលអ្វីដែលបានទាយ មើលរឿងកើតឡើង។ មើលលេចក្តីទំនាយទាំងអស់ដែលកំពុងតែបំពេញ យើង ឃើញអ្វីទាំងអស់នេះ។ វាមិនមែនជាក្រុម ជាអ្នកជ្រុលនិយមទេ។ គឺជាព្រះ បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ថ្មនេះត្រូវបានវាយបំបែក មិត្តអើយ រត់ភៀសខ្លួនចេញពីវាឲ្យលឿនតាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ សេក្តីទំនាយគឺបញ្ជាក់ ពីថ្ងៃដែលយើងកំពុងរស់នៅ។

297 ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។ ប្រុងប្រុសម្នាក់និយាយភាសាផ្សេងៗ បងស្រីផ្តល់ ការ បកប្រែ។ បងប្រុសនៅលើវេទិកានិយាយថា “តើយើងអាចនៅមួយ ភ្នែកទៀត បានទេ? ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកកាន់យើងតាមរយៈបងប្រុស ប្រាណ ហាំ និងការចាក់ប្រេងតាំងគឺនៅលើបងប្រុសប្រាណហាំ ហើយគាត់គឺមិនមែន តាម រយៈ។ ហើយ...” កន្លែងទទេនៅលើកាសែត។

298 ឱព្រះវរបិតាអើយ! តើអ្នកដឹងថ្ងៃដែលយើងរស់នៅទេ មិត្តអើយ? នឹងអ្នកហ៊ាន ជំទាស់នឹងព្រះឬ? តើអ្នកនឹងនិយាយថា “ទ្រង់មិនត្រឹមត្រូវ” នៅពេលដែល ទ្រង់ បង្ហាញវាទេ? ទ្រង់គឺជាអ្នកបកប្រែផ្ទាល់របស់ទ្រង់។ តើអ្នកចង់បំផ្លិចទ្រង់ទេ?

ឥឡូវនេះបងប្អូនបានឱនក្បាលចុះហើយចិត្តរបស់បងប្អូនបានឱនចុះបងប្អូន ប្រុសស្រីអើយ។

299 នេះប្រហែលជាកិច្ចប្រជុំចុងក្រោយរបស់យើង។ យើងប្រហែលមិន បាន... បើខ្ញុំអាចត្រឡប់មកវិញក្នុងមួយឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃនេះ បើខ្ញុំនៅរស់ នឹងមានមនុស្ស ច្រើន ដែលមិននៅទីនេះ។ ហើយខ្ញុំត្រូវតែជួបអ្នកនៅសាលាជំនុំជំរះហើយឆ្លើយនូវអ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំបាននិយាយនៅយប់នេះ។

300 នៅចំពោះព្រះជាម្ចាស់ នៅពេលដែលអ្នកមានចិត្តត្រឹមត្រូវតើអ្នកនឹងធ្វើវា ឥឡូវ នេះទេចំពោះព្រះ? បើអ្នកដឹងថាអ្នក...គ្រាន់ តែក្រឡេកមើលខ្លួនឯងក្នុង កញ្ចក់របស់ព្រះ (ព្រះគម្ពីរ) មិនថាអ្នកជានរណា ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំ មានផ្លូវខ្លីពីការធ្វើជាកូនស្រីរបស់ព្រះ មើលវិធីដែលខ្ញុំធ្វើ។ ខ្ញុំមានផ្លូវខ្លីពីការ ធ្វើជា កូនប្រុសរបស់ព្រះ មើលផ្លូវដែលខ្ញុំធ្វើ។ ប៉ុន្តែ ព្រះអើយ ខ្ញុំមិនចង់នៅទីនេះ ទេ ខ្ញុំចង់ខិត—ខំឲ្យទៅកន្លែងនោះ” ខ្ញុំចង់ឆោយអ្នកលើកដៃអ្នកទៅព្រះ ដែលអ្នក នៅកន្លែងណា ដែលអ្នកនៅអាគារណា “បាទខ្ញុំចង់ក្លាយជាកូនប្រុសរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំ ចង់ក្លាយជាកូនស្រីរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំចង់បំពេញនូវអ្វីទាំងអស់ដែលព្រះអម្ចាស់របស់ ខ្ញុំបានបញ្ជា។” ឥឡូវនេះអ្នក...ព្រះប្រទានពរដល់អ្នក។ ខ្ញុំគិតថាអ្នកស្តាប់ប្រហែល កៅសិបភាគរយ។

301 ឥឡូវនេះមើលនេះមិត្តអើយ។ តើនឹងមានអ្វីបើអ្នកនឹងរស់ក្នុងថ្ងៃ ដែល អ្នកបានឮលោកយ៉ូហានអធិប្បាយ? ចុះយ៉ាងណាបើអ្នកនឹងរស់នៅថ្ងៃដែល ព្រះយេស៊ូវគង់នៅទីនេះ? តើអ្នកកាន់ខាងណា? បើអ្នករស់នៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ... សូមចាំថា បើសិនជាទ្រង់...បើសិនជាអ្នកបានរស់នៅទីនោះ។ វានឹងមានដូចជា

វា ឥឡូវនេះ។ ព្រះយេស៊ូវដូចគ្នាត្រូវបានធ្វើឲ្យគេស្គាល់ទ្រង់ផ្ទាល់ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ឃើញទេ ហើយវាជារឿងដែលមិនមានប្រជាប្រិយភាពសោះ។

302 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំមិនបានព្យាយាមប្រាប់មនុស្សឲ្យចាកចេញពី ព្រះវិហារទេ... ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកទៅព្រះវិហារ “កុំលះបង់ដើម្បីប្រមូលផ្តុំដោយខ្លួនឯង។” ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកឲ្យធ្វើគឺសូមចូលនគរព្រះ។ ទទួលបានរឿងទាំងនេះ លោកិយព្រះវិហារ...

303 ពួកពួកពោធិ៍ទីកុស្ត អ្នកបានចូលក្នុងលោកិយដែរ។ អ្នកកំពុងទទួលឥទ្ធិពល ពីលោកិយ។ វាងាយស្រួល គ្រាន់តែអ្នកមើលទូរទស្សន៍និងរឿងទាំងអស់នេះ និងវិធីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ និងទាំងអស់នេះ និងរឿងដំបូងដែលអ្នកបានដឹង... សិក្ខា សាលា សាលារៀនត្រូវបានចាប់ផ្តើមនៅទីនេះ និងនៅទីនោះ និងផ្សេងទៀត អ្វីដំបូងដែលអ្នកដឹង... វាត្រូវតែមកតាមវិធីនោះ។ ពួកជំនុំពួកពោធិ៍ទីកុស្ត វាជាការ គាំទ្រដ៏អស្ចារ្យបំផុតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយអ្វីប្រឆាំងនឹងវាបានទេ។ ប៉ុន្តែនោះ ហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំស្រែកថា “បងប្អូនអើយ ចូរចេញមក!” ចូរហៅទៅ... អ្នក មិន មានកិច្ចប្រជុំដែលអ្នកធ្លាប់មាន។ មនុស្សមិនធ្វើអ្វីដែលគាប់គួរ។ ប៉ុន្តែព្រះ យេស៊ូវ ត្រីសូគីនៅតែដដែល ចូរផ្លាស់ប្តូរទៅឯទ្រង់។

304 ឥឡូវនេះ អ្នកលើកដៃរបស់អ្នកឡើង ចាំថា មានថ្មមួយនៅក្នុងទីរហោ ស្ថាន ហើយប្រភពទឹកនៅតែបើកនៅយប់នេះ។ ថ្មរបស់ពួកគេត្រូវបានបំបែក ព្រះត្រីសូគីជាថ្មដែលបានបំបែក។

305 ហើយនៅយប់នេះ ខ្ញុំដឹងថា ព្រះវិហារនេះអាច... ពេលវេលានៃការហៅអាចផុតរួចទៅហើយ ខ្ញុំមិនដឹងទេ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយដូច្នោះបានទេ។ សូមចងចាំ មនុស្សបានទៅត្រង់កិច្ចប្រជុំ ដូចគ្នា បន្ទាប់ពីការឆ្កាងរបស់ព្រះយេស៊ូវ។ ហើយ... មនុស្សទាំងអស់ ពួកគេ—ពួកគេនឹងមក ពួកគេ... មើល! ពួកគេ—ពួកគេនឹងចេញទៅអធិប្បាយ ហើយនិយាយថាពួកគេកំពុងតែធ្វើ “ការសង្គ្រោះ” និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងដូចជា... “លោកិយនៅតែបន្តដូចដែលវាត្រូវមក” ពួកគេនិយាយ។ ប៉ុន្តែវាយឺតពេលហើយ។

306 ខណៈពេលដែលអ្នកមានឱកាស បងប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ។ ខណៈពេលដែលអ្នកទទួលបានឱកាស បងស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ ចូលទៅក្នុងនគរព្រះ។ អ្នកមិនចាំបាច់ចូលមកអ្វីផ្សេងទៀតទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែសេចក្តីជំនឿធម្មតាដើម្បីជឿព្រះបន្ទូល

របស់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនោះ! “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំកំពុង សម្លឹង មើលខ្លួនឯងឥឡូវនេះនៅក្នុងកញ្ចក់របស់ព្រះបន្ទូល អូ ខ្ញុំមានពេលខ្លីណាស់។ ប៉ុន្តែ ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ នៅទីនេះយប់នេះ នៅថ្ងៃចន្ទនេះយប់នៅទីនោះ សា នបរិណាឌីណូ រដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា នៅក្នុងសាលប្រជុំនៅទីនេះ នេះគឺជា—អ្វីដែល ខ្ញុំ មាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងថ្វាយវាដល់ទ្រង់។ តើទ្រង់នឹងយកខ្ញុំ ដូចជា ខ្ញុំ ដែរឬទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ? តើទ្រង់ឲ្យខ្ញុំរត់ទៅរកលើផ្កាភ្លាមៗទេ? ខ្ញុំក៏មើល ឃើញអ្នកនាំសារ។ ខ្ញុំមើលឃើញពេលវេលា ខ្ញុំមើលឃើញការហៅចេញពី ក្រុង សូដុម។ ខ្ញុំឃើញសញ្ញាទាំងនោះ។ ខ្ញុំឃើញក្រុមអំប្រាហាំទទួលបានពន្លឺ។ ខ្ញុំ មើលឃើញការបង្ហាញនេះ ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានបើកសម្តែងជាថ្មីម្តងទៀត នៅក្នុង ចំណោមយើង។ ខ្ញុំឃើញទាំងអស់អ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា។ ខ្ញុំឃើញពួកក្លែង ក្លាយ។ ខ្ញុំឃើញទ្រង់មានបន្ទូលថា ‘ដូចជានៅជំនាន់លោកម៉ូសេ តើយ៉ាណេស និង យ៉ាមប្រេសនឹងត្រឡប់មកវិញដើម្បីក្លែងបន្លំហើយនៅតែមានអំណាចនៅកន្លែង ដែលពួកគេបាននៅក្នុង។’

307 ឃើញទេពួកគេមិនអាចដើរតាមលោកម៉ូសេតាមរយៈព្រះបន្ទូលនោះទេ ហើយយកកូនៗពួកគេនៅទីនោះបានចូលទៅក្នុងទីរហោស្ថាន ពីព្រោះពួកគេ បាន ជាប់ទាក់ទងនិងពួកអេហ្ស៊ីប។ ពួកគេមិនអាចធ្វើបានទេ ទោះបីជាពួកគេ បានធ្វើ កិច្ចការដូចគ្នានេះក៏ដោយ។ ប៉ុន្តែភាពល្អល្មើរបស់ពួកគេត្រូវបានបើក បង្ហាញ។ ហើយព្រះគម្ពីរបានចែងថា នោះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់មាន បន្ទូលថា “វា នឹងកើតឡើងម្តងទៀតនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។”

308 ហើយអ្នកឃើញវាដោយផ្ទាល់ភ្នែករបស់អ្នក បើអ្នកមានខាងវិញ្ញាណ។ ខ្ញុំ... ខ្ញុំ មិនអាចពន្យល់បានទេ។ វាមិនចាំបាច់សម្រាប់ខ្ញុំដើម្បីពន្យល់វាទេ។ “ចៀម របស់ខ្ញុំ ឮ សម្លេងខ្ញុំ។” ចូរយើងទៅឯទ្រង់នៅពេលដែលយើងមានឱកាស។ នឹង អ្នកទៅឬទេ?

309 បើអ្នកត្រូវការបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បើអ្នកត្រូវការនៃការ បូជា ថ្មីមួយ ជីវិតថ្មី គ្រុឌង្វាលរបស់អ្នកនឹងមិនមើលងាយអ្នកឡើយ គាត់នឹង ស្រឡាញ់ អ្នកក្នុងការធ្វើវា។ គ្រាន់តែថ្វាយខ្លួនរបស់អ្នកទាំងស្រុងទៅព្រះនៅយប់ នេះ ខណៈ ពេលដែលយើងនៅទីនេះ។ សូម...បាទ ខ្ញុំដឹងថាវាពិបាកណាស់ កាត់ វា ចម្លែក ខ្ញុំមិនធ្វើវាក្នុងន័យអ្វីទេ ខ្ញុំធ្វើបែបនោះដើម្បីឲ្យមានភាពស្មោះត្រង់។ ខ្ញុំធ្វើ

ដូច្នោះ ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក ខ្ញុំស្រឡាញ់ព្រះ ហើយខ្ញុំធ្វើវាដើម្បីព្យាយាមជួយអ្នក។ ហើយពិតណាស់ មិត្តអើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ជឿ... ហើយដោយអស់ពីចិត្តខ្ញុំ ដោយសេចក្តី ជំនឿរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំជឿថាព្រះរាជសាររបស់ខ្ញុំមកពីព្រះ។ វាត្រូវ—បានបង្ហាញទៅអ្នក តាមរយៈឆ្នាំនេះ។

310 ឥឡូវនេះស្តាប់ នៅយប់នេះប្រគល់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកទទួលបាន អ្វីគ្រប់ យ៉ាងដែលអ្នកត្រូវការ។ ខ្ញុំជឿថា ជាមួយនឹងសេចក្តីពិត បន្ទាបចិត្ត បើអ្នកនឹង គ្រាន់តែឈរនៅលើដើមរបស់អ្នក ហើយលើកដៃរបស់អ្នកទៅព្រះ ហើយនិយាយ ថា “ព្រះអង្គអើយ ខ្ញុំនៅទីនេះ។ សូមយកខ្ញុំ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ ខ្ញុំនឹងមិនប្រើ ចិត្ត របស់ខ្ញុំផ្ទាល់និងការបកស្រាយខ្លួនឯងទៀតទេ។ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ប្រាប់ថាខ្ញុំ ត្រូវតែជា ‘បរិសុទ្ធ ខ្ញុំត្រូវតែកើតជាថ្មី ខ្ញុំត្រូវតែពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ ហើយបន្ទាប់ មកព្រះវិញ្ញាណនឹងនាំខ្ញុំចូលទៅក្នុងសេចក្តីពិតទាំងអស់។’ ព្រះអង្គអើយ ខ្ញុំនៅ ទីនេះ សូមនាំខ្ញុំ។” តើអ្នកនឹងធ្វើវាបានទេ? បើអ្នកធ្វើបែបនេះ សូមលើកដៃ របស់ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំមានឆន្ទៈក្នុងការធ្វើដូច្នោះ ខ្ញុំស្ម័គ្រចិត្ត។”

311 បន្ទាប់មកចូរក្រោកឈរឡើង។

ដូចខ្ញុំដែរដោយគ្មានការអង្វរ
ប៉ុន្តែឈាមទ្រង់ត្រូវបានស្រក់សម្រាប់ខ្ញុំ។
ហើយទ្រង់បានចេញថ្លៃលោះខ្ញុំមកឯទ្រង់
កូនចៀមនៃ ព្រះ (ទ្វារតែមួយរបស់ព្រះ)...មក! ខ្ញុំ...

ឥឡូវនេះទទួលការងារទាំងអស់របស់អ្នក អ្វីផ្សេងទៀត ភាពអស់កំលាំង អ្វី គ្រប់យ៉ាង...តើមានអ្វីបើអ្នកត្រូវបានស្តាប់ឥឡូវនេះ?

ដូចដែលខ្ញុំមានទ្រង់នឹងទទួលខ្ញុំនឹងស្វាគមន៍
លើកលែងទោស សម្អាត ទទួល
ពីព្រោះខ្ញុំ...

តើអ្នកនឹងលើកដៃឡើង នៅខនេះបានទេ?

ខ្ញុំសន្យា ខ្ញុំនឹងជឿ
អូកូនចៀមនៃព្រះ ខ្ញុំមក! ខ្ញុំមក!

312 ឥឡូវនេះខណៈពេលដែលសរីរៈបន្ត—បន្តលេងទៀត ចូរយើងម្នាក់ៗ...

313 ក្មេងវ័យជំទង់ តើអ្នកចង់ទទួលបានដូចនេះនៅលើផ្លូវនេះទេ ចំបើងនេះ?

314 ប្អូនស្រី តើអ្នកចង់ពាក់សក់ខ្លី នៅពេលដែលវាគឺជាអ្នកណាសារីត របស់អ្នកថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះក្នុងការមានសក់វែង? “វាជាការអាម៉ាស់សម្រាប់នាង ក្នុងការកាត់សក់។” តើអ្នកនឹងពាក់សំពត់ខ្លីៗនិងអ្វីដែលពួកគេពាក់នៅសព្វ ថ្ងៃនេះទេ? នេះ—ជាសំលៀកបំពាក់អសីលធម៌ ជាមួយនឹងរាងកាយរបស់អ្នក បង្ហាញតាមរយៈវា នៅទីនោះនៅតាមដងផ្លូវ? តើអ្នកដឹងទេថាមនុស្សគ្រប់គ្នាដែល មើលទៅអ្នកក្លាយជាកំផិតជាមួយនឹងអ្នកនៅក្នុងចិត្តរបស់គាត់? ហើយអ្នកបង្ហាញខ្លួនអ្នកដូចនោះ។ អ្នកដឹងទេ ស្ត្រីអើយ អ្នកដែលតុបតែងខ្លួន មានតែស្ត្រីម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលតុបតែងខ្លួនបែបនោះ? ហើយព្រះទ្រង់បានឲ្យនាង ទៅឆ្កែស៊ី។ យេសេបិល ដែលជាឈ្មោះដែលត្រូវបានគេស្អប់ចាប់ តាំងពីថ្ងៃ របស់នាង ដោយសារតែសកម្មភាពរបស់នាងនោះ។ អ្នកដឹងទេថាទេគឺជាហោរា អេលីយ៉ាដែលបានដាក់បណ្តាសាហើយហៅនាងចេញនៅក្នុងលក្ខណៈនោះ? តើអ្នកដឹងទេថាគឺជាហ្វ្រែងដែលយ៉ូហានបាទីស្ទទទួលបន្ទាប់? តើអ្នក...អ្នកមិនចង់ក្លាយជាអ្វីហូលីវូតនៅលោកីយនេះទេ? “បើអ្នកស្រឡាញ់លោកីយឬ រឿងទាំងឡាយនៃលោកីយ នោះសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះគឺមិននៅក្នុងអ្នកទេ។”

315 បងប្រុស មិត្តរបស់ខ្ញុំអើយ គ្មានអ្វី...សូមយល់ពីខ្ញុំ ខ្ញុំជាបងប្រុសរបស់អ្នក។ តើអ្នកចង់ភ្ជាប់ខ្លួនរបស់អ្នក និងក្រុមជំនុំអ្នកជាមួយសមាជិកនៃក្រុមជំនុំមួយចំនួន (មេតូឌីស បាទីស្ទ ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកបានធ្វើ) តើអ្នកចង់នៅក្នុងនិកាយនោះទេព្រោះម្តាយរបស់អ្នកហើយជីដូនរបស់អ្នកនៅទីនោះ? នាងបានចេញមកពីអ្វីមួយដើម្បីមកចូលទៅក្នុងនោះនោះគឺជាពន្លឺនៃថ្ងៃនោះថាដូចជានៅក្នុងសម័យរបស់លោកណូអេដែរ។ នេះគឺជាថ្ងៃមួយទៀត។

316 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំមាន...”

317 នេះមិនមែនជាពួកពោធិកុស្តទេ។ សម័យកាលពោធិកុស្តគឺកន្លងផុតហើយ។ ពួកពោធិកុស្តបានកន្លងផុតហើយ នេះគឺជាពេលវេលាប្រមូលផល។ ឃើញទេ? ហើយជាពេលវេលាប្រមូលផល គ្រាប់ ធញ្ញជាតិ ទឹកត្រូវបានចាក់ចេញគ្រាប់ធញ្ញជាតិបានទុំ។ ចូលមកទៅក្នុងស្រូវ បងប្អូនប្រុសជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ ស្តាប់ខ្ញុំ ជឿខ្ញុំ បើអ្នកជឿខ្ញុំជាអ្នកបម្រើព្រះ សូមឲ្យម្នាក់ៗ អានក្បាលរបស់យើង

ក្នុងការបន្ទាបខ្លួនហើយអធិស្ឋាន ដល់ យើង—យើងដឹងថាយើងគួរថ្វាយ “ព្រះអង្គ អើយ សូមទទួលខ្ញុំដូចដែលខ្ញុំ។”

318 ហើយបងប្រុស បងស្រី ខ្ញុំបានឈរនៅលើអាសនានៅយប់នេះ ផងដែរ ព្រះ សូន្យខ្ញុំហើយធ្វើឲ្យខ្ញុំខុសគ្នា។ ធ្វើអ្វីមួយ ព្រះអើយ ធ្វើឲ្យខ្ញុំចូលផ្លូវរបស់ទ្រង់។

319 អ្នកគិតថាវាងាយស្រួលក្នុងការឈរនៅទីនេះហើយកាត់មនុស្សជាបំណែក ដូច្នោះ? វាជាការលំបាកណាស់ក្នុងការធ្វើ។ តែខ្ញុំវេទនាណាស់បើខ្ញុំមិន ធ្វើដូច្នោះ ទេ។

320 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ ដែលទស្សនិកជននេះក្រាបចុះទាំងចិត្តនិងកាយ របស់ ពួកគេ នៅក្នុងគ្រាដ៏សំខាន់នៅទីនេះនៃការបិទនៃការបង្រៀនព្រះគម្ពីរនេះ នៅពេល យើង មើលឃើញការកែតម្រូវនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលបានញ័រជាជាតិនេះ ត្រឡប់មកវិញ ហើយការត្រឡប់មកវិញនិងការរីកផុសផុលដ៏អស្ចារ្យនិងចង្អុល បង្ហាញ ដោយដឹងថាអ្វីមួយត្រូវតែធ្វើ។ ហើយបន្ទាប់មកមើលទៅតាមទាំង ប្រាំពីរ ចុះមកទីនោះនៅលើកំពូលភ្នំនោះនៅអារិស្វណានៅពេលដែលសូម្បីតែទស្សនាវដ្តី នៅទូទាំងប្រទេសបានចុះផ្សាយ។ ដើម្បីមើលឃើញព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់នៅទីនោះ លើផ្ទៃមេឃ មើលចុះក្រោម ហើយនិយាយថា “នៅក្នុងវិវរណៈ ១០:៧ នៅក្នុង សារ ទីប្រាំពីររបស់ទេវតា ត្រាទាំងនេះនឹងត្រូវបានបើក សេចក្តីអាថ៌កំបាំងនៃព្រះ នឹងត្រូវបានបើកសម្តែង” អ្នកកែទម្រង់មិនអាចរស់នៅបានយូរ—ដើម្បីនាំវាចេញ។ ហើយនៅទីនេះ ត្រាទាំងប្រាំពីរដែលផ្សាភ្ជាប់រឿងទាំងមូលនឹងត្រូវបើកនៅថ្ងៃនេះ។ ដើម្បីមើលទិសគាល់និងការអស្ចារ្យទាំងអស់នេះដែលត្រូវបានធ្វើ ត្រឹមត្រូវ បាន ទាយទុកជាមុនមុនពេលដែលវាបានកើតឡើងហើយមិនមែនមួយពេលដែលអ្នក ធ្លាប់បានបរាជ័យ យើងប៉ុន្តែបាននាំវាទៅដូចដែលវាត្រូវបានគេនិយាយ។

321 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់យើងដឹងថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺស្ថិតនៅកណ្តាល យើង។ យើងដឹងថាទ្រង់គង់នៅទីនេះ។ ទ្រង់នៅទីនេះយប់នេះ ព្រះដែលយើង មើល មិនឃើញគឺនៅទីនេះជាមួយយើងអាចបញ្ជាក់ពីការសន្យាទាំងអស់ដែល ទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ របៀបដែលទ្រង់បានឈរនិងបង្ហាញ ដល់ពួកគេ ដោយការបែរខ្នងបានប្រែទៅនៅក្នុងការចាប់ផ្តើមមុនពេលអ្វីក្លែងក្លាយ បានចូលទៅ ព្រះអម្ចាស់អើយ ឬចូលទៅ—ក្នុង—វាគឺជាការប្រណាំង។ ទ្រង់ បានបង្ហាញ និងសម្តែងពីសេចក្តីទំនាយហើយបានប្រាប់យ៉ាងច្បាស់អំពីរបៀប

ដែលវានឹងកើតឡើង ហើយយើងឃើញថាវាបានកើតឡើងតាមវិធីនោះ។ ហើយ ព្រះវរបិតាអើយ យើងដឹងថាវាមិនអាចជាមនុស្សបានទេ វាត្រូវតែជាព្រះ។ ដូច្នេះ យើងដឹងថា ទ្រង់នៅទីនេះយប់នេះ។ អត់ទោសឲ្យយើងពីអំពើបាបរបស់យើង។

322 ឱព្រះវរបិតាអើយ! ទ្រង់បានប្រោសជម្ងឺរបស់ទូលបង្គំរាល់គ្នា ហើយសូម —អត់ទោសដល់អំពើបាបរបស់ទូលបង្គំផង ព្រះអម្ចាស់អើយ ការដែលមិនមែន ជា គ្រីស្ទានពិតដែលយើងគួរតែមាន មិន...ដើម្បីក្លាយជាបុរសឬស្ត្រី ពេញវ័យ ក្នុងដំណឹងល្អ ហើយនៅទីនេះយើងរកឃើញថាយើងបាន ធ្លាក់ចុះដូច ជានិកាយ មាន់។ ជួយយើង ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់សូមយកយើងហើយអង្រួន យើង ដោយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។ ហើយបើមានអ្វីដែលនៅក្នុង យើង ដែលមិនដូចជា ទ្រង់ សូមយកវាចេញពីយើងព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយដាំជើង របស់យើងនៅលើ ព្រះបន្ទូលដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ ហើយអនុញ្ញាតឲ្យព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ ដុតបេះដូង របស់យើងហើយយកការទាំងអស់ដែល មិនជឿនិងភាព ងងឹត នៃថ្ងៃនេះ អូ ក្រោក ឡើងហើយអង្រួនខ្លួនឯង។ ទទួលយកព្រះអង្គអើយ។ សូមសំអាត យើង! សូន្យ យើង! ប៉ាន់យើង! សូមទទួលយកព្រះអង្គអើយ។

323 បើសិនជាមាននៅទីនេះយប់នេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលកំពុងតែកាន់នៅក្នុង ចិត្តរបស់ពួកគេនូវគ្រាប់ពូជដែលជាប្លែននៃព្រះដែលបានតែងតាំងឡើងដើម្បី ជីវិតពីគ្រឹះនេះនៃលោកិយ ខ្ញុំដឹងថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេនឹងត្រូវគេស្តាប់ នៅ ម៉ោង នេះ។ ដូច្នេះ ខ្ញុំអធិស្ឋាន ព្រះអង្គអើយ ទ្រង់នឹងបំពេញព្រលឹង របស់ពួកគេ ហើយ បំភ្លឺពួកគេជាមួយនឹងការជ្រមុជដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយបញ្ជូន ពួកគេនៅ លើផ្លូវរបស់ពួកគេ។ រីករាយនិងសប្បាយ។

324 ព្រះអម្ចាស់អើយ...ទូលបង្គំថ្វាយពួកគេទៅទ្រង់។ ខ្ញុំមិនស្គាល់ថា ពួកគេ ជា អ្នកណាទេ។ ទ្រង់ធ្វើអ្វី? ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះ ការប្រកាស ព្រះបន្ទូល របស់ ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់ ជាអ្នកបង្ហាញវា។ ទ្រង់ទទួលខុសត្រូវ ចំពោះអ្វីដែល នៅសល់: កន្លែងដែលគ្រាប់ពូជធ្លាក់ចុះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែបោះវា។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំ សូមអធិស្ឋានថាវានឹងធ្លាក់ក្នុងដីល្អដ៏សំបូរបែបនៅយប់នេះ។ ដែល មនុស្សជា ច្រើននឹងឃើញវាព្រះអម្ចាស់អើយនិងការកើនឡើងដើម្បីបញ្ចាំងគ្រីស្ទានក្នុង គ្រាចុងក្រោយនេះ រឿងដ៏អស្ចារ្យដែលយើងកំពុងទន្ទឹងរង់ចាំ នឹងមកដល់យ៉ាង ឆាប់រហ័ស។ ផ្តល់វាព្រះអម្ចាស់អើយ។ ហើយទ្រង់នឹងយកក្រុមជំនុំ កូនក្រមុំរបស់

ទ្រង់ ហើយយកផ្ទះរបស់នាង។ យើងមើលឃើញវាទាំងអស់នៅក្នុងការកំណត់។ សូមមកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ យើងថ្វាយទាំងអស់ទៅទ្រង់នៅក្នុងព្រះនាម នៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់លទ្ធផល។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ដោយព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះ ខ្ញុំ
នៅដើមកាល់រ៉ាំរ៉ៃ...

325 តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? មែនហើយបន្ទាប់មកអ្នកត្រូវរឹតស្រឡាញ់ គ្នាទៅវិញ ទៅមក។ ចាប់ដៃរបស់អ្នកដទៃនៅពេលអ្នកច្រៀងវាម្តងទៀត:

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ដោយព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន
ហើយបានទិញសេចក្តី សង្គ្រោះ ខ្ញុំ
នៅ...

326 ឥឡូវនេះចូរថ្វាយការសរសើរដល់ទ្រង់។ តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ចេះបទ ចម្រៀងនេះ:

ខ្ញុំនឹងលើកដំកើងទ្រង់ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់
សរសើរកូនចៀមស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់បងប្អូនគ្រប់គ្នា។
ដ្បិតលោហិត ទ្រង់លាងសំអាតស្នាមប្រឡាក់។

327 ចូរយើងច្រៀងឥឡូវ:


ខ្ញុំនឹងលើកដំកើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់
សរសើរកូនចៀមស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់បងប្អូនគ្រប់គ្នា។
ដ្បិតលោហិត ទ្រង់លាងសំអាតស្នាមប្រឡាក់

328 តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ថាអ្នកទាំងអស់គ្នាត្រូវបានគេចេញទេ? លើកដៃ ហើយនិយាយថា “អូ! ធ្វើឲ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ។” បងប្រុស ខ្ញុំស្រឡាញ់ចម្រៀង ចាស់ៗទាំងនោះ។ មិនអញ្ចឹងឬ? ពួកគេបានចុះទៅឯបេះដូង។

ខ្ញុំនឹងលើកជំកើងទ្រង់ ខ្ញុំនឹងសរសើរទ្រង់
សរសើរកូនចៀមស្លាប់ជំនួសអ្នកមានបាប
ថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ទ្រង់បងប្អូនគ្រប់គ្នា។
ដ្បិតលោហិត ទ្រង់លាងសំអាតស្នាមប្រឡាក់

329 សូមបងប្អូនលើកដៃឡើងហើយសរសើរជំកើងដល់ព្រះតាមវិធីរបស់យើង
ផ្ទាល់:

330 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ ទូលបង្គំអរព្រះគុណដល់ទ្រង់។ យើងសរសើរ ជំកើង
ទ្រង់។ យើងថ្វាយការសរសើរដល់ទ្រង់សម្រាប់ការហៅចេញ ពីបាបីឡាន។ យើង
សូមអរគុណទ្រង់សម្រាប់ព្រះលោហិតរបស់ព្រះបុត្រាទ្រង់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។
យើងអរគុណទ្រង់ដោយព្រះទ្រង់ធ្វើឲ្យយើងស្អាតស្អំនូវនាទីនេះ។ យើង...យើង
សុំអភ័យទោសពីកំហុសរបស់យើង ភាពល្ងង់ខ្លៅរបស់យើង ឱព្រះ អម្ចាស់អើយ
ជាឧបសគ្គនៅក្នុងភាពងងឹត។ ឱព្រះអង្គអើយ សូមឲ្យយើងខ្ញុំ បានក្រោកឡើង
ហើយបញ្ចាំងពន្លឺ ដើរនៅពន្លឺពេលល្ងាច ហើយជាផ្លែឈើមែក ធាងដែលនឹងមក
ចេញទៅដោយពន្លឺពេលល្ងាច។ សូមទទួល ព្រះអង្គអើយ។ យើង ប្តេជ្ញាថ្វាយខ្លួន
យើងទៅកាន់ទ្រង់ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

331 ឥឡូវនេះជាមួយនឹងក្បាលរបស់អ្នកឱនចុះខ្ញុំសូមប្រគល់កម្មវិធីទៅគ្រូគង្វាល
វិញ។ 

ព្រឹត្តិការណ៍បច្ចុប្បន្នបាន សម្រេចតាមសេចក្តីទំនាយ KHM65-1206

(Modern Events Are Made Clear By Prophecy)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះត្រូវបានចែកចាយនៅល្ងាចថ្ងៃច័ន្ទ ទី 06 ធ្នូ 1965 នៅ នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំដំណឹងល្អចុងកិច្ចអន្តរជាតិ, Orange Show Auditorium, San Bernardino, California, U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថតចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបកប្រែជាភាសាខ្មែរនេះគឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក ។

KHMER

©2019 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG